
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fortsättning från länken  

Att erövra rymden 19, omvandling,   
 

Vi befinner oss nu i ändens tid. I ändens tid, eller i dagarnas ände bör alla bevis komma fram som berör vår planets historia. 

Vår planets historia är omfattande som civilisationen känner inte till. Nu tänker jag på ”Huvudlinjen” från början till slutet i 

en 7000 års period. I Bibeln nämns änglar och tillhörande flygande föremål. Det var då. I dag kallas änglarna för 

utomjordingar och flygande föremål för UFO. I Bibeln står klart och tydligt att änglarna besökte jorden sedan många tusen år 

tillbaka i tiden.  Enligt UFO/utomjordingar jorden kallas för ett biologiskt laboratorium för dem.  

Bl.a. USA är ett viktigt ställe för UFO och utomjordingar. Delstaten Alaska kanske är det mest hemlighetsfullaste område i 

hela USA som berör jordens förflutna som bevis. Jag hänvisar nu till två jätteviktiga projekt av högre kunskap, det ena är 

”Alaskatriangeln”, 2020 och det andra är ”Aliens in Alaska”, 2021 för att förstärka beviset för jordens riktiga förflutna. 

The Alaska Triangle, 2020 (1) Aliens in Alaska, 2021 (2) 

Dessa två är senaste bästa dokumentärprojekt som jag nu hänvisar till  

Alaskatriangeln och dess team och sina experter. Alaska. I ett av världens mest mystiska hörn. Mycket kan döda en här ute. 

Området är hundratals gånger dödligare än Bermudatriangeln.  – Berättelser om utomjordingar….-Jag tror att det var ett UFO. 

…. Det övernaturliga, försvunna flygplan och märkliga bestar…  - Bigfoot kan slita en i stycken. – De här berättelserna är 

vanliga. De senaste 30 åren har 16 000 människor försvunnit spårlöst. Två-tre gånger fler människor har försvunnit här än i 

Bermudatriangeln. Vittnen berättar sina chockerande historier.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jonny Enoch. Vad är det som orsakar alla bisarra fenomen i Alaskatriangeln?  Kan svaret hittas här, på ett berg långt från 

mänsklig civilisation? Alaskatriangeln täcker runt 1,3 miljoner kvadratkilometer. Här har 16 000 mäniskor försvunnit och ett 

kolossalt berg ligger mitt i områdets frusna hjärta. Man har nu hittat skrämmande bevis för att det olycksbådande berget ruvar på 

en djup och mörk hemlighet. Det låter som något ur science fiction men arbetar utomjordingar med något inuti berget?  Enligt en 

CIA-spion från 1970-talet är svaret ja.  

Topphemliga militärprojekt, synska spioner och utomjordiska baser. Och vi har även ett avlidet nyckelvittne. Är det här det 

största mysteriet i Alaska? Journalisten och ufo-utredare James Fox letar efter sanningen. James vill hitta utomjordingarna om 

det finns här. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

James Fox. I årtionden har det gått rykten om någon slags hemlig, underjordisk och kanske utomjordisk bas. Basen sägs ligga 

inne i berget Mount Hayes. Så jag är här för att undersöka Mount Hayes och se om någon av berättelserna rymmer ett korn av 

sanning. I Alaska har man sett fler ufon än i någon annan amerikansk delstat. Är det ett sammanträffande att så många 

människor försvinner här?  

 

- Många trovärdiga rapporter kommer från mitten av Alaskatriangeln. 

Jared Augustine. Det var här jag började filma. Vad är det där? Ett märkligt blinkande, blinkande, ljus delade sig upp i tre ljus. 

Det spanar väl av området. När jag såg det dela upp sig blev jag helt förbluffad och fortsatte att titta. Jag tänkte att det här var 

något speciellt. Det finns inga satelliter eller flygplan som kan dela upp sig så. Jag tror att det var ett ufo av utomjordiskt 

ursprung. Jag skakade.  

 

-Hittills har mer än 6 500 ufon rapporterats i Alaska. Bl.a. 1950 försvann en Douglas C-54 med 44 personer ombord över 

Alaska. Enligt legenden var utomjordisk aktivitet inblandad. 

 

En nyare rapport i en öde del av triangeln beskriver en skvadron av ufon som lyste upp himlen. 2003 var elektrikern Char Gaines 

ute på ett jobb med ett arbetslag som byggde en exklusiv turistanläggning. 

Jared Augustine. Jag är säkerhetsvakt i Fairbanks den största staden i triangels inre. Jag hade nattskiftet när jag såg något 

märkligt på himlen. Det var den 13:e maj 2016, klockan tre på morgonen. Jag var på patrull, jag jobbade som vakt då.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Charles Gaines. I början var de bara tre eller fyra. Men de flög väldigt högt och snabbt. Sen såg jag fler bakom dem och fler 

bakom  dem. Jag ropade på de andra killarna och de blev chockade. Det var ett oändlig ström.  

 

-I Alaska har mer än 500 ufon rapporterats de senaste 20 åren. Ungefär 30 per år. Men det här var ett av de mest spektakulära 

fallen. Men det som hände sen låg bortom vår förståelse av fysik.  

 

Charles Gaines. Sen ökade några av dem farten och flög före de andra. Sen vände de om och flög tillbaka. Det såg ut som om 

de skulle kollidera med varandra. Men när de kom nära varandra bytte de riktning i rätta vinklar. De saknade inte ens ned. Hur 

gick det till? Det verkade vara en armada. Som om det var en slags enorm flotta av flygande skepp. (Jämförelse finns i 

Uppenbarelseboken.) 

Charles Gaines. Berättelse kan jag jämföra med Uppenbarelseboken. 

 

 

 

-Det förekommer även rapporter om ufon som landat i Alaskatriangeln.  

 

Charles Gaines. Vi jobbade på ett avlägset vildmarkshotell ungefär 32 mil sydsydöst om Fairbanks. Jag gick ut och tittade upp 

på natthimlen som jag brukar. Då såg jag ljus. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jessie Desmond är Alaskachef för ufonätverket MUFON. Hon har hittat en berättelse från triangeln från 1978 om en grupp 

vandrare som såg ett ufo som hade landat i närheten. De vaknade på morgonen i sitt läger på åsryggen.  

.  

 Jessie Desmond. Då hade ett ufo landat i dalen nedanför dem. Så de vandrade ned till den platsen. När de kom fram hade ufot 

redan försvunnit. Men det ufot hade lämnat efter sig var ohyggligt. Det såg inte bara en fördjupning av gräs små träd och snår. 

De hittade även kadaver efter mängder av djur. Det handlade om älgar, björnar, renar och vapiti som inte finns i Alaska och de 

hittade även en späckhuggare. Mitt ute i skogen. Kusten låg tiotals mil bort. Djuren hade dessutom blivit hemskt stympade. – 

Jämförelse finns i Contact. Se länken Industri, ”Att erövra rymden IV”, sidan 238. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Den rapporterade ufoaktiviteten har övertygat utredaren James Fox om att utomjordingarna är här.  

-James Fox. Folk frågar ofta varför jag gör det jag gör. Jag brukar svara med en fråga. Om jorden besöktes av en utomjordisk 

ras något som är främmande för art, hur viktig vore den upptäcken? Det vore ju 10 av 10, vår tids viktigaste upptäckt. Och jag är 

övertygad om att det är det som händer nu.  

 

-När Jared Augustine i Fairbanks lade upp sin video på nätet fick James snabbt upp ögonen för den. Han knöt den genast till 

Charles Gaines rapport. För James var platsen avgörande. Båda rapporterna kom från nära mitten av Alaska. Det är nära Mount 

Hayes, det mystiska berget vid dess hjärta.  

 

- James Fox. Mount Hayes ligger mitt i den ökända Alaskatriangeln. I årtionden har det flutit omkring rykten om någon slags 

hemlig, utomjordisk och potentiellt utomjordisk bas. 

 

-Det är den basen som James Fox vill hitta. Han tänker resa till Mount Hayes och har goda skäl att göra det delvis tack vare 

resultatet av ett hemligt projekt som finansierades av den amerikanska staten.  

 

 

-James Fox. Alla hört talas om Bermudatriangeln. Se länken Att erövra rymden-IV sidorna 241.258.  Men det finns en annan 

plats som är ännu mer avlägsen och märklig. Jag har alltid känt en fascination för Bermudatriangeln men när jag började titta 

närmare på Alaskatriangeln började det krypa i huden på mig. Och i hjärtat av Alaskatriangeln ligger ett olycksbådade berg 

som är 4 300 meter högt. Fler människor som har bestigit Mount Everest än dess isiga slutningar. Men det är inte toppen som 

lockar ufo-utredare. Det är det som ligger under berget.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch. I Vancouver i Kanada har en ledande ufolog forskat om utomjordisk aktivitet i mer än 20 år. Hans arbete har 

kopplat ihop försvinnandena i Alaskatriangeln med Mount Hayes. För utomjordingar bort människor i Alaska för att 

experimentera på dem? Eller gör de sig av med dem som kommer för nära Mount Hayes? Är det därför som mer än 16000 

människor försvunnit i triangeln? En utomjordisk bas inne i Mount Hayes skulle kunna förklara det. Det kan inte vara ett 

sammanträffande att det ligger mitt i triangeln. En hemligt statligt projekt kan, märkligt nog, stärka teorin. Under 1970-talet 

rekryterade USA medier för att spionera på Sovjet. Sascha Auerbach är en historiker som forskat på nyligen offentliggjorda 

handlingar. 

- Sascha Auerbach. Man trodde att Sovjetunionen hade ett liknande projekt med synska personer så USA beslöt att man då 

behövde ett liknande forskningsprojekt. Project Stargate startade 1978. Det var baserat vid Fort Meade i Maryland och var ett 

samarbete mellan USA:s armé och institutet SRI vid Stamford i Kalifornien.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Dr Nick Begich  
Forskare om tankestyrning 

- Sascha Auerbach. Stargate handlade om att hitta individer som hade förmågan att se eller höra eller känna av saker långt 

bortom deras fysiska sinnesräckvid. 

Jonny Enoch. I utkanten av Anchorage i Alaska finns dr Nick Begich som forskare om tankestyrning.  

 

-Nick Begich. Project Stargate var ett projekt hos underrättelsetjänsten CIA som skulle utveckla spioner som kunde fjärrskåda 

platser så att kroppen var på en plats och medvetandet på en annan. Tänk på saken. Den ultimata spionen kan ta sig in överallt. 

Tänk bara om man kunde göra det andligt, utan sin fysiska kropp. Jag känner några av dem som var inblandade. Det lyckades. 

Det funkade faktiskt.  

 

-.  

-Jonny Enoch. Det här var vid höjdpunkten av Kalla kriget mellan USA och Sovjet. Både sidor gjorde allt de kunde för att få ett 

övertag. CIA hade även ett hemligt tankestyrningsprojekt, MK-Ultra. De experimenterade på människor och manipulerade dem 

med droger och sinnesisolering. Och nu, med Project Stargatet hade CIA synska spioner. Men exakt hur fungerade det? Svaret 

hittar vi här. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Lori Williams. Fjärrskådning är ett teknik för att få information från var som helst i tid och rum. Man kopplar i princip upp sig 

mot den kosmiska databasen i himlen. Så man kan i princip besöka vilken plats som helst i tid och rum. Det gör det till en 

väldigt effektiv tidsmaskin. Kontrollerad fjärrskådning kräver att är skicklig med båda hjärnhalvorna. Man behöver höger  

hjärnhalva för att få intuitiv information och vänster halvhjärna för att analysera och organisera information så att man kan 

rapportera.  Det är en hel metodologi.  

-Jonny Enoch. Svaret finner vi här en hel värld bort från Alaska, i New Mexicos öken. Här utöver mediet Lori Williams något 

som kallas fjällskådning.  

 

- Jonny Enoch. En av de mest begåvade fjärrskådarna var mannen Pat Price. Han var polis i Burbank och hade en exceptionell 

medial begåvning. Pat Price rekryterades till Project Stargate som spion för USA.  Ufo-utredaren Jeremy Ray har studerat Pats 

historia. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    

 

 

 

 

 

 

 

 Pat Price under sitt jobb. 

-Jeremy Ray. Pat Price var sällsynt träffsäker. I sina förutsägelser. De lät honom skåda sovjetiska mål och han kunde skriva ned 

och rita av det han såg.  

-Jeremy Ray. Vid ett av sina första uppdrag fick Price koordinaterna till en hemlig plats i Sovjetunionen. Pat Price lyckades 

astralprojicera till platsen och kunde skriva ned det han såg på papper. Han ritade en bild av en bockkran. 

-Jeremy Ray. Bilden matchade ett hemligt foto av samma plats. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jeremy Ray. Men vid ett uppdrag drogs Price bort från sitt avsedda mål av något som fjärrskådare kallar en ”attrahent”. 

 

 -Lori Williams En attrahent lockar fjärrskådare genom att vara mer intressant. Man kan dras till ljud och eld och känslor på 

platsen. De lockar till sig fjärrskådaren.  

- Jonny Enoch.. En av de sakerna som Pat Price upptäckte i Mount Hayes var en märklig apparat med en massa dinglande 

kablar. Price trodde att det var en atmosfärisk övervakningsapparat. Men det var bara början. Sen färdades Price mentalt inne i 

berget.  

  

- Jonny Enoch. Price attrahent var Mount Hayes. Det hände något där som han kände sig mannad till att undersöka. Det han 

hittade var helt oväntat. En utomjordisk bas. Nu tänker Lori fjärrskåda Mount Hayes och utredaren James Fox resa dit fysiskt. 

Kommer någon av dem att hitta bevis för utomjordingar?  

 

  

-James Fox. När man faktiskt är i Alaska ser man höga berg vidsträckta öppna ytor och täta skogar så långt man kan se. Det är 

verkligen ensligt. 

 

- Jonny Enoch. James åker till Mount Hayes i Alaskatriangelns epicentrum. Det hit som en synsk CIA-spion drogs medialt på 

1970-talet. Det han såg kan möjligvist ge en ledtråd til de försvinnanden som har förekommit i området.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jeremy Ray. Pat Price fjärrskådade Mount Hayes och såg en utomjordisk bas som låg djupt under jord. 

 

-James Fox. Det finns en hemlig utomjordisk bas under jorden vid Mount Hayes.  

 

-Jonny Enoch. Price lyckades även få en känsla för utomjordingarna själva. Superavancerade humanoider som arbetade 

intensivt under jord.    

 

-Jeremy Ray. Det faktum att Pat Price jobbade för SRI i Stanford och sen för CIA för att hitta sovjetiska mål gör det trovärdigt. 

Det är nog inte bara strunt. Jag tycker att Pat Prices berättelse verkar trovärdig. Han var polis i Burbank. Han hade inget skäl att 

hitta på. Han var bara intresserad av data. Men avslöjandet slutade inte där. Price beskrev att humanoiderna samarbetade med 

vanliga människor. Price sa inte vilka människorna var men utredarna hos MUFON tror att de kan ha tillhört USA:s militär.  

 

Jessie Desmond från MUFON växte upp bara 13 mil från Mount Hayes. -Jessie Desmond. I ufo-samfundet tros Moint Hayes 

vara en bas som drivs tillsammans av militären och utomjordingarna. Det verkar vara en idealisk plats. Den är ju väldigt 

otillgänglig. Den är väldigt svår att nå.  

 

 -James Fox. Om målet var att ha en hemlig bas så är Mount Hayes en bra plats. Det är väldigt ensligt. 

  

 

 -Jonny Enoch. Trots bergets enslighet ligger en amerikansk militärbas Fort Greely bara 6 mil bort. Och den har sina egna 

märkliga historier.  

 

-Jessie Desmond. Man har sett många galna saker runt Fort Greely. Ett vittne, en hantverkare, var tvungen att gå upp på ett tak. 

De råkade Då råkade han titta ut och kunde se en hangar då en knappt 4 m lång ”sak” flyttades från en hangar till en annan, 

täckt med en presenning. Den rörde sig på ett märkligt sätt. Han visste inte vad det var. Det kunde ha varit en väldigt lång 

utomjordisk varelse. Vem vet? 

(Här berättas förmodligen Levitasionen som användes vid pyramidbygge bl.a. i Egypten.)  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                          Lord Williams i New Mexico 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -Jonny Enoch. Det man behöver är fler detaljer. Från CIA:s fjärrskådare Price. Huvudvittnet. Men,, 

 

-James Fox. Pat Price avled dessvärre på ett ganska mystiskt sätt. Han hittades död i ett hotellrum i Las Vegas. Familjen fick 

veta det.. först efter att kroppen kremerats. Så omständigheterna kring hans död är ganska misstänkta. Officiellt sett avled Pat 

Price av ett hjärtattack.    

 

-Jonny Enoch. Men detaljerna är oklara. Han hade hemliga dokument om sitt arbete som fjärrskådare med sig. Dagen innan 

möte Price folk från signalspaningsmyndigheten NSA. Och precis innan sin död klagade han svåra magsmärtor. Pat Prices död 

framstår som mystiskt. Var han för nära att lista ut vad som pågick vid Mount Hayes?  Vad skulle hända om han läckte ut vad 

som pågick i berget? Pat Price rapporter måste finnas någonstans. Varför får vi inte titta på dem? Vad avslöjar de och vem döljer 

dem? Kan något av det här vara sant? En gemensam utomjordisk och militärbas i Mount Hayes? Det kan finnas ett sätt att ta 

reda på det.  Ett återskapande av CIA-spionen Pat Prices mediala resa. Medan James åker till Mount Hayes ska fjärrskådaren 

Lori Williams göra sin egen mediala resa. Men hon vet inget om destinationen. Kommer hon att se utomjordingar?  

- Jonny Enoch. Beviset kommer från fjärrskådning, en slags mental resa. Under testförhållanden har mediet Lord Williams fått 

koordinater. Hon har inte mer information än så. Maken Jim övervakar hennes puls och hjälper henne med skrivandet.  

 



 

Den här är människoliknande. Enormt intelligent. Listig. Vetenskapligt avancerad. Det känns som en dissektion. Experiment och 

forskning. Jag börjar bli lite orolig för att skriva ned och filma allt. En dissektion kan innebära experiment på människor. Och de 

här människorna är inte de enda människorna där. De kändes om de var människor och de kändes som amerikaner. De var 

vetenskapare som arbetade i samma område med något som de kände var väldigt viktigt och hemligt.  

 

-Om Lori har rätt arbetar människor med utomjordingarna.  

 

-Lori. Men människorna är omedvetna om utomjordingarnas sanna mål.  

Det dröjer inte längre förrän Lori börjar känna av sin omgivning.  –Lori. För isolerat, för avlägset. Och för kallt. Jag ser vitt 

överallt. Jag ser bara vitt, vitt, vitt. Det är väldigt djupt och under jord. Begravt av en anledning. Det liknar en tunnel. Den här är 

människoliknande.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-Lori. Jag känner att det finns människor som forskar där men de är omedvetna. Det finns en hög intelligens. De finner att 

människor är lätt att distrahera. Det vet inte ens en tiondel av det som pågår.  

 

- Jonny Enoch. Det är ett förbluffande påstående som går längre än Prices. Men vad är utomjordingarna sanna syfte. Varför 

valde de Mount Hayes? Är alla Alaskatriangelns anomalier utomjordiska distraktioner? Vad sysslar de med. 

-Lori. De använder många distraktioner.  

 

- Jonny Enoch. Utomjordingarna utvinner något ut jorden mitt framför människorna. Mänskliga experiment kan vara en av 

deras tekniker för distraktion. Förutom sina många uto-rapporter ligger Alaska i topp när det gäller påståenden om folk som 

bortförs av utomjordingar. Det finns kanske många fler som inte kommer tillbaka. De kanske eliminerar alla som kommer för 

nära sanningen. Hittils har Loris session matchat Pat Prices vittnesmål. Men får Lori en känsla för utomjordingarnas sanna mål? 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

James Fox är på väg. Han vill hitta vetenskapliga bevis och är på väg djupt in i Alaskatriangeln. För James finns det bara en 

destination.  – Alaska är USAS:s största men också mest väglösa delstat. 

-James Fox. Vi är på väg till Denaliparken där vi ska hämta ett plan och flyga till Mount Hayes.  

-Lori. Utvinning. Det pågår någon slags utvinning av nödvändiga material. Det är något med jorden, själva planeten 

somuppfyller ett behov som de har.  

 

Jonny Enoch. Om något av det är sant måste det utredas på plats. 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Banan är tom, Skywagon. 5 Alpha Romeo lyfter från bana 33. 

 

-Jonny Enoch. Kommer Eric att kunna ta dem tillbaka på ett säkert sätt?  Kommer James att hitta bevis. 

Så James möter vildmarkspiloten Eric Rovey. – Hej, du måste vara Eric. – Det stämmer. Trevligt att ses.  – Ska du ta mig till 

Mount Hayes? – Ja, nu lyfter vi. 

Härifrån går resan till Mount Hayes knappt 15 mil över svår terräng. Att flyga i Alaska är så farligt att ungefär 100 flygplan 

störtar i delstaten varje år. 

-Eric.. Från luften ser man verkligen hur vidsträckt området är. Vid vårt mål är man 12-14 mil från närmaste tätort. Man är mitt 

ute i ingenstans. – James. När jag tittar ned ser jag inga tecken på mänsklig civilisation.  –Eric. Alaska är en av de få platser 

som fortfarande har orörd vildmark. –James. Det ser verkligen så ut. Det här är otroligt.   

 

-Jonny Enoch. Om Eric och James störtar finns det ingen utväg.  

  

-Jonny Enoch. Om Eric och James störtar finns det ingen utväg. Triangelns hjärta är en av jordens mest ogästvänliga platser. 

 

-James. Det här är fenomenalt. Helt förbluffande.  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sen börjar molnen samlas.  –Eric. Vi har oväder på gång här.   –James. Om det läget inte håller folk borta så gör vädret det.  

Vi har noll sikt såvitt jag kan se.  –Eric. Ja, samma här.  

 

- Jonny Enoch. Att flyga utan sikt här ute är rena självmord. Men James ser en öppning bland molnen.  

 

.  

                                                     -Jonny Enoch. Äntligen ser de Mount Hayes torna upp sig.   

 

-James. Herregud, vi flyger rakt mot Mount Hayes just nu.  Jösses. Det är helt surrealistiskt. Det är kolosallt! 

 

-James. Jag tittar ned för att se spår efter artificiella strukturer. Ventiller, dörrar, portar. Vad som helst som tyder på ventilation. 

Hittills ser jag inget annat än vidstäckt vildmark så långt ögat når. 



                                             

Jonny Enoch. Om fjärrskådarna har rätt kan det finnas en hemlig, utomjordisk bas under glaciären. När de går in för landning 

blir det fel på ljudinspelningen.  

-  

 

-James. Är det en glaciär där nere?   -Eric. Ja.   

 

- Jonny Enoch. Eric kan inte flyga för nära berget så han försöker landa på glaciären.   

-James. Den där sprickorna där nere…..-Eric. Glaciärsprickor, ja.  –James. Vi vill inte landa i en spricka. Kan en sån svälja ett 

flygplan?  -Eric. Javisst, man kan lätt gömma en stadsbuss i en sån. Jämför det med en vanlig dörr. Det blir tuff att leta, James. 

 

  

Vid foten av Mount Hayes. –James. Jag är imponerad!  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

James. Jag har aldrig varit på en mer avlägsen plats. Jag kan knappt tro att vi just landade på en glaciär. Otroligt.  

 

James. Herregud, vi är verkligen mitt ute i ingenstans. Hur långt är vi från civilisationen?  -Eric. Ungefär 14,5 mil från Healy.  

 –James. Så vi kommer inte härifrån utan planet.  

-Jonny Enoch. James tänker leta på ytan efter tecken på aktivitet.  – Eric. Nu får du klara dig själv. Lycka till, James. Jag 

hoppas du hittar nåt innan de hittar dig.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-James. Här är vi nu, mitt ute i ingenstans. Det här är nog precis rätt ställe om man vill gömma något. Det är isolerat och 

avlägset.  

-Jonny Enoch. Det kan vara exakt samma plats som Lori fjärrskådade.  

-Lori. För isolerar, för avlägset och för kallt. Var jag än var kändes det väldigt kallt väldigt isigt och väldigt platt och vidsträckt. 

Plötsligt verkar det vettigt med ett platt yta mitt i en bergkedja.  

 

-James. Glaciären är så platt här att den är en perfekt landningsbana. 

-Jonny Enoch. Utan att veta om det kan James vara på väg till den underjordiska basens ingång. Kommer han att hitta bevisen 

han söker?  

 

-James. Glaciären är så platt här att den är en perfekt landningsbana.  Jag ska ta mig till en bra utsiktsplats. Jag har med mig 

kikare, och elektromagnetisk utrustning.   

-Jonny Enoch. Om Lori har rätt kan James gå i utomjordingarnas fotspår just nu.  

-Lori. Det var ett område till vänster som var upphöjt och rundat. Det kändes som en ingång till tunnlarna.  

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 -James. Hittills ser jag mycket snö och is. Jag ser också att ett oväder är på väg.  

-James. Jag hittar inte nog inte bättre utsiktsplats. Jag skall leta efter något som kan tänkas vara konstgjort. Sånt som 

ventilationsinslag, dörrar eller andra konstgjorda strukturer.  

-James. Om basen finns här, kan då ufo-bortföranden ligga bakom triangelns många mystiska försvinnanden. Det är en kuslig 

känsla. Särskilt när jag vet att jag aldrig kan vandra härifrån på egen hand.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch. Det måste ge sig av innan vädret gör det omöjligt att lyfta. James hittar inga utomjordingar. Men det är omöjligt 

att se ned under berget. Loris fjärrskådning verkar kusligt träffsäker.  

Jonny Enoch. James elektromagnetiska mätare borde upptäcka onaturlig aktivitet. Det kan vara ett tecken på en utomjordisk 

närvaro. Jag ser inget mer än normala bakgrundsvärden.  

-Eric. James, nu sticker vi.  

-Jonny Enoch. Innan James hinner leta mer kallar Eric tillbaka honom till planet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch.  Hur kunde hon känna den platta ytan inne i bergen? Kan man då tvivla på det hon såg inne i berget?  Och CIA-

fjärrskådaren Pat Prices förmåga var väletablerad. Varför skulle han hitta på den här historien? Såvitt vi vet är hans avslöjanden 

kanske bara toppen på isberget. Mount Hayes omges av hemligheter på grund av det som finns inuti på grund av vem som finns 

där och den teknik de har. Pat Price var han något stort på spåren, vad det än var.  

-Jonny Enoch.  Att lyfta från en glaciär är krävande även för en erfaren pilot. Eric har bara en chans.  Och den tog han. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--Lori. Jag stod här och hade det på vänster sida. Det här är rätt ställe. Var fick ni tag på det här? 

Jonny Enoch.  För ögonblicket ligger Mount Hayes bakom James. Vädret körde bort honom. Eller var den Alaskatriangeln? –

James Fox. Pöisligt sa piloten ”vi har oväder” på gång, det är dags att dra”.  Så jag tänkte att det var bäst att avsluta och flyga 

därifrån. Platsens vidsträckhet gör den till ett perfekt gömställe.  

-Jonny Enoch. Utan en vetenskaplig studie av bergets insida är det omöjligt att veta säkert om basen finns eller inte? Det förblir, 

än så länge, en hemlighet. Men en utomjordisk bas skulle förklara ufo-rapporterna här.  Mannen som visste mer än någon annan 

finns inte kvar hos oss. Under tiden kommer nya ufo-rapporter och folk fortsätter att försvinna. Vi kan bara föreställa oss vad 

som verkligen pågår här i Alaskatriangelns frusna hjärta. 

-Jonny Enoch.  Nu är det dags att visa Loori en genuin avbildning av området hon besökte i tanken. 

-Lori. Ja. Ja, det liknar det jag såg. Det är väldigt likt. Särskilt där det svänger runt här. 

--Lori. Jag stod här och hade det på vänster sida.  
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Synsk CIA-spionen, fjärrskådaren Pat Price besökte Mount Hayes genom sin tanke eller mentalt och befann sig i dess inre i en 

utomjordisk bas under jorden. Han har sett en mycket märklig apparat med en massa dinglande kablar. Denna apparat var och är 

den viktigaste i verksamheten under jorden. Utomjordingarna som arbetar intensivt djupt under jord kallar sig för humanoider 

som samarbetar med vanliga människor, amerikaner inom försvaret, alltså tillhörande USA:s militär. I närheten ligger en 

amerikansk militärbas som har sina egna märkliga historier.. Enligt Pat Prices beskrivning driver utomjordingarna en bas under 

jorden i form av ett laboratorium tillsammans med USA:s militär. Apparaten som Price ritade är höjdpunkten i deras biologiska 

forskningsverksamhet. Men, men Pat Price avled dessvärre på ett ganska mystiskt sätt. Han hittades död i ett hotellrum i Las 

Vegas. Familjen fick veta det först efter att kroppen kremerats.  Så omständigheterna kring hans död är ganska misstänkta. 

Officiellt sett avled Pat Price av en hjärtattack. Men detaljerna är oklara. Han hade hemliga dokument om sitt arbete som 

fjärrskådare med sig. Dagen innan mötte Price folk från signalspaningsmyndigheten NSA. Och precis innan sin död klagade han 

på svåra magsmärtor. Blev han förgiftad? Blev han mördad av CIA? Han var CIA-spion. Vägrade han berätta mer om det hemliga 

samarbetet mellan humanoider och amerikaner i Mount Hayes underjordiska bas/laboratorium? Vad han beskriver är ett 

utomjordisk biologisk laboratorium under jorden vid Mount Hayes. Bevis nr 1. 

Nu har vi fått fram Alaskatriangeln och dess hemligheter, bl.a. Mount Hayes och verksamheten i den underjordiska ufo-basen. 

Nu tänker jag analysera hela projektets innehåll på mitt sätt.  

Lori Williams. Hon gjorde exakt samma resa till Mount Hayes och dess inre. Den utomjordingen hon kom i kontakt och ritade 

hon av var en människoliknande varelse, enormt intelligent och listig. Det här är inte humanoid. På bilderna syns en 

människoliknande kropp med ett huvud, lång hals, axlar, två långa armar och bena. Utomjordingen bär någonting på huvudet i 

form av antenner. Vad betyder det.  Det kan betyda att ledningen som styr aktiviteten är människoliknande utomjordingar och de 

som utför den biologiska forskningen är humanoider. Dessa människoliknande utomjordingar visar sig inte. De är verksamma i 

den dolda. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lori Williams. Hon ritar vår galax i form av fyra vibrationsvärldar, (4-dimention) och var sin vibrationsvärld märker hon med 

ett noll. Noll är bl.a. tecken på människan/människor som avser blodgruppering. Det betyder att i alla fyra världar hon ritar finns 

ju människor som liknar oss. Hon nämner att pågår där vetenskaligt avanserad dissektion, alltså experiment och forskning på 

människor (amerikaner). Den hemligaste verksamheten i form av forskning och experiment är blodomvandling från djuriskt blod 

till mänskligt, Hennes teckning styrker utomjordingarnas avancerade forskning och utveckling på människor från jorden.  Bevis 

nr 2. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Om man tittar lite djupare på Pat Prices teckningar så märker man att teckningarna föreställer inte bara Mount Hayes utan också 

en pyramid djupt under jorden. Apparaten som han ritade finns i pyramidens inre och inte i själva berget. Lägger man ihop Pat 

Prices topphemliga beskrivning med Lori Williams lika topphemliga förklarning av utomjordingarnas verksamhet och forskning, 

får vi en klarare bild av den underjordiska verksamheten i form av en mycket avancerad pyramidbygge av ett triangulärt UFO. 

Alltså ett mycket avanserat biologiskt laboratorium för omvandling av djuriskblod till det mänskliga. Och dit behöver folk bl.a. i 

Alaska. 

 

Fort Greely. Närheten av Mount Hayes bara 6 mil bort ligger i Fort Greely en amerikans militärbas. Där händer märkliga saker. 

Ett vittne, en hantverkare såg att en sak 4 meter lång, täckt med en presenning flyttades från en hangar till en annan hangar. 

Förmodligen användes levitationsteknik för att förflytta en sak, objekt till ett annat ställe, i detta fall till en annan hangar. Den 

här påminner mig om pyramidbygge bl.a. i den forna Egypten. Se länken bl.a. ”Den fjärde pyramiden som försvann” sidan 8.   

Den här kan ytterligare betyda att USA känner till lyft och transporttekniken levitation bl.a. i Alaska.  

 

 

 

 

Den här bilden sammanfaller med 

Uppenbarelseboken där beskrivs änglarna 

komma på vita hästar. Änglar är 

utomjordingar och vita hästar motsvarar 

ufo.  
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Enligt Pat och Lori utomjordingarna sysslar med avancerade biologiska forskningar och utvecklingar som avser 

människoliknande varelser som liknar oss. För dem gäller alltså blodomvandlingen som ovan. Vad jag förstår i det behövs bl.a. 

amerikaner som känner till forskningen och utvecklingen men dem märker inte själva förloppet i samband med 

omvandlingsprocessen eftersom tiden i det triangulär-ufot/pyramid går mycket långsam.   Apparaten som Pat Price ritade är 

kopplad till tusentas små kabin(rum som har en liknande apparat som mottagare. I varje kabin eller små rum finns ju 

människa/amerikan som omedveten medverkar i forsningsprocessen. Vad jag förstår styrs hela omvandlingsprocessen centralt. 
 

Den andra stora forskning och utveckling avser humanoider.  Det finns två grupper av humanoid. Bild 6 illustrerar hybrid humanoider och 

bild 7 visar manliga humanoider. Bild 1. 2. och 5 illustrerar fyra konstgjorda livmoder i vilka pågår en humanoid skapelse i ett ufo-

laboratorium. Även denna forskning och utveckling som avser humanoider mycke avancerade. Hela den konstgjorda livmoder skapas av 

material av guld från jorden som är kombinerad med ett ko:s livmoderursprung, alltså DNA.av en ko. OBS. Metallet guld är speciellt 

bearbetat för detta ändamål. Frågan är vilken blodgrupp tillhör humanoider? Eftersom de använder ko-blod, livmoder och könsorgan av ko, 

petar svaret åt djuriskt blod. Vad jag förstår vissa sorter av dessa humanoider berör AI som kan vara biologiska robotar, exp. bild 6. 

Skapades bl.a. för att lösa mycket svåra problem. Humanoider också behöver förbättra sig. Se mer i länken  ”Att erövra rymden IV, sidan 

238. 

 

Mount Hayes är alltså en mycket avancerat biologiskt laboratorium av utomjordingar, Jag läste i en UFO-bok att jorden är ett biologiskt 

laboratorium för utomjordingar.  

Tilläg. Vad jag förstår de mässiskorliknande rymdvarelserna som liknar oss enligt Loris teckning ovan, behöver förbättra deras blod inför 

slutet som närmar sig. Frågan är vilken ufo-grupp som opererar vid Mount Hahes? Den underjordiska ufo-basen är ett triangulärt 

rymdskepp i form av biologisk laboratorium som har kontakt med underjorden.  
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En utomjording som liknar oss håller en 

konstjot livmoder i sina händer.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch. Alaska, ökänt för alla  uton som folk ser på himlen. 

Men kan det finnas utomjordligt liv under 250 000 kvadratkilometer 

havsytan? I triangeln finns några av jordens djupaste vatten. 

Alaskagolfen är otroliga 8 000 m djupt. Kan det vara ett perfekt 

gömställe för en hemlig rymdvarelsebas?  

 

-Jeremy Ray. Det har rapporterats om ufon i vattnet de senaste 40 

åren. De har spårats under utan och stannat kvar en längre tid. De är 

så djupt ner att vi inte vet vad de gör.  

-Jonny Enoch. Enligt mina källor finns det baser under vattnet vid Alaskas kust. Alaska är perfekt för rymdvarelser som vill 

ha undervattensbaser. Man har 53 000 km outnyttjade stränder och över tre miljoner sjöar. Finns det en bättre plats?  

 

Enligt Ufologen  Jeremy Ray har USA:s flotta länge känt till att farkoster döljs under vatten. Han har hittat intressanta foton 

på nätet som ska ha tagits av en officer på en atomubåt. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeremy Ray. I mars 1971 utförde USS Trepang vapentester i Arktis. Ett UFO sågs sågs i havet. Bilderna visar en stor farkost 

som stiger upp ur vattnet. Den hovrade medan officerarna tog bilder på den. Det är ett cylindriskt tefat. Den har en oval form.  

På bilderna ser man att vattnet rinner  av farkosten. Sen svängde den åt sidan och flög iväg i hög hastighet.  

 

Jeremys team på UFO-nätverket MUFON tror inte att bilderna är fejkade. Bilderna är läckta och har funnits på nätet ett tag. 

Ingen har kunnat bortförklara dem. 

-Jeremy Ray. I augusti 2014 tog en astronaut det här fotot från ISS. Märkliga ljus sågs vid vattnet nära staden Bangkok. Kan 

det här vara bevis för en undervattensbas i Sydostasien? Man ser gröna ljus i vattnet. Det är märkligt nog att han såg ljusen ända 

upp i rymden. Vissa tror att det är ufon. Det är väldigt mystiskt. Fotot är väldigt konstigt. Men det finns bevis för att ufon 

använder Alaskatriangelns hav. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Dan Willis. Det dög upp ur havet och flög rakt upp i himlen. Radarn såg att den färdades i över 11 000 km/h. Jag läste det 

medan jag tydde morsekoden. Det var väldigt ovanligt. Jag hade aldrig upplevt nåt sånt, så det fastnade i mitt minne.  

-Att berätta om ett ufo var ett brott för militärer.  

-Men Dan kände ett dilemma inför att hålla det hemligt.  

-Dan Willis. Jag funderade på att ta budskapet och kopiera det men jag kunde få 10 års fängelse. Så jag gjorde inte det.  

- Dan tog meddelandet till sina befäl som gav det till personaler i flottans högsta rang. Dan kom till en slutsats om ufot.  

-Dan Willis. Det var 1969 och ingen på jorden hade sån teknologi. Jag tänkte att det var utomjordligt. Det stod i ett officiellt 

hemlig rapport till chefen för USA:s flotta. Det var inte min vardag.  

-Den otroliga rapporten såg aldrig dagsljus. Men händelsen fortsatte att bekymra Dan.  

-Dan Willis. Man ställer inte frågor förrän själv upplever nåt. Ända sen den upplevelsen undrar jag vad det var. 

-Efter Dans livsförändrade upplevelse letade han bevis för andra ufon i Alaskas hav. Han förvånades över vad han hittade.  

-Dan Willis. Jag var höghastighetskodare, så det var  pip-pip-pip. Jag jobbade i kodrummet på stationen i San Francisco. Jag 

hade tillstånd att få se topphemligt material. Jag fick ett vigtigt meddelande från ett fartyg som låg vid Alaskas kust. Det var 

genom morsekanalen. Besättningen chockades över vad de såg på babordssidan. De rapporterade ett ljus föremål som var röd-

orange, elliptisk och 20 meter i diameter.    

-Dan Willis. Jag har hittat flera rapporter om skivor dom kommer upp ur havet nära Alaska. Den här rapporten är ifrån 

sommaren 1945. Armens transportfartyg US Delarath åkte förbi ADAK en av öarna i Aleuterna i Alaskas sydvästra hörn. 

Plötslig såg en i besättningen krusningar på vattenytan två kilometer från fartyget. I rapporten från en i besättningen sa han att 

han såg ett stort runt föremål komma upp ur havet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Dan Willis. De såg ett ufo komma upp. Det var 50-60 m brett. Det började cirkulera runt fartyget och alla blev oroliga. 1945 

var det chockerade att se att stort föremål komma upp ur havet helt ljudlöst. Framdrivningssystemet påverkades inte av vinden. 

Det mystiska ufot var inom räckhåll för vapen men man ville inte provocera en attack. Det cirkulerade runt fartyget två.tre 

gånger och flög i väg. Alla var förundrade. Besättningen höll ögonen öppna medan man fortsatte till Seattle. Men man såg inte 

fler ufon. Alla 14 i besättningen såg det, inklusive radiomannen. De skrev en sammanfattning och rapporterade när de var 

framme. Mystisk nog sågs den topphemliga rapporten aldrig av.  

-Dan tror sig har hittat ett mönster. 

-Dan Willis. Rapporterna är väldigt lika varandra- Folk ser nåt komma upp ur havet som flyger iväg i hög hastighet. 

-Jonny Enoch. Kan dessa ufon vara bevis för en undervattenbas i Alaska? Varför skulle en avancerad livsform lockas av 

Alaskas hav? I rapporterna om ufon i vatten handlar det om ett undervattensnätverk. De flyger in på en plats och flyger ut på en 

annan. Vissa har sagt att ufon använder maskhål som en motorväg till andra platser i universum.  



 

 

 

 

 

 

  

 

-Jonny Enoch. Jag tror att jag har hittat på en bas i Alaskas vatten. På satellitbilder tror mig se en övergiven utomjordlig 

struktur i Stilla havet vid Kaliforniens kust. Vi tittar på undervattensbilder från Malibus kust. De är helt otroliga. Vi har tecken 

på en civilisation genom arkitekturen här. Vi ser flera pelare som står symmetriskt. Det verkar vara nån typ av dörr längs fram. 

Toppen ser ut som en tak.  

  

-Jonny Enoch. Det kan vara återstoden av en gammal avancerad civilisation. Vi kan titta på en utomjordlig bas. 

 



 

 

-Jonny Enoch. I Alaska har anmälningarna om ufon över vattnet fortsatt till idag. Speciellt runt Smitty´s Cove 100 km från 

Anchorage. Invånare har rapporterat nåt märkligt i vattnet. Om rymdvarelserna bor i haven måste det vara i Alaskatriangeln.  

 

 

-Debbie Zeigelmeyer. Jorden består av 70% vatten och vi har utforskat 5 % av det. Det finns djupa diken på botten. Vissa 

kuster är upp till 1200 m djupa. Så det finns många gömställen under ytan. Så klart rymdvarelser är i vatten. Det är ett bra 

gömställe för dem. De har dem gjort i flera hundra år. Jag har gjort 800 undersökningar för MUFON som är ett ufonätverk. Jag 

är ansvarig för undervattensforskning. Undersökningarna är som en detektivroman. Alla bevis tar en närmare lösning. Min 

undersökning fokuseras nu på Alaska och sydöstra delen av Triangeln vid Anchorages kust. Jag har hittat spännande 

satellitbilder. Jag ville kolla på satellitbilder. Så jag började österut vid botten av Alaskatriangeln.  

-Debbie Zeigelmeyer. Jag hittade intressanta saker under ytan som jag är osäker på. Det är linjer, nästan som vägar och nån 

sorts struktur. Jag hittade undervattensmotorvägar. Bredvid ligger det klippor som inte ser ut att höra hemma där.  



 

 

 

 

 

 

         Smitty´s Cove 

 

 

 

 

-Debbie Zeigelmeyer. Men det mest spännande var motorvägarna i vattnet.  

Jonny Enoch. Tyder det på en rymdvarelsemotorväg som leder till ett hemligt högkvarter under ytan? Man har fått in 

intressanta rapporter om ufon vid kusten här. En kommer från Beverly Walts som hade en oroande upplevelse vid Smitty´s 

Cove i Whittier. 

  

-Beverly Sue Walts. Jag tittade ut ur fönstret. Jag gillar att titta på vattnet. Jag såg nåt märkligt över bergen. Jag såg föremål 

med olika ljus. Jag tog kikaren och såg skepp. De började lågt nere och steg. De var tusentals såna skepp. 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Debbie Zeigelmeyer. Det är en bra plats att börja på eftersom man har sett ufon här och ljus i vattnet. Varför just denna 

mystiska plats? Det är väldigt öde här. Samhällena är små, så det är mindre chans att nån ser skeppet. Vissa delar här har säkert 

ingen människa någonsin varit på. Det intressanta med Smitty´s Cove är att det är grunt och sen blir det väldigt djupt.  Det är en 

plats att undersöka. 

 

Jonny Enoch. Debbie har rest 5 000 km från St. Louis till Smitty´s Cove.. Hon hoppas hitta fler bevis för en rymdvarelsebas i 

vattnet. Det här området är väldigt bra för en undersökning. Debbie träffar dykinstruktören Alex Fancher. 

  

 

 

-Beverly Sue Walts. De kom upp, upp, upp. När de kom upp himlen for de bara iväg. Jag fick panik. Vad är det? Vad är det 

som pågår? Jag hade aldrig sett nåt sånt. Vårt militär har inget sånt. Det verkade inte ha tillverkats av människor. 

 

Jonny Enoch. Debbie Zeigelmeyer tror att hon har hittat källan till Beverlys ufon i vattnen Smitty´s Cove.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 - Debbie Zeigelmeyer. Vi valde platsen för att man har sett ufon här. Det var många rapporter. Fartyg har hovrat ovanför 

ytan och åkt ner och upp ur vattnet. Det är en bra plats. Det är ju djupt nog eftersom det kommer hit kryssningsfartyg. Man vet 

inte om det finns nåt där. 

 -Jonny Enoch. Debbien har en teori om varför ufon lockas till vattnet.  

- Debbie Zeigelmeyer. Vatten består av väte och syre.Det elektromagnetiska fältet runt ufon fylls på av väte. Eftersom vi har 

väte i vattnet kan det vara så.  

Jonny Enoch. Dykmästaren Alex har hittat platsen där de inleder sökandet.  

-Alex Fancher. Det händer mycket där nere med skäp och vrak. Vattnet är djupt så det finns mycket.  

-Debbie Zeigelmeyer. Vore det en bra plats om man vill gömma nåt?  

-Alex Fancher. Ja, havet är stort och väldigt djupt. Det är en perfekt gömställe.  

Klar för dykning. Så Alax dyker bredvid Debbie utifall att nåt går fel.  

-Alex Fancher. Om du ser nåt intressant säger du till. Håll mig uppdaterad.  

 Debbie och Alex börjar dykningen i Smitty´s Cove.  

-Jonny Enoch. Hon och undervattenteamet ska dyka ner i den mystiska viken.  

- Debbie Zeigelmeyer. Det är min första dykning i kallt vatten, så är jag nervös.  

-Jonny Enoch. Debbie är redo att inleda sökandet. Hittar hon svaren som hon har letat efter?  

-Debbie Zeigelmeyer. Vi letar efter baser och ljus. Vi vill se vad skeppen gör. Det här är nog min bästa chans att hitta nått i 

vattnet. 



 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch. Nu är det dags att inleda sökandet. Sikten är endast 150 cm så det blir svårt för Debbie.  

- Debbie Zeigelmeyer. Det är helt annorlunda än nåt jag har gjort. Det är en svår dykning med kyla och svåra förhållanden. Det 

är djupt nog för nåt sorts rymdskepp som flyger in och ut ur vattnet utan problem.  

-Jonny Enoch. Vad är det här för märkliga varelser på botten? Är det en utomjordlig livsform? Det visar sig vara havsdjur från 

jorden. De ryggradslösa djuren kallas för havspiskor. Debbie fortsätter.  

- Debbie Zeigelmeyer. Varje dykning är en helt ny dykning på grund av ström, väder, jordbävningar och förändringar. Så om 

det finns nåt där nere kanske det inte var där tidigare.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch. Sen ser man bisarra triangulära former. Men det är ännu ett falskt larm. De är gjorda av människor.   

. - Debbie Zeigelmeyer. Jag skulle ha velat titta lite djupare. Men tyvärr får vi inte komma ner djupare än 30 meter.  

Jonny Enoch. Sen hittar Debbie ett mystiskt flygplansvrak. En sjunken båt. Men inget verkar vara utomjordligt. Debbie får inte 

gå ner djupare och återvänder till ytan.  

 

-Debbie Zeigelmeyer. Det var mörkt. Det är otroligt. Förhållandena är svåra där. Det är kallt. Jag hittade mycket som mäniskor 

har tillverkat. Så jag nåt som kan komma ftån rymdvarelser? Nej, tyvärr inte. När man har ett område med aktiviteter och skepp 

hovrar över ytan är det bra att dyka ner och kolla. Jag fick göra det och det var spännande. Tyvärr såg jag inga rymdvarelse. 

Men man vet aldrig.  

Jonny Enoch. Debbies jakt på bevis på rymdvarelser fortsätter. De mest av Triangelns vatten är outforskade. 

Tillägg enligt min uppfattning. Ufo-bas djupt i vattnet i triangeln. Nu finns 100% bevis att ufo-basen finns djupt i havet. Basen 

är också ett stort klotformigt rymdskepp som befinner sig orört djupt nere i vattnet. Alla ufo som samlas där kommer därifrån 

som rapporteras tillsammans med ufo-bilder. Vad jag förstår detta ufo-bas har kontakt med ufo-basen vid Mount Hayes.  

Underjorden är slutmålet. 

 

Den utomjordiska och biologiska verksamheten i Alaska ovan motsvara Faraonernas hemliga blodomvanlingsproces i 

respektive pyramider i Egypten.  

 

UFO och utomjordiska verksamhet motsvarar för budskap till jorden genom bl.a. via. Alaska/USA 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Flottans pilot chockad av av snabbt ufo. 

Från 1950, då en pilot såg märkliga bollar av ljus som färdades i 2 900 km/h .till 1986 när en japansk jumbojet på väg till 

Anchorage jagades av tre skrämmande uton nästan en timme. 

Årtionden har Alaskas stora himmel varit en bakgrund till några av de mest förbryllande observationerna  

Vid såna möten i luften är människan som allra mest sårbar för 

främmande krafter. Studerar ufon våra flygresor? Förbereder de sig 

för att ta över Alaskas himmel?  

 

Pilotens anteckning. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Theo Chesley. Jag är pilot i Alaska och har sett mycket. Det sker märkliga saker ovanför Alaska och jag har bevis. Jag heter 

Theo Chesley. Jag är pilot och bor i Alaska. Jag har flygit i 34 år och har 15 000 flygtimmar. Jag föddes i Kalifornien och 

växte upp runt Seattle. Jag kom till Alaska när jag var 11 år. Min styvfar tog min mor och mig till Alaska för att jobba med 

konserver. Sommaren jag fyllde 13 år började jag jobba på en fiskebåt. Jag har fiskat och flugit sen dess. Jag påverkades av 

miljön. Jag växte upp och flög i Alaska och blev ganska duktig. Folk har flygit med mig i många år. De illar upplevelserna 

som de får med mig. De gillar min erfarenhet. Jag har ett eget flugbolag. Vi flyger charter på begäran och lufttaxi.  Vi flyger 

mycket för företag, skolor och även semestrar. I Alaska flyger vi ofta till och från folk på landsbyggden som vill ta sig till 

eller från större städer. Vi flyger till många små samhällen med korta landningsbanor.  Vi gör allt möjligt. Vi tar allt från 

passagerare till hundar, matvaror och bränsle. Det är allt möjligt som man vill frakta i Alaska. Vi flyger från Aleuterna till 

sydcentrala Alaska och inlandet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Idag återskapar Theo en rutt från 2019 som fortfarande förbryllar honom.   

--Theo Chesley. Jag flög från San Juan med tre passagerare. Vi var över ön i Aleuterna som kallas för Unimak. Det finns ett 

berg där, Shishaldin, som var ett aktiv vulkan. Det är 2 900 m högt.  

Aleuterna är en kedja med obeboeliga öar mellan Beringshav och Stilla havet. På visa av dem finns det aktiva vulkaner. Alla är 

täckta av grov tärreng, så piloter brukar undvika dem. Det är farligt att flyga i Alaska. Man vet aldrig vad som händer. Jag måste 

hålla ögonen öppna. Liv står på spel, inklusive mitt. Jag vill ta mig hem utan problem.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

När de hade kommit halvvägs och närmade sig Shishaldin fick Theo och passagerarna en riktig chock. 

--Theo Chesley. Vi såg en svär på himlen 55km km sydväst om berget. Vi visste inte vad vi tittade på.  

-Som tur är har Theo  alltid med sig en kamera. Vi tog några bilder, Det var riktigt märkligt. Jag har sett många moln under 

mina 34 år som pilot. Molnformationen, bymoln, cumulus…Jag har aldrig sett nåt sånt där. Bilderna verkar bryta mot 

naturlagarna. 

 

 

 

--Theo Chesley. Som ni ser på den första bilden är det en horisontell skiva. Den är längre bort än molnet.  

 

--Theo Chesley. Men på den andra bilden är den tydligare och närmare berget. Jag har tagit tusentals bilder med kameran. Jag 

har aldrig sett nåt sånt här i kameran. Observatoriet kallade det för en rökring. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--Theo Chesley. En liten form omgiven av rök. Det är en skepnad där.  

 

--Theo Chesley. Men vi flög på 2 600 m och det blåste runt 12 m/s. Så en rökning skulle försvunnit. Den hade inte rört sig i 

jämt takt. Den här grejen färdades mot berget. Det är sjukt.  

-Theo tror att ringen var sex meter i diameter.  

--Theo Chesley. Nu är vi här vid  berget. Vi vet inte vad det är, men nåt flög ut ur berget.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--Theo Chesley. Allt hände på fem eller sju minuter.  

-Men det skulle komma mer. Nästa bild är väldigt märklig. 

--Theo Chesley..Det var som som att nåt flög in i sfären och drog ut den till en tårform. 

-Theo var nu 150 m från föremålet. Det verkade stort som ett stridsplan.  

--Theo Chesley..Vi tittar på sfären, berget och bergstoppen. Jag försöker se om det kommer nån trafik. Men vi är oroliga för allt 

som sker framför oss. Vi beslutade oss för att det var dags att flyga iväg. Vi var nervösa, Allt var så märkligt. Vi visste inte vad 

som skulle hända. Det okända gör alla nervösa. Jag hade passagerare och ville inte att folk skulle läsa om mig sen om du förstår.  

Jag är lika skeptisk som alla om jag inte ser nåt själv. Men man kan inte förneka det.  

 

-Theo försökte försökte glömma vad han såg. Men sex månader senare bjuder Shishaldin på nåt otroligt igen.  

 

--Theo Chesley. Efter att den här grejen flög ut ur berget dög det upp en grön sfär på bergets sida. Det var så konstigt. 

Direkt efter den här bilden började ringen ändra form.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

--Theo Chesley. Plötsligt tittade jag till vänster.  Var kom det ifrån? Det var ett märkligt fenomen. Jag vet inte vad det var. Jag 

ser en form som är dold av ett molm. Den försökte nästan gömma sig i molnet.Det var så konstigt. Jag flög och fotade formen 

som var inuti molnet. Det hade som ett eget liv.  

-Hjärtat dunkade. Han visste inte om det var en vän eller en fiende. Bilderna hemsöker honom fortfarande.  

--Theo Chesley. Det verkade vara en vinge i molnet. Det var ånga på ovansidan. 

 

--Theo Chesley. Jag var ensam och flög samma rutt. Jag tittade noga på berget igen. Jag ville bara kolla om det skulle hända 

nåt. Men då då var det inget. Himlen var molnfri.  

  

--Theo Chesley. Det här är en av de bättre bilderna. Här ser man det tydligt. Man ser att det är nåt inuti. Det var så konstigt. 

Först fanns det igenting och sen plötsligt dök den upp. Vad det än var, så var den på exakt samma plats som sfären sex månader 

tidigare. Jag vet inte vad jag tittar. Men det verkar vara en farkost. Sen börjar den förvandlas till nåt annat.  

 



 

 

 

 

 

--Theo Chesley. Den verkar ha armar och ben. Jag undrade verkligen vad det var. Moln beter sig inte så.  

 



 

 

 

 

 

 

--Theo Chesley. Den här gången verkade ufot känna till att det observerades. Plötsligt började en mystisk kraft påverka planets 

telemetri. Planet var på autopilot.Jag flög bara rakt fram.  Men jag såg att jag låg 30 grader fel och var på väg mot berget.  

--Medan Theo tog kort förvandlades det spöklika ufot. 

--Theo Chesley. Det skrämde mig. Så jag ändrade riktning, men sen blev det likadant. Autopiloten brukar hålla riktningen, men 

inte nu.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--Theo Chesley. Jag vet att vi inte ensamma i universum. Jag har flugit så mycket i Alaska och sett så många dokumentärer om 

ufon. Jag tror på dem. Jag har sett dem med egna ögon. Det var nåt utomjordligt. 

 -Är du mer nervös inför att flyga i det området nu? 

--Theo Chesley. Jag skulle inte säga nervös. När jag jag fluger vid berget är jag snarare orolig. Man vet aldrig vad som ska 

hända. Det är nåt som händer vid berget.  

 

Tillägg enligt min mening. Ufo-bas vid  Mount Shishaldin verkar vara samma rymdvarelser som driver underjordisk biologiska 

verksamheter vid Mount Hayes. Budskapet därifrån, alltså från Mount Shishaldin kan det betyda. 

--Theo Chesley. Flygplanet var på väg i rätt riktning och allt gick bra. Plötsligt bestämde det sig för att svänga. Man undrar 

varför. Jag har flugit där många gånger. Planet drogs mot berget. Jag stängde av autopiloten och flög manuellt. När vi flög förbi 

berget fungade autopiloten igen. Det fanns ingen logisk förklarning.  Jag har flugit i 35 år och har aldrig sett nåt sånt. 

 Den drog ett flygplan åt fel riktning med autopiloten aktiverad. Det var väldigt märkligt. 

 

-Theo anser att två bisarra möten på exakt samma plats med ett halvårs mellanrum är bevis bör rymdvarelser.  

Mount Shishaldin  



 

  

 

 

 

 

Från ufon till rymdvarelser McGrath har länge varit en magnet för ovanliga aktiviteter. Närkontakter över Alaska, rymdvarelser 

i bergen. Ett område utanför stan kan förklara allt.  

I Alaskas stora inland finns det klippiga berg täta skogar och isiga floder. Att bo här är inget för de svaga.  

I småstaden McGrath är man stolta över sin uthållighet. Men alla vet att det finns nåt märkligt på himlen här. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Tanya Korn . Jag heter Tanya Korn, jag bor i McGrath i Alaska. Det är ganska segt i McGrath under vintrarna. På somrarna 

jagar vi älg, eller det är mer på hösten. Det var unik att växa upp på gård. Redan som liten lärde jag mig jaga, fiska och överleva. 

Många ser det som jobb. Men för mig är det vardag. Jag har oftast mycket att göra. Jag plockar bär, jagar och samlar.  Jag gillar 

pärlor, och gör konstverk. Det pratas mycket om ufon i McGrath. Folk ser märkliga ljus på himlen som inte kan förklaras. Det är 

för att vi är mitt i Alaska. Det är öde och finns inga vägar här. Man kommer bara hit via flyg, så man kan känna sig isolerad. Det 

är en bra plats att gömma nåt om man vill gömma stort. Som urinvånare tror jag inte att vi är ensamma i universum. Mina 

föräldrar berättade att deras farfars farfar  pratade om ufon och stjärnfolk som var här för tusentals år sen. Jag tror att de har 

funnits i miljonstals år. Man såg nåt för några veckor sen mitt på dan. Flera personer såg det. Det var vid vattenkraftverket. Det 

var formad som en amerikansk fotboll och försvann. Om himmeln ovanför McGrafh inte vore läskig nog har skogarna utanför 

stan ännu mörkare hemligheter. Det är så tät skog med träd och buskage. Det är galet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Tanya Korn. Men det finns ett område där det inte växer nåt. Never, Never land. Det är ett mysterium för mig. Jag förstår inte 

varför. Strålning, kemikalier…? Jag vet inte. 

-Eller kan det vara övernaturligt?  

-Tanya Korn. Vid området där det inte växer syns en sfär som åker fram och tillbaka. Den är grön och ibland orange. Sen 

försvinner den.  

-Tanya är bara en av många som vaknar fascinerad av skogens döda zon.  

-Donna Simmons. Jag heter Donna. Jag bodde i McGrath i 16-18 år. Jag fick barn där och jobbade på skolan och på kliniken. 

Jag älskar McGrath. Samhället är så litet och vi tog hand om varandra. McGrath visste när nån ny kom dit. Då träffades alla. 

Wayne Airlines flög in och hela samhället välkomnade planet och människorna oavsett om de bodde där eller inte. Det har alltid 

varit så. Alla viste när en nykomling anlände. McGrath välkomnade utomstående oavsett om de bara var där för sommaren eller 

nåt speciellt eller om de flyttade dit. McGrath välkomnade alla. De blev en del av samhället. De passade in. Vi tog hand om alla 

och deras barn. Om nå skadades eller behövdes sjukvård hjälpte alla åt.  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jag tror att händer saker här. Det finns nåt mer än människor här på jorden. Det tror jag. Det enda beviset jag har sett var i 

McGrath. Ett par vänner besökte en annan vän. Sen gick de hem. En vän och jag gick på en liten väg mot vårt hem. Det dök upp 

en blå boll stor som en basketboll. Det var bara i några sekunder. Sen försvann den. Vi blev rädda och sprang hem. Det var 

känslosamt. Man brukar inte se sånt. Det var enda gången, men jag tror att det finns nåt där ute. Jag hade en vän i McGrath när 

vi först flyttade dit. Hon heter Margaret och kände till området.  

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Donna Simmons. Hon heter Margaret och kände till området. Hon pratar om ”landet utan aktiviteter”. Hon sa att flyplans 

instrument slutade fungera över fältet. Det är intressant att det här ute i McGrath finns ett område utan magnetisk aktivitet. Det 

finns ingen anledning till det. Det kan vara svarta pyramiden.  

-Det pratas om en svart pyramid byggd av rymdvarelser som ska vara gömd i Alaska. 

-Donna Simmons. Svarta pyramiden ska finnas under marken. Den täcktes över istiden.  

-Vissa tror att det är en gammal övergiven generator. Andra misstänker att rymdvarelser sänder meddelanden med den. Kanske 

får de hjälp av amerikanska staten.  

-Donna Simmons. Det är något pågår. Det står ”Tillträde förbjudet” men är inga byggnader där. 

 

-Av alla 50 delstater kommer Alaska först när det gäller rymdvarelser.  Så invånarna i McGrath är misstänksamma inför en död 

zon djupt i skogen utanför staden. Området på 80 hektar saknar inte bara växter. Flygplan får ofta problem med 

navigationssystemen. Man har också sett främmande sfärer i närheten. I årtionden har invånarna haft fler frågor än svar. Men nu 

kan sanningen avslöjas. 

 

-Jag heter --- och var specialist inom armén. Jag flyttade upp hit efter militären. Jag har nu bott här i 35 år. Jag flyttade hit för att 

jag genom jobbet fick reda på att det är det populäraste målet för ryssarna att bomba. Så om de släpper en atombomb ser jag bara 

en ljussken. Jag slipper lida.  

-Hans identitet döljs för hans egens säkerhets skull.  

-Det jag berättar nu är hemligstämplat material från den högsta delen av USA:s federala statsmakt. Jag kan hamna i Leavenworth 

för resten av livet. Under Kalla kriget jobbade jag mes telekommunikation och levererade alla högprioriterade meddelanden.  Det 

var inte ovanligt att alla där hade tillstånd för hemligt material. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-TOPPHEMLIGT SVART PYRAMID. 
-Det finns kategoriserat och okategorisetet  EFTO vilket innebär att det är krypterade sändningar Sen har man konfidentiellt, 

hemligt och topphemligt. Topphemligt är den högsta nivån som nån i staten kan ha. Men ovanför topphemligt finns det fem 

nivåer. Olika människor där hade olika tillgång. De hade nivå ett, två eller tre. Jag hade tre. De flesta i Pentagon har tre eller fyra. 

Presidenten och de runt honom har fem. Det viktigaste jobbet var att se till att presidenten fick sin information så snabbt som 

möjligt.  

-En dag år 1983 avkodade han ett meddelande som förbryllade alla där.  

-Vi behandlade ett inkommande meddelande. Ämnesraden var: ”Alaskas svarta pyramid”. Meddelandet gick till 10-15 olika 

befäl nära oss i olika förband.  

-TOPPHEMLIGT SVART PYRAMID. 
-Vi läste alla meddelandet. De beskrev koordinaterna för svarta pyramiden. Innan de kunde lista ut vad pyramiden var kollade 

upp platsen. Det var tidigt 80-talet. Vi hade inte Google Earth. Vi hade inget GPS-system då.  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-TOPPHEMLIGT SVART PYRAMID. 
-Vi listade ut att det var sydväst om Denali. Det var runt McGratht. Jag hörde ompersonal och materiel som skickades dit. De 

fraktade dit generatorer, ljus och annat. De ville komma in och titta på insidan.   

-Den här bekräftelsen är det första erkännande att Svarta pyramiden finns under marken i Alaska. Om militären känner till den 

varför väljer de då att dölja den?  

  

-TOPPHEMLIGT SVART PYRAMID. 
-En av kollegorna hade en jordglob som man hade i skolan. Sen försökte han hitta koordinaterna. Vi kollade på pyramidens 

longitud och latitud. Vi tog nåns skogsnöre och mätte avståndet mellan Nome och Denali.  

  

-TOPPHEMLIGT SVART PYRAMID. 
-Sen försökte vi hitta koordinaterna på jordgloben. Vi skämtade mycket om Svarta pyramiden i Alaska. Den borde ju vara lätt att 

hitta med all jäkla snö där. Man borde lägga märke till den. 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-TOPPHEMLIGT SVART PYRAMID. 
-Den enda anledningen ill att militären eller staten döljer nåt är om är om det ger dem en strategisk fördel. De sprider felaktig 

information då. Så enkelt är det. Om du inte ska få se nåt ser de till att du inte gör det.  

-Sen han först avkodade meddelandet för 38 år sen har specialisten försökt ta reda på vad som finns i pyramiden. Baserat på 

topphemliga uppgifter tror han sig vara nära svaret. 

-Jag kan bara spekulera att Svarta pyramiden byggdes där  

 

  

-TOPPHEMLIGT SVART PYRAMID. 
-Jag kan bara spekulera att Svarta pyramiden byggdes där av samma rymdvarelser som byggde dem i Giza. Rymdvarelserna var 

här före oss. De hade en civilisation här som dog ut. De lämnade kvar pyramider av nån anledning. 

-Trots rädslan för att staten kommer på honom vill underrättelsespecialisten dela med sig av vad han vet för Alaska och 

invånarnas skull. Varför jag berättar det här? Svarta pyramiden lär överraska oss alla när vi tar oss in i den. Jag tror att den har så 

mycket att erbjuda oss. Vi måste bara ta oss dit och ta oss in. Jag tror att det finns teknologi där som äe mycket mer avancerad  

 Än vår. Staten försöker dölja den. Men jag tror att det under min livstid kommer fram att vi har en begravd pyramid i Alaska. Än 

så länge får invånarna i McGrath undra.  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tanya Korn. Vi är inte ensamma i universum. Det är så stort. Om man tittar på McGrath på en 

karta ligger staden mitt i Alaska. Det är en perfekt plats för att gömma nåt stort.  

Donna Simmons. Jag vill ta mig dit och kolla vad som finns där. Saker sker av en orsak som vi 

människor inte förstår. Jag tror att det finns nåt där. 

                                                                      Karta över McGrath och Denali i Alaska. 

 

 Tillägg/analys. Svart pyramid utanför Denali i Alaska motsvara Gizaplatån i Egypten som leder till  

Mykerinos/Menkauras pyramid. Se mer…..  Ytterligare bevis för blodomvandlingsproces från djuriskt blod till 

mänskligt.  grupp? Se sidan      Se mer….   

 

 



 

 

 

xvvvvvvvvvvvvvvvv 

Fairbanks är den största staden i Alaskas inland. Befolkningen är på runt 30 000 människor. Så här långt norrut är himlen 

underbar. Midnattssolen härskar i ett halvår, och sen tar norrskenet över i ett halvår till. Men allt där uppe kan inte förstås. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stephanie Littlewolf. Jag heter Stephanie Littlewolf. Jag är hundförare och har bott i Fairbanks i 20 år. Allt är fantastiskt här. 

Jag älskar vädret. Jag älskar….temperaturen under vintern när det är kallt och torrt. Man går ut i -40 grader och hugger ved 

iuan jacka. Man känner si som en amazon. Att vara ute i skogen med hundarna…. Det är som min kyrka. Man känner sig ett 

med naturen. Jag älskar att sköta trädgården, läsa, lyssna på musik och träna hundarna. Jag har haft oförklarliga upplever  i 

skogarna med hundarna. Ingen kan förklara dem. Hundarna är min familj. Hälften sover i min säng. Jag har bott i Kalifornien, 

men föredrar det här livet. Hundarna är mina vänner. De får mig att känna mig trygg. De känner mig och jag känner dem. De 

vet alltid vart vi ska. De tar mig ut i naturen och lär mig om naturliv. Att vara i skogen med hundarna är som min kyrka. Med 

även med ett andligt band kan vildmarken vara oförutsägbar. Ibland luras naturen och det sker nåt oväntat.  

Stephanie Littlewolf.  Under en vanlig kväll hemma Verkade naturen tas över av nåt övernaturligt. Jag brukade titta på 

stjärnorna. Det är mycket klarare i Alaska. Vi får inte så mycket klart väder på sömmarna och vintrarna.  Men nu var hela 

himlen molnfri. Stjärnorna tindrade. Vi såg fram emot att se stjärnbilderna. Vi började se stjärnorna tindra och vi såg satelliter. 

Vi såg lite norrsken vid horisonten.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stephanie Littlewolf.  Helt plötsligt såg vi starka röda ljus som rörde sig snabbt över himlen. Sen kom ett grönt och ett blått. 

De kom från en sida av himlen och åkte fram och tillbaka. Det är alltid saker på himlen. Men vi känner till flygplatsen 

flygvapnet och alla deras träningsuppdrag. Jag fattade inte vad jag såg. Det var ufon. De bytte färg och försvann till en sida av 

himlen. Vi visste inte var det var och sen dög de upp igen. Det var helt otroligt. Det pågick i femminuter så det var inte en kort 

tid. Det kunde inte vara fantasin. Sen samlade de ihop sig och flög iväg norrut.  

 

-Stephanies reaktion på ett besök på utomjordingarna är inte den man förväntar sig. Var du rädd för att de skulle skada dig?  

-Stephanie. Nej, det tänkte jag inte ens på. Det var kul och spännande. Jag kände mig säker. Jag är Lakota- och Yanqaul-

indian. Jag har hört inipiaq-folket prata om folket från stjärnorna. Man har alltid sett sånt här. Jag respekterar vad de äldre 

människorna säger. Och om det är nåt som stämmer med min upplevelser känns det ännu viktigare. Det är en del av mitt liv och 

mina släktningars liv 

 

Stephanie anade inte att mötet vara var början. 

 

-Stephanie Littlewolf. Sen såg jag en skiva på en av bilderna. Den är ljus och svår att se, så jag förstorade den. Det är exakt 

vad folk pratar om. Men det är so två tefat med fönster hela vägen runt. Jag viste inte vad det var, men jag förstod att det var ett 

ufo. När man ser nåt i metall som blänker i solen då får man hjärtat i halsgropen. Jag kör samma väg varje dag. Så jag kollar 

alltid där jag fotade. Jag hoppades på att få ser mer. Det gjorde jag. En natt vaknade jag. Där är sovrumsfönstret. Jag vaknade 

och satte mig upp. Jag såg nåt otroligt väldigt nära. Det är nåt som jag har hört de äldre prata om de äldre urinvånarna här i 

Alaska. Även de äldre hundförarna har berättat sånt. Det var intressant att det inte var min fantasi eller bara en dröm. Andra 

pratar om samma sak. Över trädet precis här såg jag vad jag skulle kalla för en stor strandboll… med tanke på hur den rörde 

sig. Den var vit. Jag tog min kikare. Den var vid trädtopparna här. Kikaren hjälpte mig inte. Det fanns inga detaljer. Jag satte på 

glasögonen igen. Det var som plastman. En vit boll av plastman. Den svävade som en stor strandboll på vågorna vid stranden. 

Den studsade och kändes lätt. Det var den andra som jag aldrig kan glömma.  

-Hennes förstaupplevelse av ufon blev inte hennes sista.   

-Stephanie Littlewolf. Mitt liv har förändrats sen dess. Jag är öppensinnad. Jag såg mer. Jag kör hem från ett sent 

personalmöte. Det är mitt i sommaren och väldigt ljust ute. Jag har min första smartphone och fotar medan jag kör. När jag 

kom hem kopplade jag in den i datorn. Jag tänkte att det var löjligt att fota. 



 

 

 

 

 

 

 

-Sen händelserna tittar Stephanie på natthimlen mer noggrant. Hon försöker att inte vara rädd för vad som kommer härnäst.  

-Stephanie. De äldre Yaqui har lärt mig att balansera förundran med skräck. Att ha samma upplevelse som ens släktningar 

hade oavsett om det är fiske i Chitina, eller att se Bigfoot eller ett ufo. Man förstår att det är en del av naturen. Det är en del av 

av mitt liv och mina släckningars liv. Ju mer vi lär oss om saker vi inte förstår desto mindre läskiga blir de. 

 

Detta budskap illustrerar ändring i solen som märker man via norrsken. UFOn uppenbara sig i Norrsken 

Hänvisning till . ”Att erövra rymden 19”, omvandling sidan 3. 

 

Tillägg/analys grupp? Se sidan ….. 

Juneanu, med öar frusna glaciärer och imponerade natur är en av Alaskas populäraste städer. Den är också väldigt aktiv när det 

gäller ufo-observationer. I årtionden har invånarna i den livliga staden rapporterat tusentals utomjordliga fenomenen.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Kori Lane. Jag heter Kori Lane och bor i Juneau i Alaska. Jag tror att Alaska har besökts av rymdvarelser och ufon. Juanu är 

fantastiskt. Vi har berg och ett härligt klimat. Det är en fin liten stad. Som mycket av Alaska är det en perfekt plats för 

stjärnbilder. Jag gillar att titta på stjärnor på en plats som den här och stirra på himlen och njuta av stjärnorna. Ibland är det 

molnfritt och det känns som att man ser hela universum. Ibland ser vi också norrsken här. Det är fantastiska färger – rött, blått, 

grönt, vitt och ibland lila. Man måste titta på himlen.  Annars slösar man bort tiden.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Kori Lane. Jag pratade med en vän och tittade på stjärnorna. Jag såg nåt som liknade en stor växande brasa. När den blev 

större var det som om elden steg ovanför träden. Den hovrade där ett tag. Sen flög den längs stranden. Den förvandlade till ett 

klot. Min vän i bilen såg också det. Vi gick ut och tittade. Det va ett klot som var ljusorange. Det var helt tyst. Som en 

självlysande tennisboll, men jätteljust orange som gamla gatlampor.  

-Kori försökte förstå vad han såg. Sen blev allt ännu mäktigare.  

- 

-När de ljusa kloten försvann i den svarta natten kände Kori och vännen att de också borde försvinna i mörkret. De var rädda för 

att föremålen skulle fokusera på dem istället för på varandra. Katt-och-råtta-leken som han såg hemsöker honom än idag.   

-Kori Lane. Jag kände mig obekväm. Jag kunde inte förklara det. Men jag blev så nyfiken på  Jag reagerade vid varje ljus eller 

när jag kör vid kanalen. Och jag ser ett ljus stannar jag för att kolla att de inte gör nåt galet. Det förändrade utan tvekan mitt liv.  

–Folk i Alaska värdesätter vildmarken och uppskattar ensamheten. Från det frusna inlandet till det gruva kusten och himlen 

ovanför Berings hav. Alaska kan vara en isolerande plats.  

 

Tillägg/analys grupp. Denna utmärk beskrivning kan man hänvisa till Uppenbarelseboken och i den olika ufo-grupper strider mot 

varandra. Detta budskap är viktigt enligt mig.  

-Kori Lane. Den började röra på sig och letade runt lite. Den glödde. Hela ytan verkade ha fokuserat en stor del som lös som 

en strålkastare. Den letade efter nåt. Den kollade runt om sig. Jag såg klotet med en ljusstråle söka igenom träden. Vid ett 

tillfälle flög den genom trädet. Det kom ett till ett vitt ljus. Och medan det letade flyttade det sig mot det andra ljuset. De 

verkade jaga eller leka med varandra.  

 

 



 

 

 

-Anchorage är Alaskas metropol med en befolkning på en tredjedel av hela delstaden. Den äe omgiven av naturens under. 

Anchorage är den enda storstaden i ett i övrigt vilt landskap. Med det senaste årtiondet efter solnedgång har invånarna hört 

märkliga ljud från natthimlen.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ljudet uppstår i samband med nåt riktigt läskigt.  Det är skrämmande ljud som inte kan ignoreras. Kan rymdvarelser 

kommunicera med invånarna i Anchogare? Eller är det nåt mer lömskt?  

DELENA GREEN 

Anchorage, AK 
MELISA THOMPSON 

Anchorage, AK 

-Melisa Thompson. Jag heter Melisa. Jag bor i Anchorage i Alaska. Jag hörde nåt märkligt. Det var ett större ljud än mig och 

oss alla. Klockan var 03 på natten. Jag hörde ett märkligt ljud utanför som jag spelade in. Det är så läskigt. Det lät som tung 

metall som drogs under vatten. Jag har aldrig hört nåt sånt. Det kändes som att nåt hemskt skulle hända. Jag hörde det flera 

gånger. Varje gång blev det värre. Det blev högre och jag blev rädd. Jag hoppas att ni hör. Det kändes som att det fanns nåt 

där med mig. Jäklar. Det sjätte ljudet skrämde mig verkligen. Vad läskigt. Jag gick in. Alla sov hos mig. Man kan tro att alla 

borde höra det, men så är det inte. Jag var som utvald. Jag tror inte att det är positivt. Det är läskigt.  

-Men Melisa kanske inte är den enda. Det finns vittnen som grävde djupare för att komma till botten med ljuden.  



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Delena Green. Jag heter Delena Green och är pianolärare här. Det har hörts en ton som bara en de har hört. De verkar nästan  

utvalda. När jag hörde tonerna var det så märkligt och annorlunda och turbulent. När jag förstod att andra hade hört samma 

sak kändes det läskigt.  

-Det fick Delena att använda sin utbildning för att avkoda signalerna.  

-Delena Green. Det låter som en tritonus. Det skapar dissonans och en oupplöst spänning. Tritonus har länge varit känt som 

djävulsintervallet. Det är djävulens musik. Med alla fenomen här i Alaska som norrsken är det möjligt att ljuden kan komma 

från en annan värld.  

-Ingen vet när ljuden återkommer eller vad de vill. Men i Alaska finns det mysterier vi inte förstår. Märkliga ljud som hörs 

över hela städer.   

 

Tillägg/analys,. Detta budskap är ett mycket intressant. Ufos ljud jämförs med djävulsintervallet. Djävulens musik. Vad jag 

förstår av detta budskap är att denna ufogrupp kan bara göra rymdfärder till den fjärde vibrationsvärlden/fjärde himlen, (fjärde 

dimension). 

Djävulen enligt religion lika med Satan. Iran kalla USA för Stora Satan. Mycket märklig och intressant..  



 

 

Seward i Alaska. En hamnstad vid Resurrection Bays kalla vatten. En väg till Kenaifjordrarna och ett stort kungarike av is. 
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Tiffany Ritz. Jag heter Tiffany Ritz och bor i Seward. Jag kommer från Mount Vernon i Washington. Seward är fantastiskt, för 

det är så mycket att göra. Vandring, fiske … Men om man inte gillar kyla ska man inte bo här. Det är ganska hårt klimat. 

Turister kommer hit för att se en grizzly eller en knöval. Men som invånarna vet finns det mer mystiska saker på himlen. Det är 

vanligt att folk ser ufon. Jag trodde inte på dem, men jag hade inte sett nåt förrän för ett år sen. 

-Det i början av 2020 som Tiffany såg nåt bisarrt ovanför sig.  

-Tiffany Ritz. Jag kom  hen från jobbet som en vanlig dag. Jag såg månen och Venus. De var väldigt ljusa bredvid 

varandra. Det var precis ovanför bergen. Men jag såg också en stjärnhop mellan dem som såg märklig ut. De såg inte rätt ut. 

Så jag stannade bilen. Jag tog ut mobilen och fotade. Jag kollade på bilderna. 

-Hon kunde inte tro sina ögon.  



 

 

-Tiffany Ritz. Jag zoomade in och såg att hopen var kanske 10 olika ansikten på himlen. Det var nästan som en teckning. Det 

var så märkligt.  De såg inte mänskliga ut. Jag blev rädd när jag såg ansikten. Jag tänkte att jag var galen. Jag fick panik. Jag 

åkte hem. Varför var det ansikten på himlen? Men natten skulle bli ännu skrämmande..  



 

 

 

 

 

  

-Ett par timmar senare aktiveras säkerhetskamerorna av rörelse utomhus. När hon kollar vad de har filmat blir hon riktigt rädd..  

-Tiffany Ritz. Sfärerna filmades av kamerorna. Det var samma ansikte.  Jag har aldrig sett nåt sånt. De var som tecknade. En 

tittade fram lite, bild- 1. Och en annan bara stod där, bild. 2.  

-Tiffany gick ut för att titta närmare. Hon hade koll på kamerorna på mobilen.  
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-Tiffany Ritz. Förutom sfärerna har jag sett andra saker det senaste året. Filmrande ljus som blinkar och byter riktning på ett 

sätt som vanliga plan inte gör. Det varför för omfattande för ett flygplan. Jag tror att det jag har sett på himlen och på kameran 

är sammasak. Jag vet inte om om de följer efter mig. Men jag har flyttat och ser samma saker. Det är nåt med Seward  som 

lockar hit dom. Det finns nåt som besöker oss här. Man kan inte förklara det jag har sett. Det finns nåt där ute. Jag vet inte vad 

det är. Men det är inte tillverkat av människan. Det kommer inte härifrån. Det är inte vi.  

 

Tillägg/analys. Ytterligare ett mycket märkvärdigt budskap. Denna ufo-grupp visar vilka som utgör denna grupps ufo-

besättningar. Man kan se på bilderna ovan dels de små gråa och dels en som liknar G. Hitler. Mycket, mycket intressant.  

 

 

-Tiffany Ritz. När jag gick ut flyttade sig sfären från min bill (bild.1) till min makes bil (bild.2).. Jag närmade mig och den 

flyttade sig längre bort. Jag såg den inte med ögonen men på mobilen. Jag visste att det inte bara var ett ljus eftersom de 

aktiverade mina kameror. De såg näsan genomskinliga ut och var helt runda. De var väldigt tydliga. Bilder 4-5. Man såg 

insidan av klotet, bild. 3. Ännu en gång är det ett märkligt ansikte. Jag fick panik av att se dem precis där jag bodde.  

-Men innan hon kan väcka maken försvinner sfärerna. De förstod att jag såg dem och försvann.  

-Sen började Tiffany titta mer på natthimlen.  

 

 

 

 

-1943-44.  En bild som säger allt. Gustav Hitler och en utomjording, en av de små gråa, träffades och skakade hand med 

varandra i rymdbasen i Ostpreussen. I Uppenbarelseboken kalla sig Jesus för Venus, och är från planeten Venus. Även detta 

budskap berör Uppenbarelseboken. 

 

 



 

Anchorage är Alaskas största stad. Här finns en militärbas och delstatens största flygplats. Men det flyger saker ovanför som 

inte är av denna värld. Många här har sett dem.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Dustin Darden. Jag heter Dustin Darden. Jag är snickare. Jag jobbar med underhåll åt kommunen Anchorage.Jag är även 

borgmästarkandidat. Mina föräldrar kom hit för äventyrets skull.  Jag har bott här hela livet.  

-Omgivna av kallt vatten och farliga berg är Anchorage en ö av civilisation. Vildmarken är alltid nära.  

-Dustin Darden. Det är nåt speciellt med Alaska som ligger så avsides. Jag har sett örnar och ugglor. Jag har sett 

trollsländer på sjön. En öring åt en trollslända och sen tog en örn öringen.  

-Naturen visar upp sig här. Men ibland tittar Dustin högre upp.  

-Dustin Darden. Jag kan kolla på flygplanen vid flygplatsen. Det är imponerande. 

-Dustin Darden. Jag kan kolla på flygplanen vid flygplatsen. Det är imponerande. Man känner kraften i i planen. Lag sitter 

precis under. Jag har 747:or F-22. Jag älskar att se planen och kollar alltid upp. Jag har sett mycket som inte kan förklaras. Vi 

är inte ensamma i universum. Jag tror på ufon. Det är mycket som jag inte förstår om vad som finns där ute. Många Alaskabor 

känner likadant.  

-Men Dustin har unika teorier om deras ursprung. 

-Dustin Darden. Jag tror på Bibeln. Bibeln berättar om hur en tredjedel av änglarna lämnade himlen. Genom hela Bibeln  

Visar sig änglar, eller rymdvarelser för folk som blir skrämda. Rymdvarelser är änglar.  

-Men Dustin hade inte aldrig sett nåt utomjordligt förrän av slutet 2020.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Dustin Darden. Jag tror på Bibeln. Bibeln berättar om  hur en tredjesel av änglarna lämnade himlen. Genom hela Bibeln  

Visar sig änglar, eller rymdvarelser för folk som blir skrämda. Rymdvarelser är änglar.  

-Men Dustin hade inte aldrig sett nåt utomjordligt förrän av slutet 2020.  

-Dustin Darden. Jag såg ett ljus. Jag tänkte att det var ett satellit. Det var svagt, blåvitt och utdraget. Det flög tvärsöver himlen, 

stannade och bytte riktning. Sen kom ett annat ljus och till slut ett tredje. Den rörde sig som en triangel. Sen kom det tre till och 

senare tre ytterligare. Så det var nio ljus i grupper av tre. Jag tittade i 10 minuter. De rörde sig och bytte formationer. Det var 

trianglar, men de sörde sig i en större grupp. Det började med en och sen försvann de som en. Sen var de borta.  

 

-Är du rädd? 

-Dusrin Darden. Nej, jag imponerades. Det var fantastiskt. Jag är glad att jag såg dem. Det har skett fenomen över hela världen 

under många år. Nu fick jag se det själv. Det var ett nöje.  

-Men var änglar eller nåt annat? Nåt med ett mer tydligt uppdrag? Tror du att de kunde orsaka skador?  

-Dustin Darden. De verkade undersöka. Vi är ju precis bredvid flygbasen. Platsen och resurserna vi har där kan vara orsaken 

till att rymdvarelser kommer hit. Jag filmade med mobilen. Det syntes knappt. Men det var avancerad teknologi.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Dustin Darden. Det sker fler och fler händelser. Det är en bekräftelse på vad som pågår. De flesta tittar ner i mobilen. De 

tittar inte upp mot himlen. Om man gör här i Alaska ser man grejer. När jag berättar om det här hoppas jag att det får andra 

att göra detsamma. Jag tror att jag ser nåt igen.  

 

Ytterligare ett märkligt och intressant budskap som sammanfaller med Bibeln/Uppenbarelseboken.. Se mer nedan sidan-- 

  

Första tre ufon symboliserar den mänskliga 

treenigheten, Fadern, Sonen och Dottern. 

Hänvisar till pyramidriket Egypten. 

Nästa tre ufon symboliserar tre olika 

frälsare. Hänvisar till pyramidriket 

Egypten och det forna Palestina. 

Det tredje tre ufon symboliserar tre olika 

ufogrupper som kommer att strida mot 

varandra i samband med slutet. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.  

Eagle River är bara en timme från Anchorage. Men det känns som en annan värld. Ett nybyggarsamhälle som ville vara nära 

det vilda Alaska. 

-Gary Hanson.  Jag heter Gary Hermer Hanson och har bott i Alaska sedan 1947. Jag föddes i Minnesota, men blodet i mina 

ådrar jämfört med den i tropikerna där är ganska kallt.  

-Gary har bott här över 70 år . Men mycket förblir okänd.  

.Gary Hanson, Alaska är en gåta. Inget ord kan beskriva det. Det finns inget svar på vad Alaska är. Jag har varit överallt från 

Alaska Highway till Denali Highway. Sewardhalvön Big Delta, Tok Junction öster om bergkedjan Grand Moutains och söderut 

till Alaska Range. På en bra dag ser man tre oroliga berg. Hayes, Hess och Deborah. Det är på andra sidan av Deltafloden åt 

söder. Det är så vackert. Det är ett stort mysterium.  

.Gary Hanson. Det är en helt annan värld jämfört med de 48 andra delstaterna. Vi är som två Texas. Mycket av marken har 

ingen gått på. Det finns mycket som mystiskt med Alaska.  

-Som många invånare tror Gary att rymdskepp regelbundet kommer hit. De har ett uppdrag.  

-Gary Hanson. Rymdvarelserna övervakar alla här nere. De läser ens tankar.De ta reda på hur vi fungerar jämför med folket 

i de andra 48 delstaterna. De kan flyga över en stad och kolla in varelserna . oss. De strålar upp folk och undersöker dem. Vi 

är som leksaker för dem. De vill förstå Alaskabor. Vi är inte ensamma i universum. Jag har sett ufon.  

-Garys otroliga möte skedde under vintern 1989. Men han minns allt som det vore igår.  

På en bra dag ser man tre oroliga berg. Hayes, Hess och Deborah.  

-Gary Hanson. Jag sover uppe i sovrummet. Plötsligt hör jag nåt. Jag hör köksdörren. Min syster skriker efter mig. Jag vaknar 

upp. Jag trodde att det brann. Hon sa: ”Det är ett ufo utanför, Gary!”  Jag sprang ut. Hon går upp för trappan till verandan. När 

jag gick upp kollade jag på Mount Gordon som är västerut. Jag ser ett föremål. Hur kunde jag missa det? Det var som en stor 

orange pinnglass. Jag var överväldigad. Jag har aldrig sett nåt sånt. Den svävade i himlen och rörde sig långsamt. Det var nära 

marken. Jag skulle säga 170 meter. När det stora fartyget hovrade ovanför Eagle River blev allt ännu märkligare.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Gary Hanson.  De kom som små eldflugor ut ur den. Men de flög runt. De var väldigt ljusa och var som ett gäng bin. Glassen 

flög över berget, men sen såg jag den från sidan. Den måste ha varit 170 m lång. Den såg ut att närma sig horisonten. Den 

tappade höjd på andra sidan Det var som att dra i en persienn. Det var märkligt. Glassen verkade dras upp. Den försvann. Jag 

vet inte vad de ville. Observerade de bara med de små ljusen. De flyg runt bergstopparna. De kanske undersöker marken.  

-Trots det otroliga som de såg valde Gary och hans syster att hålla tyst om saken.  

-Gary Hanson. Många måste ha sett det men ingen säger nåt. Ingen pratar om det. Man säger bara inte: ”Såg du en stor 

pinnglass över Eagle River?” De skulle låsa in en på mentalsjukhus. 

-Gary berättar äntligen sin historia. Han vill varna om att besökarna kanske inte är fredliga.  

-Gary  Hanson. Varje år försvinner det 55 000 personer per år. De hittas inte. Ramlade de ner i brunnar? Kom igen. Folk 

strålas upp från planeten hela tiden. Kommer man till en ny planet har man offensiva vapen. De kan strida.  

-Med tanke på vad Gary såg kan man kanske inte stoppa dem.  

-Gary Hanson. Det var här för oss. När det gäller hur länge som de har besökt oss är det best att tänka på Cheopspyramiden. 

De har mätt stenblocken och man vet inte hur den byggdes. Det är en gåta som hela världen ser.  Det finns olika sorters 

livsformer där ute. Det är olika faser av evolution. Och alla människor som säger att vi är ensamma de lurar bara sig själva. Vår 

teknologi är väldigt primitiv. Det finns arter som är mycket mer avancerade. De är flera eoner före oss. De tittar ner på barnen-

oss. ”De är bara barn i en sandlåda som slåss” Så alla skeptiker kommer att få ett stort uppvaknande. Vi kanske dör ut. Vem 

vet?  

-Det finns många skeptiker när det gäller ufon. Men man kan inte förneka vad som hände i Seward i början av 2020. 

Resurrection Bay vid södra Alaskas Kenaihalvö är 29 km kallt mörkt vatten. Ingen människa har utforskat havsdjupet här. I 

hamnstaden Seward bor nästan 100 000 människor. Många lever på bukten.  

 

 

Detta budskap anser som kan framställa bl.a. jordbävningar, överavämning, tolka osv. 

Hänvisning till Contact ---- Att erövra rymden IV, yttersta tid och mål. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry Svien. Iag heter Terry Svien. Jag jobbar på båtar.  Vad en båt än behöver fixar jag det. Jag har sökt det här utomhuslivet 

i hela mitt liv. Jag föddes i Minnesota och kom hit för fyra år sen. En vän hade jobb till mig här. Det var en pråm. Jag tänkte 

vara här i två månader, men det är så fint. Jag älskar vara utomhus. Jag älskar bergen och havet. Det är så mycket jobb här att 

det är svårt att få ledigt. Annars fiskar jag. Hälleflundra är gott. Att dea upp en hälleflundra på 90 kg är otroligt. Det är 

fantastiskt att ta hem den. Man får dra den efter båten. Det är så vackert här. Det är ju Alaska.   

-En plats som märkliga besökare ofta kommer till.  

-Terry Svien, Jag trodde inte på små gröna gubbar. När jag blev äldre insåg jag hur stor universum är och hur liten vår värld 

är. Det har kommit hit varelse från andra planeter innan människan fanns. Grottmänniskor ristade in flygande tefat på 

klippväggar. Det är svårt att tro att ingen kommer hit.  

-Inte när så många människor, inklusive Terry själva har sett ufon. Jag berättade om det för andra. Eftersom det är i Alaska var 

det många som började berätta sina historier. Alla har en historia här.  

-Terrys möte tog plats en kall vinternatt i början av 2920.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Terry Svien. Månen var inte uppe, så man såg inte långt. Jag visste att det var nåt där. Och då såg jag den. Det var ett ufo som 

rörde sig väldigt snabbt. Sen såg jag ett till. Två ufon. En var tefatsformat och det andra hade vingar. Det med vingar jagade 

tefatet. Det var en hetsjakt.  

- Terry tittade på när två rymdskepp flög förbi på himlen och försvann.  

-Terry Svien. Det svårt att förstå storleken. Men om jag tänker på byggnaderna och gatlamporna var den ena 9 m i diameter 

och den andra var 12. Jag är expert på krig. Jag gillar att kolla på olika flygplan och sånt. Det var inte militärflyg. De hade 

konstiga former. Jag visste direkt att det var ufon. Inget flygplan kan flyga så snabbt. Jag blev rädd.  

-Och rädsla växte när Terry började se föremålen igen.   

-Terry Svien. Jag tittar ofta upp mot himlen nu. Sen började vi se dem ofta. Jag undrade vad de gjorde. Varför är de här? Det 

har kommit så långt. Man vet inte vad de gör. De kan ta fram en dödsstråle eller nåt.  

-Efter allt han har sett känner Terry ett ansvar för att varna allmänheten om att vi inte är ensamma och att ufon är verkliga.  

-Terry Svien. Jag ville inte berätta. De tror att man är galen. Jag berättar nu, för jag bryr mig inte om vad andra säger. Jag vet 

vad jag såg. Alaska har en så stor vildmark. De kan vara var som helst. De gör vad de vill. De är här. Jag vet inte vad de pysslar 

med. Men de är här.  

 

Även detta budskap illustrerar hur två av ufo-grupperna kommer att strida mot varandra i ändes tid, alltså i slutet. Enligt 

Uppenbarelseboken. 

-Terry Svien. Jag jobbade hela dagen. Jag kom hem kl.22. Jag drack kaffe. Jag var inne i fem minuter. Sen kändes det 

konstigt. Det kändes inte rätt. Jag tittade på lövervakningskameran. Då såg jag ufona. Det kändes så märkligt. Jag hörde ett 

långt muller.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alaska är delstaten med flest med ufo-observationer de senaste 50 åren. Det är otroligt nog över 6 500 möten. Ett stort antal av 

dem har skett ovanför Fairbanks Alaskas inlands största stad.  Men att dokumentera föremålen är mer sällsynt. En djärv 

Alaskabo märkte nyligen det.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Davids jobb håller honom upptagen. Men han alltid till att njuta av naturen.  

-David Welsh. Den förra hösten såg jag ett ufo här i Fairbanks. Jag hade en kamera och filmade.  

Jag har jobbat i Point Barrow, i Juneau i hela delstaten helt enkelt. Jag gillar att observera saker i naturen. Jag gillar att fånga 

dem med kameran. Man kanske ser mer på bilden.  

-I september 2020 skulle hans kamera fånga nåt som fortfarande skrämmer honom.  

-David Welsh, 15 september fjol. Jag jobbade i flygbasen men bodde i Fairbanks. Min bästa vän och kollega Wade var med 

mig. Vi satt på hotellet på hotellet. Vi tittade ut på norrskenet. Jag tog med kameran ut. Jag började fota norrskenet.  

-David Welsh. Aurora borealis, eller norrsken orsakas av solvindar och jordens magnetfält. Vi fotade i en halvtimme. Vi 

testade olika inställningar. Efter midnatt tittade jag upp. Jag såg ett föremål som inte hörde hemma där. Det var runt och ljust. 

Det var 10 gånger ljusare än nån stjärna och rörde sig. Det rörde sig väldigt snabbt och var inget flygplan. Det var väldigt högt 

upp och hade en runt vit skiva, Det var precis ovanför oss. Vi undrade vad sjutton det var. Det var ett ufo. Jag kom på att jag 

hade kameran och stativet där. Så jag siktade den mot himlen. Jag satte den på tidsfördröjd slutare och tog en bild. Då flög 

föremålet i väg och försvann. Jag fångade det på bild. 

-David tog  ett foto precis när den flög i väg.  

-David Welsh. Det gick från långsamt till otroligt snabbt. 

-Vad det än var förstod David ingenting. Det fanns bara en förklarning. Ett hovrade rymdskepp från en annan värld.  

-David Welsh. Jag tror på ufon. Jag har fotot. Det var det coola. Det är unikt att fota ett ufo. Det är mer ovanligt att fota dem 

på film eller på digital media. Det var det coolaste. Jag blev gladare av det än att se själva föremålet. Nu har jag bevis vad jag 

såg. Jag såg nåt, för jag har en bild.  

-David måste undra om fartyget visste att det fotograferades. Vad David än fotade kan man inte bortförklara det. Fotot 

hemsöker honom fortfarande.  

-David Welsh. Jag heter David Welsh och bor i Anchorage. Alaska är ett stort område med allt man kan tänka sig. Från isflak 

från i Arktis till otroliga vattendrag och hav. Djurlivet är fantastiskt med allt från krabba och lax till djuren på land. Jag har bott 

i Alaska i 44 år. Jag har jobbat över hela delstaten. Den förra hösten såg jag ett ufo här i Fairbanks. Jag hade en kamera och 

filmade.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-David Welsh.  Vi är inte ensamma. Universum är för stort och det finns för mycket. Det finnas otroligt många intelligenta 

varelser och livsformer.  

-Han är en av de som har bevis. 

-David Welsh. Jag bryr mig inte om vad folk säger. Jag såg vad jag såg.  

-Från mystiska bilder i sfärer på himlen till att bli ett mål för ett gigantiskt ufo….. 

 

Detta budskap illustrerar ändring i solen som märker man via norrsken. UFOn uppenbara sig i Norrsken 

Hänvisning till . ”Att erövra rymden 19”, omvandling sidan 3. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alaska, ett vidsträckt landskap, som är dubbelt så stort som Texas. Det finns farliga, oförutsägbara krafter här. I ett av jordens 

mest mystiska hörn. Det är mycket man kan dö av här.  En plats som är hundra gånger farligare än Bermudatriangeln.  

Alaskatriangeln. Avlägsna berg, ogenomträngligt skog, outforskade sjöar och floder. Det har funnits många historier om 

skrämmande bestar. Varelserna må har bosatt sig i Alaskatriangeln och kan ligga bakom flera bisarra försvinnande. En av de 

mest kända är Hairyman. Hälften människa. Hälften best. Är berättelserna sanna så dödar den människor. Finns Hairyman så är 

han starkare än en människa. Hairyman är en hårig best som kan slita en i stycken. 

Hairyman-team. Stephen Major, expeditionsledare, Adam Davies 

kryptozoologen från Manchester, och Larry Beans Baxter, polis för 

teamet:s säkerhet. 



 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hairyman-team. Det är en gripande historia. Men är det besten som har orsakat hundratals personers försvinnande i 

Alaskatriangeln varje år? En fascinerad berättelse antyder att det kan vara så. Nu finns det nya bevis på att Hairyman kan vara 

kvar därute.  Den tittade fram bakom trädet där borta 

 

Vi börjar vår resa i Homer på Kenaihalvön. 321 km sydväst om Anchorage Staden brukas kallas för ”världens ände”. Härifrån 

kan man bara färdas på ett sätt: Med båt. Nu är Homer mötesplatsen för en ny expedition. Existerar Hairyman så tänker de tre 

äventyrarna hitta honom.  

 

-Bigfootsjägaren Stephen Major är expeditionsledare. Jakten är ytterst personlig för honom. Han har varit på Kenai tidigare.  

  

-Stephen Major.Jag tror att jag har fått en skymt av Hairyman bland några träd. Det jag såg var en tvåfotad hårig best. Jag blev 

chockad för jag hade inte förväntat mig att se den. Och det var rätt spännande.  

Hairyman. En enorm apliknande varelse som vill hämnas och försvarar sitt revir. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hairyman-team. Har hyrt en båt som ska ta dem till Kenaihalvöns spets. Det är Hairrymans berömda 

hem.  

Hairyman-team. Under Stephen Major senaste expedition tog han det här fotot. Det är hans fot breddvid ett enormt fotspår. I 

Alaskatriangeln är det lätt för jättevarelser att gömma sig. Med tusentals kilometer av oupptäckt natur och få människor kan 

vad som helst finnas därute. Men vad är Hairyman? Precis som med Bigfoot, har man pratat om honom i generationer.  

Hairyman-team. Vi vill hitta definitiva bevis på Hairymans existens. Det jag menar då är att vi träffa på dem.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dr. Robert Alley är kryptozoolog och före detta professor. Han har forskat i förstahandsupplevelser. 

Dr. Robert Alley. Hairyman är en tvåfotad människolik varelse som är täckt av hår. Den liknar Bigfoot och kan vara en 

släktning. Den är stor. Den kan vara upp till 2,4 meter eller 2,74 meter lång (nära 3 meter lång) och den kan bli aggressiv om 

den blir provocerad.   

- Hairyman-team.  Berättelserna kommer från alla håll och kanter. Men det finns en plats med en otrolig berättelse om 

Hairyman.   

Hairyman-team. S. Major.  Vid Kenais spets ligger övergivna Port Chatham. Jag tror att Hairyman ser Port Chatham som 

sitt territorium. Jag tror att han tror där.  

- Dr. Robert Alley. Det ligger avlägset och de hade inte känt sig pressade där och det ger dem skydd. De hade velat skydda 

platsen. Det finns anledning att tro att Hairyman bor vid Port Chatham. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

-Jonny Enoch. På tidigt 1900-tal hände det hemska saker här och ingen har bott här sen dess. Hugh Newman är en 

författare som har forskat i berättelsen.  

-Hugh Newman. I början av 1900-talet var Alaska ett vilt gränsområde. När bosättarna kom hittade de det underbara 

området Port Chatham. Det var otroligt vackert. Och det fanns riktigt med lax här. Det konstiga var att 

ursprungsbefolkningen inte bodde här. Det fanns ingen inhemsk befolkning i det här området. Det var lätt för bosättarna att 

finna sig tillrätta.De öppnade en konservfabrik för fisket så staden började växa och blev ett kommersiellt område. Men i 

fabrikens loggbok, se ovan, kan man läsa om det som skulle komma. 1905, i Port Chathams loggbok kunde man läsa att det 

fanns nåt hotfullt i skogarna. I loggboken står det att fabriken stängdes ner. Arbetarna lämnade platsen och kom tillbaka 

nästa säsong.på grund av nåt hotfullt i skogen. Några år senare förvärrades situationen.  

- Hairyman-team, Stephen Major. Mellan 1920- till 1930.talet fanns det folk som skulle jaga som aldrig kom tillbaka. 

Folk som gick in i skogen hittade sönderslitna kroppar som flöt i lagunen. Dessutom hade man sett en hårig, 

människoliknande best.  

-Hugh Newman. Var det Bigfoot? Var det en hårig best som trakasserade lokalbefolkningen?  

-Hugh Newman. Sönderslitna kroppar. Armar och ben hade slitits av och kastades i floden. Och det var inte björnattaker. 

Björnar kan inte slita sönder en kropp utan att lämna klomärken eller tandmärken efter sig. Det förmedlade budskapet att 

Hairyman låg bakom det här. De ville vara i fred.  

--Jonny Enoch. Bosättarna förstod. De hade attackerats av en Bigfoot-liknande varelse. Journalisten Jerry Glover är väl 

bekant med historian.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jerry Glover. 1949 var stans öde. Invånarna hade lämnat Port Chatham. Det var anmärkningsvärt eftersom det var ett 

kommersiellt område. Invånarna kände inte att de kunde bo där längre. De har aldrig bott där sedan dess. Platsen har alltid 

varit öde.  

- Hairyman-team, Adam Davies. Är berättelserna så har den sanna så har lyckats mota bort civilisationen. Det är väldigt 

ovanligt. Platsen är mystisk och ondskefull.  

 

-Jonny Enoch. Nu är Stephen och hans team på väg.De ska lösa mysteriet med Hairyman en gång för alla.  

-Det finns olika teorier kring vad Hairyman kan vara.  

- Hairyman-team, Adam Davies. En del tror att det är en stor tvåfotad, oupptäckt apa. En del tror att det är en övernaturlig 

varelse varelse. Vi ska åka till Port Chatham för att hitta svar.  

--Jonny Enoch. Löser de mysteriet kring Hairyman kanske teamet kan lösa mysteriet kring Alaskatriangeln.  

 

-Hairyman-team. S. Major.  Man kan ta sig hit med båt. Vi är så isolerade att man får klara sig själv om man råkar ut för 

en olycka.  

--Jonny Enoch. Efter en ansträngande färd närmar de sig målet och vädret förvärras. Men snart kan de se Portlock i Port 

Chatham genom dimman.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Hairyman-team. S. Major. Kan vi lägga till vid Portlock?   - Det borde gå bra.  Det beror på tidvattnet. –SM. Hur lång bör vi 

vara från stranden? Kan vi vara 91 meter från stranden så vore det bra.  Kan han simma där?  -Ja. Hairyman är en simmare. De 

har simhud på fötter och händer. De är välanpassade.  

-Hairyman-team. Adam Davies. Vi närmar oss Port Chatham. Det ska bli kul. Man måste komma ihåg att det är en avlägsen 

plats.  Det har inte varit nån här på nästan 70 år. Går nåt snett har vi förnödenheter. Vi har ett överlevnadsskift. Säkerheten är 

viktigast när vi är i land. Det är viktigt att teamet är tryggt och att vi är organiserade. Att vi vet vad vi gör och var alla är. Vi ska 

maximera vår chans att hitta trovärdiga bevis som kan analyseras objektivt. Vi har kameror, utrustning med mörkerseende, 

DNA-testningskit. Vi måste dubbelkolla allt så att det funkar.  

.  

-Hairyman-team. . S. Major. Det här är platsen. Portlock. Vi är här. Utmärkt. Då börjar vi. 

--Jonny Enoch. Stephen, Adan och Beans förbereder för att gå i land. Det har gått 70 år en invånarna rusade till sina båtar och 

flydde för sina liv. 

-Hugh Newman. De måste ha varit livrädda för vad som pågick i skogarna. Folk dog, man hittade kroppsdelar. Man förstår 

varför platsen är övergiven än idag. Hairyman är territoriell. Går man in i området där han bor kan man råka illa ut.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Hairyman-team. . S. Major. Vi har anlänt till Portlocks strand. Vi ska utforska delar av området där gamla stan brukade 

vara. Vi måste vara på tårna och vi skyddar oss med de här. Det är nödvändigt och vi måste röra oss försiktigt vara observanta 

och röra oss sakta.  

-Hairyman-team. Beans. Jag ansvarar för allas säkerhet. Eftersom skogen är så tät kan vi stöta på ett vilt djur. Vi kan stöta på 

Hairyman och inte märka det förrän det är försent. Min första reaktion hade varit att skrämma iväg den. Jag hade visat att jag 

var stor. Om den fortsatte att komma närmare hade jag varit tvungna att döda den. Jag hade dödat djuret med min pistol. Det 

var en livlig stad. Det fanns en fiskeindustri här. De fiskade i bukten och tog dem till fabriken. Det var perfekt, men de åkte 

härifrån på grund av Hairyman.  

-Hugh Newman. Arbetarna kände sig så hotade att de ställde ovanliga krav. De vägrade att arbeta. De strejkade om inte vakter 

skyddade dem mot hotet i skogen.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch. Bakom industriruinerna hittar Stephen den hemska platsen. 

-Hairyman-team. Beans. Här i lagunen bakom Portlock hittade man sönderslitna kroppar. Är Hairyman här och det var han 

som mördade dem är han starkare än en människa och kan döda med sina bara händer. 

 

-Hairyman-team. Beans. Vi letar efter ett bra spår eller ett bra avtryck på det välanvända spåret.  Det är välanvänt….Vi vet 

inte av vem utan vi vet bara att det är stora varelser. 

  

 

-Hairyman-team. Beans. Teamet har kameror som triggas av rörelser. Vi sätter upp dem längs spåret i hopp att få en tydlig 

bild Hairyman. Upphöjningen gör att vi får en tydlig utsikt. Det hade varit världens första bild, men Stephen vill träffa på en.  
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-Jonny Enoch. Genom duggregnet tror Stephen att han hör nåt.   

-Hairyman-team. Stephen. Vi har varit här över en timme. Det är nånting bakom oss här. Vi hörde grymtningar och 

visslingar. För en stund sen rörde det sig i träden precis bakom oss. Vi har väckt nåns intresse. Den vill titta på oss. Vi känner 

oss vaksamma. Vi vill ta reda på vad det är. Just nu kan vi befinna oss i en farlig situation.  

-Jonny Enoch. Så småningom stöter de på en övergiven jaktstuga.  

-Hairyman-team. Beans. Här. Golvet är väldigt ostabilt. Den kommer snart att rasa ihop.  

-Jonny Enoch. Teamet bestämmer sig för att vänta, iaktta och lyssna. Det sägs att Hairyman visslar. 

- Dr. Robert Alley. Det här är anmärkningsvärt för man säger samma sak i Nordamerika om Bigfoot. Det sägs att de tjuter och 

grymtar till varann på långt håll.   

-Jonny Enoch. Genom duggregnet tror Stephen att han hör nåt.   

I och utanför jaktstugan 



 

 

  

  

 

 

 

 

-Jonny Enoch. Dr. Robert Alley har forskat i de hemska händelserna som ägde rum.  

- Dr. Robert Alley. Några incidenter stack ut. På 1940-talet dödades en man på ett mystiskt sätt. Han hade blivit slagen 

bakifrån med ett tungt föremål. Föremål hade flyttats som inte människor kan flytta. Folk var skräckslagna. Folk blev mördade 

och försvann i Portlock-området. Det gjorde att Portlocks invånare lämnade stan.  

 

-Jonny Enoch. Efter en spänd väntan i den övergivna stugan bestämmer de sig för att leta efter det som rörde sig utanför.  

-Hairyman-team. Stephen. Vi har gått över åsen och ver ett vattenhål. Alla djuren går ditt. Jaktspåret leder till det. Vi måste 

leta efter jaktspår och bevis. Här har vi björnavföring. Vädret är dåligt, men eftersom färgen är skiftande kan jag se  att den är 

ett par dagar gammal. En del av den börjar bli grå. Det är så man ser att den är gammal. Mongolerna i Gobiöknen brukade 

säga:….  Låt den vara om den är brun. Ta den om den är brun. De brukade använda den gråa avföringen när de lagade mat.  

-Hairyman-team. Stephen. Vi hittar enorma spår. Vi har färska spår här. Det ser ut 

som om ett stort djur var här alldeles nyligen. Gräset är nedtryckt. Det har inte åkt 

upp. De r nya. Ska vi följa dem? – Absolut. – Vi kör.   



 

                                                                    Björnfotspår 

Hairymansfotspår. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Kan det vara Hairyman som är på väg längre in i skogen för att fly från jägarna? Dr Alley har studerat Stephens senaste 

fotspårsfoto. Han har inga tvivel kring det här. Jag gillar fotspåret. En typiskt Bigfootspår.  

- Dr. Robert Alley. Det finns ingen chans att det är en björn. Tån i mitten är alltid längs hos björnarna. Och tummen är relativt 

liten. Lillfingret är stort, men det är mindre än tån i mitten.  

De har en stor stortå som kan vara avvikande ibland. Vilket vackert spår. Jag älskar det här spåret. Hälen verkar bred. Jag gillar 

det. Den breda hälen.  

 

 

Som människa ser den ut så när man är några månader. Den är inte böjd. Den är helt rak. Det är typiskt för en Bigfoot. 

-Jonny Enoch. Dr Alley tror att det är en Sasquatch eller Bigfoot. Är det ingen Sasquatch måste det vara en släktning till 

exempelvis Hairyman. Men det utredarna vill är att få träffa besten. Plötsligt blir det varse om att det är nån därute. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Hairyman-team. Stephen. Skjut inte om den inte hotar oss. Vi kollar in den först. Den kikade fram bakom trädet där borta. 

Den är vid tolvan. Jävlar! Adam försöker locka till sig den med sitt Hairymans-tjut. Bean såg nåt som rörde sig och ropade: 

”Jag ser nå!”. Jag sprang uppför backen och såg nåt stort, långt och hårigt.Den sprang iväg när den såg mig. Jag följde efter 

den. Plötsligt var den 91 meter ifrån mig. Jag fick en skymt av den innan den försvann bland träden.  

   

- Dr. Robert Alley. Det sägs att Hairyman rör sig otroligt snabbt. Det sägs att han kan dyka upp och försvinna när han vill. Är 

de övernaturliga? Både ja och nej. De har förmågor som vi västerlänningar har svårt att förklara. När ursprungsbefolkningen 

tittar på det passar det in i deras tolkning av världen. I deras kultur är inte det spirituella åtskilt från det fysiska. För dem är 

Alaskatriangelns mysterium en del av livet. Hairyman kanske rör sig in och ut ur andevärlden.  Folk som talar om att Hairyman 

har förmågor inom telepati, hypnos, bortförande, försvinnande kanke tror att egenskaperna är övernaturliga. Men det kan finnas 

enkla förklarningar till såna egenskaper. Tigrar använder infraljud för att desorientera sina byten. Ljudets harmoni sjunker till 

tio Hertz. I mänskliga termer är det drömstillståndet där man är sårbar för tankar som inte är ens egna. Genom att hypnotisera 

oss med infraljud kanske de kan få oss att försvinna eller projicera tankar på oss. Det kan finnas enkla förklarningar till det vi 

anser vara övernaturligt. 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jonny Enoch. På båten sätter sig teamet ner för att titta på filmklippen. Det är inte goda nyheter. . Det kan finnas nåt i 

bakgrunden, men det är omöjligt att se. 

-Hairyman-team Man hoppas att man fångar nåt, men man får vara realistisk. Den har varit svårfångad så länge. Hairyman är 

bra på att undkomma och det är bara en fråga om tur forskning och möjlighet om vi ska lyckas hitta bevis. Jag hoppas alltid att 

jag hittar nåt. Man blir alltid besviken., men… Det är en chansning. Man måste kämpa på 

 

-Jonny Enoch. Vi har inte haft tur hittills. När man minst anar det, brukar det man letar efter dyka upp.  

 

  

-Hairyman-team. Stephen. Vi lyckades fånga en stor best med vår termiska kamera. 

-Jonny Enoch. Sökandet efter Hairyman börjar lida mot sitt slut. Men jägarna tror att de har fångat Hairyman på film  Adam 

var på däck och tyckte att han hörde nåt. Han rik 

-Jonny Enoch. film Adam var på däck och tyckte att han hörde nåt. Han riktade kameran mot stranden och gav ifrån sig ett 

Hairymanskrik. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den vita skepnaden ger ifrån sig mycket värme. Den rör sig så det måste vara ett djur. Men det är svårt att se vad det är för 

djur. Vi skickade klippet till Dr Alley för att se vad han säger om det.  

- Dr. Robert Alley. Man ser en skepnad som rör på sig. Skepnader är inte horisontella som den hade varit om det var en älg. 

Den är vertikal och grov. Grövre än en björn. Jag har inte sett en björn som har stannat kvar i ett träd så länge. Det antyder att 

det är Hairyman. Den är stor och vertikal. Överkroppen ser större ut än underkroppen. Vilket djur är byggt så? Det är en 

perfekt Hairyman-profil. Breda axlar, smalare höfter. Vi kan inte vara säkra, men det är fängslande. Det är verkligen 

fascinerande.  

 

-Hairyman-team. Adam. Det finns många legender , men nu har vi nåt konkret som jag har upplevt och det är spännande. 

 -Jonny Enoch. Är det första bildbeviset på Port Chathams Hairyman? För Stephen blev expeditionen en succé. 

-Hairyman-team. Stephen. När vi var ute i vildmarken kände vi att vi var förföljda vilket gjorde att vi var på tårna. Jag är 

övertygad om att Hairyman finns här. Han iakttog oss nog den natten. Vi hittade ett spår och området han gick nedför var en 

genväg till båten.  

-Hairyman-team. Adam. Direkt efter att jag hade ropat såg jag 

en stor varelse som såg tvåfotad ut. Den sprang nedför backen 

genom slogen och mot oss. En björn hade inte gjort det. Den hade 

gått åt andra hållet. Man fick en adrenalinkick. ”Kommer vi att dö 

nu”? 

-Jonny Enoch. Adam tog fram den termiska kameran och här är 

klippet. 

 

Hairyman-team. Stephen Major, expeditionsledare, Adam Davies kryptozoologen från Manchester, och Larry 

Beans Baxter, polis för teamet:s säkerhet. 

 

2020. Hairyman-team har bevisat att jätten Hairyman existerar. Deras dokument är bevis på den. Man kan 

ockaå säga att det är ett genombrott när det gäller jättarnas existens.  

Dokumentet kan man jämföra med jättarna på jorden under SUMER:s tid för den globala översvämningen. 

Se vidare nedan sidan..— 

Alaskatriangeln 2020 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Roy Mendenhall. Jag heter Roy Mendenhall. Jag kommer från en by ovanför polcirkeln – Kotzebue. Jag växte upp i 

Bairdbergen tills jag började skolan som sexåring. Vi kände till allt som levde där uppe. Bigfoot är en del av mitt folks  

Berättelse. Vi ser spåren och hör ljuden. Bigfoot existerar. Jag har bevis. Jag är intresserad av vetenskap. De här 

Bogfoot…Även om man inte kan nåt vet man att de är humanoider. Men det finns folk som har sett dem och trakasserats av 

dem. De säger att de har telepati. De pratar med dem i huvudet.  

 

-Roy är inte ensam om att tro att Bigfoot är rymdvarelse. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Larry Baxter. Larry Beens Baxter. Jag bor på halvön Kenai i Alaska. Jag är Bigfootentiusiast. Min fru och jag vandrade år 

2016. Vi var på väg tillbaka till bilen. Bakom oss hörde vi tre höga ljud. Marken vibrerade. Jag tittade på min fru. ”Kände du 

det”? Hon sa: ”Ja. vad var det?” Vi viste inte vad det var. Jag gick mot ljudet. Jag såg inga tecken på björn, älg eller andra 

stora djur. Jag är stor och väger 130 kg. Jag kunde inte återskapa ljudet. Vi listade aldrig ut orsaken. Jag kom tillbaka senare. 

Jag hittade nåt som såg ut som ett mänskligt fotavtryck. Folk går inte runt i Alaskas vildmarker utan skor.  

-Larry Baxter.  
Jag lyssnar på vittnesmål och studerar bevis man har hittat. Många har setts här. Hundratals har sett dom. De är säkra på att det 

inte var ett vanligt djur. Bigfoot kan komma från en annan planet eller rymden. De är alltid så svårfångande. Det tyder på att 

det är nåt speciellt med dem. De är inte som andra djur.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-Larry Baxter. Många av urinvånarna tror att Bigfoot kan färdas mellan världar. Det kan förklaras av portaler. Gränsen kan 

vara suddig där. Det är det lättare att färdas mellan världar. De kan förklara att det är så svårfångande. Urinvånarna kallar dem 

för Nontenock. De tror att djuret kan förvandlas till andra arter. De är rädda för Bigfoot. De tror att det är en varelse som går 

mellan världar. Den är andlig och fysisk. Den kan locka till sig en av nån orsak. De varnar alltid för att man kan bli inlockad i 

skogen av skog. Jag har hört om kvinnor som hör en baby gråta i skogen. Jag har varit i skogen flera gånger och känt att jag 

har blivit iakttagen. Jag kände mig rädd.  

 

-Roy har också känt så, och han har bevis. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Roy Mendenhall. Jag och en vän var i en båt och jagade. Vi ville ta oss uppför floden. I september är renarna på väg från 

norr genom Bairdbergen genom floderna Noatak, Kobuk och Selawik. Och ibland även Buckland. Det var då vi. Man jagar 

den hjorten. Vi sätter oss i  båtarna och väntar på att de går över floden. När går över låter vi tjurarna passera. För om ändrar 

deras mönster ……  Vi kan ta tjurarna, men vi vill inte för då stannar hjorden. Med hjordarna kommer Bigfoot. Antalet 

vittnesmål och historier ökar hösten när hjorden passerar. Vi kom till en plats där det finns en hög kulle och en klippbrant. Så 

vi tänkte att det var en bra plats att hålla utkik på. Jag klättrade upp. Han var bakom mig. Han tittade ner och frågade: ”Vad är 

det där, Roy?” Vi visste båda vad det var. På vårt språk heter det inakun. En stor variant av människa. När vi listade ut vad det 

var gav vi upp jakten och började mäta fotavtryck och tog bilder.  
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 -Larry Baxter. Bigfoots hittas i Nordamerika och i andra väldsdelar. Alaskas Bigfoot är unik. Den är mer aggressiv och är 

större. Ibland kan den bli 3,6 meter lång. (En riktig jätte). Så Alaskas Bigfoots är större än andra Bigfoots. Det beror på 

Bergmanns lag. Djur som hittas närmare polcirkeln är större än sina kusiner längre söderut. Ju närmare polcirkeln de är desto 

mer fett måste de lagra för att hålla sig varma. Ben att Bigfoot är så svårfångade så länge tyder på att de är de är från andra 

dimensioner eller planeter.  

 

-Roy hoppas att hans bevis avslöjar mer om varelsen.  

-Roy Mendenhall. När vi listade ut vad det var gav vi upp jakten och började mäta fotavtryck och tog bilder. (1-5). Jag ställde 

mig bredvid. Då vägdejag runt 90 kg. Jag försökte göra ett fotavtryckt bredvidd. (Bild-1). Vi hade tur. Jag har alltid kamera. 

Fotavtrycket var nog 3,2 cm djupt. Jag kom bara ner 6 mm i läran. Så hur har en sån stor varelse undvikit att bli upptäckt. 

-Experten Larry Baxter tror sig veta det.  

  



 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

-Roy Mendenhall. Jag började bli intresserad på 60-talet. Vi har dem i våra sägner. Jag ville dokumentera storleken. Men jag 

har imga bilder på kullen där vi såg dem. Han satte handen där och vi började undersöka. Jag gick tillbaka och vi följde kullens 

sida. Han gick i en älgspår. Han var smart nog att dölja sina spår tills han kom till läran. Där gick det inte. Han var så smart 

Han försökte dölja sina fotspår.   

-Roy Mendenhall. Jag dokumenterar naturen. Vi hade tur som såg det här. Jag hade ett 

måttband i båten och en penna. Så vi la dem vid fotavtrycket. Fotavtrycket var över 35 cm 

långt. Vi tittade på varandra. Han började svära. Han förstod vad det var, men kunde inte tro 

det. Jag vistte vad det var, men jag lät honom bli peppad. Jag ville tala om det. 

-Roy Mendenhall. Varelsen var smart nog att dölja spåren. Nåt sånt här. Jag kan inte förklara det. Det finns där. Vi vet det. Vi 

hade bara tur. Jag har alltid en kamera på mig. Nu har vi bevis. De är inte dumma.  

 

-Enligt Larrys efterforskningar så finns det nåt där ute på Kenai som man borde vara rädd för.  

 

- -Larry Baxter. Bigfoot har gömt sig så länge. Det tyder på intelligens. De är mer intelligent än de andra djuren i skogen. De 

lämnar inga spår och är mer självmedvetna. De undviker människor och håller sig borta från oss. De försöker gömma sig. Man 

har hittat stora X. Träd har placerats så att de bildar ett stor X. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Man har hittat stora X. Träd har placerats så att de bildar ett stor X. De hade inte bara hamnat där. De placerade där av nåt 

smartare än en björn. Den är en markering. En varelse som är så stor som lämnar efter sig sånt… Hur kan vi inte fånga nåt sånt 

när vi gör det med alla andra djur? Vi har ju björnar, lejon, tigrar och elefanter i djurparker.   

Det kanske är nåt här som vi inte förstår. Eller så har han utomjordiga krafter som hjälper honom dölja sig.  Sanningen är att vi 

inte vet vad det är. Det kan vara en rymdvarelse eller nåt från en annan dimension. Tusentals försvinner varje år i Alaska. Det 

är nåt som inte vill ha oss här. Bigfoot finns verkligen är i Alaska.  

 

-Roy Mendenhall. De som inte tror det kan följa med oss när vi jagar, så visar vi dem. De tänker: ”Berättar han sanningen?” 

Jag säger bara: ”Titta på bilderna. De ljuger inte”. 

 

One Big Step/Ett stort steg ytterligare bevis för att Bigfoot existerar och är utomjording. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeff Summar, TOK AK Martha Summar, TOK AK John Summar, TOK AK 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nu tar vi oss 190 km från Kanadensiska gränsen till Tok.  I den lilla staden i Alaska mellan stora berg och flera km in i djup 

skog sker det märkliga saker. Det finns en oförklarlig utomjordisk närvaro. Den har funnits här i flera generationer.   

 

-Martha Summar. Jag har pratat med äldre som har sett saker. Det finns oförklarliga saker i Alaska. Jag såg en av dem.  

 

-En familj verkar ha varit ett mål för den skrämmande manifestationen i tre generationer. Vad är det för märklig varelse? 

Kommer den från denna planet? Vad vill den familjen Summer? 

-Martha Summar. Jag heter Martha Summer och jag bor i Tok i Alaska. Vi kom hit 1964. I Alaska pågår det övernaturliga 

saker. Jag hade en bisarr upplevelse en gång på motorvägen i Alaska. 

-Martha Summar. 1964 såg jag en uggla vid vägkanten. Men den hade en svans. Den var så här hög. Jag minns ansiktet och 

vill inte se det igen.  

-När Martha kom närmare skyddade naturen henne.  

-Martha Summar. Plötsligt såg jag en örnpå bilens högra sida. Jag såg inte var den kom ifrån. Men plötsligt var örnen där. En 

örn är beskyddare. Jag kände mig mig säker då. Den flög med mig förbi varelsen. Och sen försvann den.  Jag har aldrig sett nåt 

sånt före eller efter det.   

-Den skrämmande kvällen var bara första gången som varelsen skulle förfölja nån i familjen Summer. Bara fen korta år efteråt 

var det dags för hennes son.   

-Jeff Summar. Jag heter Jeff Summer. Jag har bott i Alaska hela livet. Jag är en riktig utomhuskille. Jag jagar, fiskar och är 

inte rädd för skogen. Men när jag var 9 eller 10 år såg jag nåt i vildmarken som gjorde mig livrädd. Det var i början av hösten. 

Jag cyklade hem från en vän. Jag lekte där hela dan. Jag såg ett djur jag inte kände igen,  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-John  Summar. Ute i skogen såg vi nåt som såg ut som en eld. Nåt glödde. Det var som när man ljus speglar sig i ett djurs 

ögon. Men det fanns inget ljus här. Men elden började flytta på sig. Då förstod jag att det var glödande ögon. Varelsen som jag 

såg ställde sig upp på bakbenen. Den verkade vara 240 cm lång. Armarna gick ända ner till knäna. Men det som verkligen 

påverkade mig var doften Det luktade som döden. Min kusin och jag tittade på den. Vi var så fastfrusna av sträck att värmen i 

kroppen bara försvann. Vi insåg att den kanske ville skada oss. Min kusin körde spiken i botten. När vi körde iväg tittade jag på 

den. Den gick igenom skogen utan att komma åt nåt. Sen var den borta. Den bara försvann.  

  

 

-Jeff Summar. Det var svart, men inte svart björn. Frambenen var längre än bakbenen. Den skuttade näsan som en gorilla. Det 

finns inga gorillor här. Det var inte en hund, varg eller svartbjörn. Den kom ut ur skogen, tittade på mig och jag stannade 

cykeln. Det är det enda djuret som har skrämt mig. Jag har aldrig någonsin känt den rädslan igen. Hela min kropp frös till is, 

Jag drömmer fortfarande om det.  

-John  Summar. Jag heter John Summar oh jag bor i Tok i Alaska. Mitt liv här är enkelt och lugnt. Tok ligger i ödemarken. Det 

är en sån stad där man kan gå vilse och ändå veta var man är. Livstilen  är att man är ett med naturen. Man vet alltid var man är. 

Vi jagar och samlar. Vi lever av naturen. Man blir ett med jorden och himlen och allt som lever på ett sånt område.  Även om 

man inte först har det så blir man en del av det. Men det händer oförklarliga saker. 

Jag och min kusin körde med vår fyrhjuling  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varelsen Bigfoot/Sasquatch.  

Varelsen, Sasquatch. Beskrivs på följande sätt: 

Bigfoot, Storfot, även kallad Sasquatch, är en kryptozoologisk varelse som sedan 1800-talet rapporteras ha setts i stora skogar i 

USA och Kanada. Eventuellt kan den vara en släkting till snömannen, Yeti.  

Ögonvittnen beskriver ofta en varelse som vandrar på två ben med mörk päls i bruna nyanser som varierar från nästan 

helt svart till mer rödbruna toner. Den har en kraftig muskulös kropp med kort nacke och breda axlar. 

Rörelsemönstret är likt en människas men med en något lutande hållning. Längden varierar mellan två och tre meter. 

De som lämnat beskrivningar av varelsens ansikte beskriver både karaktärsdrag som är mycket lika en människa och 

ibland mer likt en gorilla. Det förekommer rapporter att Bigfoot ger ifrån sig en stinkande och säregen lukt. I 

Nordamerika kallas den i vissa sydligare stater för Skunkape.  

En Bigfoot till som luktar illa. Ännu ett bevis på Bigfoots existens  

 

 

  

Den varelsen/Bigfoot som John  Summar och hans kusin såg  i Tok i Alaska. liknar Malmannen utan vingar eller 

infällda vingar. 
Så här beskrivs Malmannen:  

Malmannen eller Nattfjärilsmannen (engelska: Mothman) är en varelse. Den sägs ha blivit sedd i Charleston och Point 

Pleasant i West Virginia, USA mellan november 1966 och december 1967. Vittnen som såg Malmannen beskriver honom som 

en två meter lång man med skinande röda ögon och vingar som liknar mal-vingar. - Bör lukta illa. 

 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Kryptozoologi
https://sv.wikipedia.org/wiki/1800-talet
https://sv.wikipedia.org/wiki/USA
https://sv.wikipedia.org/wiki/Kanada
https://sv.wikipedia.org/wiki/Yeti
https://sv.wikipedia.org/wiki/Charleston,_West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/Point_Pleasant,_West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/Point_Pleasant,_West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/USA
https://sv.wikipedia.org/wiki/%C3%84kta_malar


 

 

 

 

 

 

Unalaska är den största staden i Aleuterna utanför fastlandet. Hamnstaden har mindre än 5 000 invånare. De hemsöks av en 

legendarisk varelse. Vissa kallar den Bigfoot, men bland urinvånarna heter den främmande besökaren nåt annat. De varnas sina 

barn: ”Håll er borta från Utomhusmannen”.  

Soldotna i Alaska grundades på 1940-talet. På ena sidan finns floden Kenai och på den andra stora berg. Småstaden må vara 

isolerad från sina grannar. Men har fått många besökare ovanifrån. 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elizabeth Cook. Jag heter Elizabeth Cook och bor i Soldotna i Alaska. Jag är till fem åttondelar aleut. Jag har bott i Alaska i 86 

år. Om man inte varit i Alaska är det stort och vackert. Jag har sett björnar, renar älgar och annat. Min far jagade björn, så att vi 

hade nåt att äta. Vi åt alltid vilt, aldrig nötkött. Han var en riktig jägare. När jag var fyra år var min far en renskötare. Det var 

underbart. En ren kom med en stor släde som var 120 cm bred för alla våra prylar. Vi hade hundspann. Papa var hundförare. 

Han körde mat till byborna. Det var kul att rida i släden med tre hundar. Det var kul att göra sånt. Så är det att växa upp i 

Alaska.  

Jag upplevde nåt skrämmande i Unalaska.  

 

Elizabeth Cook, Soldotna AK 

-Elizabeth uppfostrades  till att tro på främmande varelser.  

-Elizabeth Cook. De äldre  De äldre pratade om olika saker som hade hänt dem. Allt var inte mänskligt. Det finns andra saker 

där ute som är läskiga och spännande. Jag har själv sett nåt väldigt läskigt. Jag glömmer det aldrig.  

Det hände över 30 år sen. Hon och familjen flyttade till Aleuterna för ett jobb 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Elizabeth Cook. Vi flyttade till Unalaska där min make kunde fiska krabba. Jag jobbade i konservfabriken Det var en vanlig 

dag. Vi tog hand om barnen och träffade våra vänner. Båda våra makar var ute på båten. Vi tog ut dem till bilen och kom hem. 

Jag stannade med min vän och hennes barn. Våra makar var borta. Det var sent. Det var mörkt. Klockan var nog 01.Det hände 

nåt. Vi hörde nåt utomhus som lät som en bebis eller ett litet borttappat barn. Vi tittade ut och lyssnade. Det blev väldigt tyst. Vi 

hörde inget och hon började stänga dörren. Jag gick till bordet. Nåt fick mig att titta ut genom fönstret. Jag tittade upp och såg en 

sak. 

 

  

-Elizabeth Cook. Det tittade på mig i ögonen. Hans ögon var röda. Jag stannade till. Jag blev så rädd. Jag glömmer det aldrig. 

Det har gått över 30 år och jag känner likadant. Det är läskigt och häftigt. Den hade mörk hud och en stort ansikte. Den var 

hårig. Det är en varelse som var 2,4 m lång. Ansiktet var dubbelt så stort som en människas. Jag trodde att den akulle komma in 

och ta oss. Jag kunde inte röra mig. Jag bara stirrade. Min vän sa: ”Vad är det, Liz?” Jag hade en märkligt ansiktsuttryckt 

eftersom jag var så rädd. Hon tittade upp och skrek. Hon började röra sig bakåt. Jag bara tittade på den. Den tittade på mig, 

henne och sen på mig igen. Jag kunde inte röra mig. Den verkade ha makt över mig, för jag var så rädd. Jag tänkte springa iväg 

och gick den i slow-motion bort från fönsträtt. Sen såg vi den inte. Vi trodde att den skulle komma in genom fönstret. Vi 

försökte skaffa utifall att den brött sig in. Men ingen hjälpte oss. De visste vad det var. De tänkte inte lämna hemmen för att 

hjälpa oss. Det var så läskigt. Vi hade tur som överlevde. Man vet aldrig vad den kan göra. Vi trodde att den skulle ta barnen.  

 

-Liz visste att de mött Utomhusmannen.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Elizabeth Cook. Den var så stor. Jag vet att det var en rymdvarelse. Den såg inte mänsklig ut. Efter att jag såg  

Utomhusmannen kunde jag inte ha fönstret öppna. Jag tänkte att den skulle titta in igen. Även just nu är jag nervös och rädd.  

 

-Den som plågar Liz än idag var det hemska ljudet före mötet. Skriket ska vara  betet som lockar ut offren.  

-Elizabeth Cook. Han lät för att se vad vi skulle göra. Vi tittade ut för att se vad det var. Vi trodde att det var ett litet barn. Hon 

hade knappt stängt dörren när jag såg den. Sen såg hon den. Vad hade hänt om vi gick ut? Hade den tagit oss? Det har gått så 

lång tid, men det känns likadant. När jag pratar om den känns det sä här. 

-30 år senare är Liz övertygad om att rymdvarelsen fortfarande vandrar runt på Aleuterna. 

-Elizabeth Cook.. Det är för läskigt för mig. Ingen ska behöva titta in i dess ögon. De kommer aldrig över det.. 

 

Elizabeth Cook förmodligen träffade en liknande Bigfoot/Malmmannen utan vingar som John Summar gjorde i Tok. Men den 

här Utomhusmannen luktade inte illa. 

 

Se mer nedan sidan--- 

Bilderna illustrerar fyra vibrations världar på olika frekvensläge i vår galax Vintergatan. Fantastiska bilder Enligt 

bilderna Bigfoots kommer från dessa världar 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Josh Gates, Projekt ExpeditionX Team:s. 

Skapare o ledare. 

2020 New York. Josh Gates. Mitt namn är Josh Gates. Jag har upplevt märkliga saker som trotsar logiken och har…fått 

mig att ifrågasätta allt. Jag har samlat ett team för att undersöka det märkliga och okända. Phil Torres är en forskare som 

söker efter rationella förklarningar. Jessica Chobots forskning har fått henne att tro på det paranormala. Tillsammans söker 

vi svar på världens mest fantastiska mysterier. Det här är ”ExpeditionX”. 

 

Jag är väldigt fascinerad av fallet vi ska ta oss an idag. Anledningen till det är att jag har faktiskt haft en egen upplevelse. 

För tio år sen upptäckte vi och avbildade ett antal stora, mystiska fotavtryck i Himalaya medan vi sökte efter en Yeti.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Himalaya. Fotavtryck av jätten Bigfoot Yeti, Snömannen. 

Josh Gates.  
Här i USA är det Bigfoot i Himalaya är det 

Yeti. Men det finns så många varianter.  I 

Australien kallas den Yowie, Den kallas även 

Yeren och Almas. Nästan alla kulturer har 

historier  om en mystisk primat. 

 

Phil, du är vår biolog här. Vad tycker du?. 

Kan det här vara möjligt?  

-Phil Torres. Jag erkänner att det finns rn 

möjlighet. Den må vara liten, men det är svårt 

att förklara bort bevisen. Historien finns över 

hela världen. Det är viktigt att se det 

regionalt.  

Josh Gates. Efter det här har jag varit besatt av tanken på det kan finnas okända primater i världen.  

-Jessica Chobot.  Det här finns över hela världen. Alla kulturer och kontinenter har en sån, liknande varelse. Med så många 

iakttagelser och historier, går det inte att avskriva. 

-Josh Gates. Du har helt rätt.  

-Phil Torres. Vissa områden har mer biologisk potential till att nåt sånt kan existera. 

Josh Gates. Det finns en särskilt religion med intressanta ögonvittnesrapporter så idag ska vi till Sydostasien. Det pågår 

nåt ovanligt i Kambodja.. Kolla på här. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 Invånarna kallar den ”Tek-tek” eller ”Monoprey”.  Den fick ett unikt skräckinjagande ryckte. I Kambodja finns 800 

däggdjurarter, fåglar och reptiler men det finns inga stora apor i regionen. Men i århundraden har invånare berättat om en 

apliknande varelse i avlägsna områden i Kambodjas enorma djungel. 

 

Holländska handelsmän skrev om dem på 1700-talet. Under Vietnamkriget på 60- och 70-talet lämnade nordvietnamneiska  

och amerikanska styrkor nära gränsen in officiella rapporter  

 



 
-Josh Gates. Holländska handelsmän skrev om dem på 1700-talet. Under Vietnamkriget på 60- och 70-talet lämnade 

nordvietnamneiska  och amerikanska styrkor nära gränsen in officiella rapporter om möten med skräckinjagande apliknande 

varelse under eldstrider. Sodaterna kallade dem ”stenapor”, eftersom bestarna reagerade på skottlossningen genom att 

kastastenar. Nyligen beskrev skrämmande bybor i västra Kambodja möte med en Bigfoot-liknande varelse, över två meter lång. 

Aggressiv, vildsint, illaluktande och ibland extremt farlig.   

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Observationerna ökar när människorna tar sig allt längre in i djungeln. Forskare, parkvakter, jägare och vandrare har alla 

beskrivit Tek tek nåt som mer än en lägend. De hävdar att det är ett djur av kött och blod. 

 

-Så där ja. Du ser intresserad ut.  

-Jessica Chobot. Ja, jag är väldigt intresserad. Tek teken verkar vara trovärdig. Om vi kan bevisa dess existens kan vi bevisa att 

andra mystiska primater finns. 

-Phil, vad tycker du?  

-Phil Torres. Jag älskar ett djungelmysterium. Vi lever i en guldålder av upptäckter och återupptäckter. Vi har ny teknik vi kan 

använda, som inte fanns för två, tre år sen. Nya apor har upptäckts i Tanzania och Kongo. Det finns en ny orangutangart i 

Indonesien nära Kambodja. Det finns  fortfarande mysterier kvar att upptäcka. Jag säger inte att det är ett Tek tek, men det kan 

finnas nåt där. I Kambodjas djungler kan vi kanske hitta den.  

-Josh Gates. Det för oss tillbaka till de amerikanska militärernas berättelser som säger sig ha sett en apliknande varelse under 

eldstrider i Vietnam och Kambodja under kriget. Jag hade hittills bara läst om beskrivningarna. Jag lyckades hitta en av 

männen.Han var med i Gröna baskrarna och tjänstgjorde i Kambodja inte långt från platsen där observationerna har rapporterats. 

Han har gått med på att spela in sin berättelse. Ta nt tid på vad han och hans män hävdade att de såg.  

Robert Gale. Jag heter Robert Gale. Jag tog värvning i 

slutet på 60-talet. Jag utbildade mig till soldat inom 

specialstyrkorna. Jag fick till slut den gröna baskern. Och 

det var så jag hamnade med en del av specialstyrkan i 

Vietnam och Kambodja. Vi hade fått våra order. Det var ett 

hemligt uppdrag. Mitt konstigaste möte var på en sen, mörk 

eftermiddag. Vi stötte på ett attack. Jag glömmer det aldrig. 

Spejaren stannade. Han såg nåt och pekade uppåt. Jag bad 

de andra att kolla upp.  Vi tittade upp och han såg nåt 

klättra i trädet. Jag såg det rusa upp. Aplik, mänsklig. Helt 

unik nåt jag sett. Spejaren fick stenar kastade på sig. Snart 

fick vi alla stenar kastade på oss. När jag blev medveten om 

vad som hände i träden och såg rörelsen….Den var svart, 

inga kläder. Jag såg att den hade klumpar av jord och lära. 

Jag såg ögonen. Man blir ganska rädd när man ser nåt sånt i 

träden. Det luktade illa. Håret var buskigt och tovigt. Det 

var märkligt och omskakande. 

-Josh Gates. Vad tror ni?  

-Jessica Chobot. Allt han nämner …..stenkastningen, och stanken stämmer överens med andra rapporte som jag har hört och 

läst om Tek-tek. 

-Josh Gates. Phil, vad tror du? 

-Phil Torres. Jag tror att de såg nåt och attackerades av nåt. Jag är inte övertygad om vad det var.  

-Josh Gates. För att besvara den frågan skickar jag är på ett uppdrag i nordvästra Kambodjas djungler. Det var där 

specialstyrkan tjänstgjorde. Det var också i det området som flest observationer har rapporterats. Det är också ett område där en 

uråldrig ruinstad vid namn Mahendraparvata, nyligen återupptäcktes. Det är ett fascinerande ställe, men byborna som bor där tror 

att den mystiska primaten finns och är farlig. Det finns rapporter om nya attacker. Ert uppdrag är enkelt. Ta reda på vad 

människorna har sett.  

 



 

 

 

 

 

 

Phil och Jessica åker till Siem Reap 32 mil norr om huvudstaden Phnom Penh. . 

              Nordvästra Kambodjas djungler. 



 

 

 

 

 

 

 

Teamet träffar journalisten och författaren Nick Ray som är expert på kambodjansk kultur och historia.  

Enligt Nick har invånarna delat med sitt utrymme med primatbröder. Från svinmakakerna som nu har invaderat Ankor Wat 

till gamla hinduiska bilder som pryder tempelväggarna. 

Det här är ett land med tempel och stenbyggnader. Det är porten till forntidens glans och Angkor-rikets prestationer. Det är 

regionen med den största av observationer. Utredningen börjar  i Angkor Wat. Platsen byggdes so ett hinduisk tempel på 

1100-talet. Enligt inristningarna krävdes det 300 000 arbetare och 35 år bygga det. Idag är ruinerna en påminnelse om det 

mäktiga kungariket som engång reste sig ur Sydostasiens djungel.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Nick Ray. Detaljerna är bevarade i väggarna. Det här är fantastiskt. Som ni ser visar den de episka karaktären från hinduismen. 

däribland Hanuman, apan. Hanuman kallas ofta ”Apguden” och är en krigsgud.i den episk dikten ”Reamker” om Kambodjas 

ursprung och dyker upp på väggarna i Angkor Wat. Han kan även ha varit en inspiration för varelsen som syns till i djungeln 

idag. Den kanske ser ut som en Tek tek. 

-Phil Torres. Vad finns det för skriftliga dokument om Tek-tek?  

-Nick Ray. Det kommer från de tidiga europeiskaka utforskarna som beskrev skräcken för djungelvarelsen.  På 1600-talet skrev 

utforskaren Henri Baudesson om Tek tek. När han besökte västra Kambodja pratade stamfolket om en enorm apliknande 

varelse starkare än nåt annat i djungeln. Ett monster som attackerade bybor. Med tiden Med tiden spreds liknande historier om 

apattacker i Sydostasiens djungel.  

-Jessica Chobot. Vad är den senaste iakttagelsen? 

-Nick Ray. Inte så långt härifrån. I Phnum Kulén Khmerrikets födelseplats. Det finns folk där uppe och de har samma historier 

om hur Tett ek attackerar folk.  

-Phil Torres. Intressant.. Hur ser folk på Tek teken nu?  Ser de den som en beskyddare eller nåt att frukta?  

-Nick Ray. De ser det som farligt. Något man vill undvika. Lokalborna är rädda när de pratar om den. De tror på den och de är 

rädda.  

-Phil Torres. En sak att prata om de här killarna (aporna) men det folk pratar om påminner om Gagantopithecus. Det Det fanns 

på riktigt . Det fanns en apliknande varelse i området så sent som för tusen år sen, vilket är ganska nyligen. 

-Nick Ray. Stora delar av Kambodjas djungel är fortfarande obefolkade så är det möjligt att det finns en primat som Tek tek i 

regionen?  

-Phil Torres Vi har en karta över observationer. Det här en teori just nu. I Virachey National Park där många av de äldre 

observationerna gjordes. I det här området, precis norr om där vi är nu har det skett många observationer. Det fascinerar oss. Det 

är dit vi vill.  

-Nick Ray. Det är där det händer. Runt Phunum Kulen. Det är där den försvunna staden Mahendraparvata finns.  

-Phil Torres. Josh åkte till Mahendraparavata. Han berättade om det. Han var en av de första som gick in dit. Det är otroligt hur 

en sån stor plats har funnits där hela tiden.  

-Jessica Chobot. Det är ett exempel på hur en legendarisk historia var sann.   

Teamet Phil och Jess är i Kambodjas djungler i jakt på den stora apliknande varelsen, Tek tek. De vandrar med Greg Mc Cann 

och hans kollega Do Yuk experter som har placerat ut fjärdstyrda kameror i närheten av ruinerna av en forntida huvudstad.  

. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nu gäller det! Den här var den gamla huvudstaden, 200 år före Angkor Wat. Byggnad av Mahendrapavarta.år 802 var början på 

ett mäktigt imperium som sträckte sog genom Kambodja, Thailand, Laos och Vietnam. Den blomstrade i över sex århundraden. 

Byborna som arbetar vid ruinerna hävdar att de sett besten som kallas Tek tek. 

Vad har vi här? –Greg. Det ser ut som ett märke från en björnklo. Men det är liten tunt. Det här kan vara från en Tek tek. Det är 

möjligt att vi har bilder på kamerafällan. Om vi har ett klomärke här är kamerafällan inte långt borta. Vi har kameran här! 

Teamet. Trädleoparden. Det är det minsta av de stora kattdjuren. De är så bisarra. Vad mer? Vi har stora ben. Det ser ut som ett 

ben till.  

-Phil. Jag vet inte vad det är. Kan det vara en björns baksida?  

-Greg. Det är för stor för björnen. Vilka tjocka ben. Det är ett tjockt ben.  

-Teamet. Vad är det där längs mer? Är det ett knä? Det ser inte ut som en svartbjörn heller. Den bör vara Tek-tek. 

Teamet reser vidare.  



 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Teamet landar vid en avlägsen utpost som ligger så nära den förlorade staden den kan flyga. Här träffar dem Sou Leam en 

nationalparksvakt som samlat data om djungel och djurlivet i 14 år. Han är van vid farliga djur men på sistone har han hört 

oroväckande rapporter om Tek tek.  

-Teamet. Vi har hört att man har sett flera Tek-tek här nyligen. Har du erfarenhet av det? 

-Sou Leam. Ja. 

-Teamet. I den här skogen? 

 -Sou Leam. Ja. 

-Teamet. Hur lång är en Tek tek? Är det hans längd?  

-Sou Lean. Större än du. Väldigt, väldigt stor. Den ser ut som en jätte. Lokalbefolkningen vägrar prata om Tek teken.i tron om 

att de kommer bli attackerade.  

Sou pekar ut en annan bybo som har råkat ut för en tek tek. 

-Somech. Hur kan jag hjälpa er? 

-Jessica. Jag måste prata med dig om Tek tek, monoprey. Jag träffade en invånare som hade stött på varelsen. Han säger att han 

blev attacherad och gömde sig i buskarna.  

-Somech. Jag var i busken för att min vän blev dödad. Så jag var gömd. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Jessica. Vad gjorde du när den kom förbi? 

-Somech. Jag kunde inte gå. Jag gömde mig för att jag var rädd. Jag hörde ljudet. Jag kände om hemsk stank.  

-Jessica. Så man kände stanken när den kommer nära? 

-Somech. Som ett djur eller bara illa. Ja, det luktar illa.  

-Jessica. Förutom stanken säger han att han såg varelsen. Hur såg den ut?  

-Somech. Det såg ut som en björn. Men den kan gå som en människa.  

-Jessica. På sina två fötter?  

-Somech. Ja, på två fötter. 

 

En sammanfattning  

Teamet. Det intressanta är att det finns så många inhemska grupper. Alla talar olika språk. Det här är nog området med mest 

språklig mångfald i världen.  Och alla har nog ett ord för ”Tek tek”.  

McCann. Ja, det stämmer. Min uppfattning är att den är äkta. Både nordvietnamesiska styrkor och amerikanska sodalter hävdar 

att de sett och skjutit mot den. Jag tror på dem som säger att de har sett den för beskrivningen stämmer över stora geografiska 

områden. Beskrivningarna har funnits i flera århundraden.   

Greg McCann berättar om sitt eget möte med en Tek tek. 

Jag var i nationalparken med tre kambodjanska parkvakter. Vi ligger i hängmattorna och lyssnar på djungelljuden. Jag njuter av 

det och plötsligt hör jag…Att allt blev tyst. Så konstigt. Sen kom en hemsk stank mot oss. Det varade i en minut och plötsligt 

lättaden stanken och alla insekter kom tillbaka. Jag frågade vad det var. Alla vägrade diskutera det. Nästa morgon ville de ut. 

De sa: ”Det var Tek teken”. Det är vad de säger om Bigfoot. De säger att den luktar illa. Om man inte vill prata om det, då är 

man riktigt rädd.  

ExpeditionX, The Mothman,  2020 

ExpeditionX, Bigfoot Teg teg i Kambodja,  2020 
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Bigfoot The Mothman. Malmannen eller Nattfjärilsmannen sågs kring Point Pleasant det närmaste året och kulmen kom när 

varelsen sågs på Silver Bridge i Point Pleasant strax innan den rasade, den 15 december 1967. 46 personer dog och många 

skyllde på Malmannen 

 Enligt rapporter sågs han i Ohio 1975, två gånger i Pennsylvania 1981. Han 

sågs i Kentucky 1986. Och sen tre gånger till i West Virginia 1994. 

 

Vidare den sägs ha blivit sedd i Charleston och Point Pleasant i West 

Virginia, USA som ovan mellan november 1966 och december 1967. 

Vittnen som såg Malmannen beskriver honom som över två meter lång man 

med skinande röda ögon och vingar som liknar mal-vingar. 

Sedan har det varit relativt tyst. Tills nu. De senaste två åren har man sett 

Malmannen 87 gånger i och omkring Chicago. Även de senaste månaderna 

har han setts ett dussin gånger i Point Pleasant.  

https://sv.wikipedia.org/wiki/Charleston,_West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/Point_Pleasant,_West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/West_Virginia
https://sv.wikipedia.org/wiki/USA
https://sv.wikipedia.org/wiki/%C3%84kta_malar


 

 

 

 

Ovan kan man läsa Chiscago-tidningens budskap om 

Malmannens besök i staden, 20 maj 2017. 

 

 Även de senaste månaderna har han setts ett dussin gånger i Point Pleasant. Malmaannen är tillbaka. Den hade lysande röda 

ögon och att den angrepp dem från luften.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

. Fenomenet Malmannen startade vid det gamla West Virgina Ordnance Works. I det här området och längs gränsen har det 

gjrots många iakttagelser. Dussintals vittnen har beskrivit en människoliknande varelse med vingar som har kommit ut ur eller 

försvunnit in i det här området. Iakttagelserna fortsätter än i dag.  

  

 

Pensionerade piloten och militärpolisen Dave Spinks. har 

undersökt fenomenet Malmannen i två decennier. Han har en 

unik teori vad vittnena har sett. 

-Teamet. Det är som en övergiven stad. 

-Dave Spinks.  Det var det. Det här var West Virginia 

Ordnance Works i Point Pleasant. 

-Teamet. Du menar alltså sprängmedel?  

Dave Spinks. Precis. På det här läskiga platsen utanför Point 

Pleasant fanns en fabrik där man tillverkade trotyl under andra 

världskriget och lagrade det i 100 betongbunkrar. 

-Teamet. Men i decennier har det ryktats att det pågick mer här 

än militären ville erkänna. 

 –Dave Spinks. Sprängmedlen till atombomben tillverkades här. 

-Teamet. Vad säger du om Malmannen?  

-Dave Spinks. Det kan vara ett hemligt militärt projekt. 

-Teamet. Att militären skapat Malmannen kan låta otroligt men under kalla kriget finansierade USA många hemliga program. 

Många med djur. I project Pigeon skulle duvor visa vägen för bomber och i Project Acoustic Kitty skulle katter spionera på 

Krem. I Bat Bomb skulle fladdermöss leverera sprängämnen i fiendestäder. Det har hävdats att Malmannen är resultatet av 

hemliga experiment. En genetiskt förändrad fågel eller till och med en människa. En vild teori, men man kan inte ignorera att 

folk har sett någonting gå omkring i de här skogarna. 

 

Dave har hittat en tidigare hemlig karta över området från 1940.  

-Dave Spinks. Här finns 120 hektar mark som tillhör militären och inte trotylfabriken. Mina kontakter berättade att det pågick 

hemlig aktivitet där ute.  

-Teamet. Så av 3 200 hektar var 120 militärt område där man inte fick gå in? 

-Dave Spinks. Absolut. 
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       Kraftig kropp  

den bör vara över två 

meder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Teamet genomsöker visst område och hittat en bunker som inte har öppnats på decennier. I den har Teamet hittat bl.a. en kedja 

och en gammal brandsläckare. En brandsläckare från Dayton utan datum. 

Bilderna genom värmekameran visar ju en människoliknande varelse. Dess kropp är kraftig uppbyggd och huvudet liknar ett 

människohuvud. Teamet tappade bort varelsen och gick inte att hitta igen. – Varelsen ser inte ut att vara en fågel. 

Teamet hör oljud och rörelse i närheten bl.a.av trädet. Teamet använder en värmekamera Den visar upp en levande som avger 

värme. Det lätt som om det kom från trädtopparna. Teamet ser nog något med värmekameran.    



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Newv York. Josh sitter i New York och tar emot teamets uppdatering av uppdraget från West Virginia. Teamet besökte en av 

bunkrarna och som var halv gömd i marken. De skulle lagra trotyl där och fanns märkliga saker därinne. Kedjor, bojor, en 

dieseltunna. Det fanns en gammal brandsläckare från Dayton, Ohio, Vertyg… finns en avstängd plats som kallas 

krigsdepartement.. 

-Josh. Var brandsläckaren från Dayton? I Dayton, Ohio finns flygbasen Wright-Patterson. Det är känt att det gick mycket 

hemlig militär aktivitet där. Om det fanns en hemlig anläggning i Point Pleasant och i Wright-Patterson som ligger nära, 

kanske det fanns samarbete. 

-Teamet. Den platsen är avstängd. Folk anser det var det riktiga Area 51 och vi vet inte hur vi skulle kunna undersöka det. 

-Josh. Jag kanske vet ett sätt. Jag har en kontakt i Wright-Paterson sen en gammal militärundersökning. Jag ska koppla ihop 

er. Vi har iakttagelser i Chicago, så ni bör åka dit härnäst. Jag har fått veta att ett av ögonvittnena där hävdar att han har filmat 

mötet med Malmannen, men vill inte visa det.  

Ett populärt kaféteria i West Virginia uppkallad efter Malmannen..  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                Teamet och Tobias Wayland 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Teamet besöker ett kaféteria i Chicago uppkallad efter Malmannen. Där fick de höra mycket om Malmannen. Gott om turister 

som besöker årligen det. Ett populärt ställe som påminner om Malmannen.  

Chicago. Teamet träffar Tobias Wayland författaren och paranormala forskaren i Willis Tover, tidigare namn Sears Tower, 

och är näst högst i USA. Det är där ögonvittnen har sett Malmannen. Tobias har samlat iakttagelserna i Chicago sen han fick 

höra om tre nya rapporter. 

 

-Teamet. Varför tog du oss hit?  

-Tobias Wayland. Det var inte jag, utan Malmannen. 

-Teamet.Valde Malmannen den här platsen, över 300 meter upp? 

-Tobias Wayland. Ännu högre. Ögonvittnet såg varelsen allra högst upp. Guillermo står ute och röker strax efter kl. 17 i juli 

2017. Han ser något högst upp på tornet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

-Tobias Wayland. När han står där hoppar en människa med vingar ut från tornet. Sen kom många fler iakttagelser. Alla 

beskriver samma sak. En stor fladdermusliknande varelse. Vi har troligen över 100 rapporter och hopkopplade fenomen…  

-Teamet. I samma område eller överallt?  

-Tobias Wayland. Inom 32 mil från Lake Michigan.  

-Teamet. Jessica. Intressant. I de rapporter som jag har hört om Malmannen har han setts på landsbyggden. Jag har inte hört 

om honom i Chicago.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Tobias Wayland.  Jag ska visa er en karta (se ovan). De är oftast nära grönområden. De är överraskande många inne i stan. 

Många inser inte att de är omgivna av naturen och av ugglor, hägrar och andra stora fåglar. När det är mörkt och de ser något 

flyga och det vet att Malmannen har setts här, kanske det påverkar dem. Det finns lite fysisk beskrivning så jag måste bedöma 

trovärdigheten hos ögonvittnena. Det finns ett stort antal mycket rädda i vanliga fall normala personer, som har kommit med 

iakttagelser.  När man pratar med en trovärdig person, som stod i närheten av något som såg ut som en människa med vingar 

är det, under de förhållandena, omöjligt att ta fel på en stor fågel.   

 

-Teamet. Tack för att du ville träffa oss. Så det här är platsen?  

-Guillermo Moreno. Ja. 

-Teamet. Vi var precis där uppe. Det är väldigt högt och läskigt. Berätta. 

Guillermo Moreno. När jag tittade upp …. Jag hade telefonen i handen, och jag insåg att jag såg en människa där. När den 

hoppade, föll den inte rakt ner. Den svängde och fortsatte flyga. Formen var som en fladdermus eller en insekt.  

-Teamet. Så såg du vingarna? Det var inte bara en figur?  

-Guillermo Moreno. Nej, den hade vingar och membran.  

-Teamet. Kunde du se genom membranen?  

-Guillermo Moreno. Jag såg mönster och vinklar.  

-Teamet. Intressant. Okey. Vad var din instinkt? Vad tänkte du? 

Guillermo Moreno. Jag var chockad och rädd. Den var redan redo att hoppa ut.  Jag tänkte ”Wow”.  Jag hann inte ta ett foto.  

-Teamet. Försvann den ditåt?  

Guillermo Moreno. Ja. Den hoppade ut och flög i väg på bara några sekunder. 

-Teamet. –Phil. Jag tror att du såg något. Vi måste bara ta reda på vad det var. Tusen tack. Tack vi ses. - -  

-Teamet. Jessica. Jag vill prata med ett ögonvittne för att se om det kan förklaras med ett hemligt militärprogram. Vi åker 

sydväst från Willis Tover till Lower West Side. Vi ska träffa Kelley Hanada ögonvittnen som hittills har tvekat inför att släppa 

sina bevis.  

-Teamet. Berätta om din upplevelse. 

-Kelley Hanada.Jag cyklade till jobbet. Jag tar den hät vägen varje dag. När jag kom till korsningen tittade jag på flaggorna 

vid biblioteket. En man började peka mot himlen. Då ser jag en stort flygande föremål. Jag tänkte direkt: ”Det där är det nog 

Malmannen”.  

-Teamet.  Så du tänkte på Malmannen direkt? 

-Kelley Hanada. När jag upplevde det här och tittade på det var jag säkert på att jag filmade Malmannen. Jag filmade den 

med min GroPro-kamera.  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

. Här är den. Den startar i det här området, och flyger mot sydväst. Den flyger i motvind nästan hela tiden.  

-Teamet, Phil. Kelley, särskilt i den här bildrutan och det vore fantastiskt om det vore Malmannen ser det mest ut som en stor, 

imponerande fågel.   

--Kelley Hanada. Då är vingspannet minst tre meter.  

-Teamet, Jessica. Men en fågel väcker inte sån uppmärksamhet på marken att de stannar upp och pekar mot himlen. 

-Teamet, Phil. Jag skulle göra det om det var Virginiauv eller en jaktfalk.  

-Teamet, Jessica. Men du är en unik person, Phil. Bilderna visar något i en människans storlek som flyger över Chicago.  

-Teamet. Finns det en möjlighet att vi kan få se det du filmade? 

-Kelley Hanada. Jag tvekar inför att visa det för folk eftersom man kan bli hånad. Folk kommer att se det ena eller det andra 

och då verkar jag galen eftersom jag påstår att det är Malmannen. 

-Teamet. Det viktiga här är att du inte är den enda som har sett något märkligt. Det här är ett mysterium och vi vill hjälpa dig 

att lösa det. 

-Kelley Hanada. Jag har det med mig och jag har några stillbilder.  
 

-Kelley Hanada. Här är den. Den startar i det här området, och flyger mot sydväst. Den flyger i motvind nästan hela tiden.  
 

-Teamet, Jessica. Många har föreslagit att det är en person i en wingsuit. Experter tror att någon höll på med base jumping 

från Willi Tover. För att testa teorierna ska vi åka till en skydiving-lokal och träffa wingsuit-piloten och världsrekordhållaren 

Joe Ridler. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Teamet,. Vi har undersökt iakttagelserna av Malmannen här i Chicago. Vi misstänker att det är en base jumper eller någon i en 

wingsuit. Någon som du. Du har väl gjort många hop?  

-Joe Ridler. Jag har gjort strax under 1 500 hopp. Base jumping är en extremsport där man hoppar med fallskärm från klippor 

och höga byggnader. En wingsuit blir uppblåst så att man kan glida fram i luften innan man fäller ut en fallskärm.   

-Teamet. Vad avslöjar att det är en base jumper och inte Malmannen? 

-Joe Ridler. Base jumping utförs oftas på natten. Det är inte en laglig sport att utföra. De skulle inte hoppa mitt på dagen. 

Höjden man hoppar från kan avslöja vas det är. Landningsplatsen också.  

-Teamet. Visar Joe var Guillermo såg figuren med vingar. Han såg mannen hoppa. Han hävdar att han såg den flyga bort mot 

sjön. Är det möjligt att göra?  

-Joe Ridler. Absolut inte. Det är högt nog för att göra ett base jump i wingsuit. Men  tanke på hur svårt det skulle vara att landa i 

området går det nog inte att genomföra.  

-Teamet. Vi visar Joe Kelley Hanadas bilder, men vi får samma svar. Det var ingen i wingsuit eller en base jumper.  

 

Vi ska träffa en person som kan berätta om det fanns ett program som kan förklara iakttagelserna av Malmannen. Flygbasen 

Wright-Patterson och West Virginia Ordnance Plant… Vi vet inte riktigt kopplingen, och vi kanske låter galna nu. Det är okey 

att låta galen. Militärbaser pratar med varandra. Det skulle inte överraskas om ett avlägset område hade kopplingar till baser i 

närheten.  

-Teamet. Vi kör 48 mil från Chicago till Dayton för att träffa Joshs kontakt.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ray Szymaski jobbade på hemliga projekt på Wright-Patterson. Vi ska träffas i en underjordisk bunkern. Här fanns topphemliga 

forskningsprogram.  

-Teamet. Hur länge jobbae du här?  

-Ray. Nästan fyra decennier.  

-Teamet. Vad gjorde du här? 

-Ray. Elingenjör för vapensystem. Jag arbetade med flera hemliga program. Ni kan föreställa er hur enkelt det var att hålla 

något hemligt här.  

-Josh Gates. Här fanns en gång det hemligaste forskningsprogramet någonsin. Manhatanprojektet. Från sent 1930-talet till 

mitten av 1940-talet jobbade 130 000 personer i hemlighet med att bygga den första atombomben.  

-Teamet. Vår teori kring Malmannen är att det är ett statligt experiment. Tester som de gjorde. 

-Ray. Det är möjligt eftersom det tidiga 1960-talet är en trolig tid för det. Man byggde nya laboratorier och utvecklade nya 

teknologier. Mycket av teknologin förfinades på flygbasen Wright-Patterson. Integrerade kretsar, fiberoptik och nya material. 

Hållbara material till flygdräkter eller till vad som helst.   

-Teamet. Du menar alltså att man utvecklade flygdräkter på Wright-Patterson? Det kanske förklarar några av iakttagelserna av 

Malmannen? 

-Ray. Det är precis det jag menar.  

-Teamet. Det var mitt i det kalla kriget. Vad fick dem att utveckla teknologi till en flygdräkt eller fallskärm?  

-Ray. Militären var intresserad av lufttransport av soldater för att utföra sabotage. Och övervakning med en skärm eller med en 

korsformad fallskärm eller till och med jetmotorer. Vindtunneln på Wright-Patterson användes för att förfina designen. 

Militären kände till den nya teknologin och flygtester kan ha gjorts var som helst. Och när någon såg en person flyga för första 

gången kan det ha misstagits för det vi nu kallar Malmannen.  

-Teamet.Josh. Malmannen kan hänga ihop med ett topphemligt statligt program. Den här nu släppta filmen från 1961, som 

finns i det nationella arkivet visar tidigare tester på teknologi för flygande soldater. Det här arbetet fortsatte till sent 1960-

talet.  

Av bilderna kan man se mycket tydligt att Malmannen med vingar och flygaren med jetmotorer, senare kallades för raketmannen, 

är två skilda saker. Malmannens ursprung är okänd men Flying Suit/raketmannen testades av armen 1961 och ungefär samtidig 

sågs även Malmannen träda fram och flyga. Han är ingen jordisk skapelse. Däremot Flying Suit var ett topphemligt armeéprojekt 

som vad jag förstår syftades för astronauter för att kunna förflytta sig på Marsytan. Se vidare länken… Malmannen alltså är ingen 

jordisk skapelse. Det finns ingen människa i hela välden med vingar. Bara fåglarna har dem. Konkret det betyder att Bigfooten 

Malmannen består dels av en fågel och dels av en människoliknande varelse. Det bör finnas ledtråd till Malmannes ursprung. Det 

finns i ett annat ExpeditionXs projekt eller program som kan berätta om den här. Mycket, mycket intressant. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Invånare i Van Meter i Iowa hävdar att odjuret är 

äkta – och tillbaka,  2021 

1903 i staden Van Meter, Iowa. 



 

 

 

 

1903 i staden Van Meter, Iowa. Belägen vid Racoon-floden blir det lilla gruvsamhället ett slagfält för ett krig mellan 

invånarna och något som än i dag är oförklarat. Lokala tidningar rapporterar att Van Meter är belägrat i nästan en vecka av en 

jättestor, flygande, fladdemusliknande varelse. Den sas terroriserar ortsborna med sitt bedövande tjut. Samhället går samman för 

att försöka besegra monstret men deras kulor tycks inte bita på odjuret. Flera av stadens mest framstående medborgare däribland 

en bankir, en läkare och flera företagare sätter sina ryckte på spel genom att uttala sig om sina ovanliga upplevelser. Under 

prövningens sista natt ska varelsen ha dragit sig tillbaka till en övergiven kolgruva. Det civila uppbådet bombar igen ingången 

och fångar den där inne. Det blir en nationell nyhet, men den förbleknar och blir en legend. 



 

 

 

 

 

Nu, nästan 120 år senare, har nya iakttagelser gjorts i Van Meter som skrämmel en ny generation vittnen som beskriver att de 

ser nåt stort och svart med fladdermusvingar. Det har triggat stort intresse för originalfallet. Vad hände 1903, och är det nya 

iakttagelserna nyckel till att lösa mysteriet med monstret i Van Meter?   

New York. ExpeditionX, Josh Gates och hans team Phil Torres och Jessica Chobot. Teamet får uppdrag av Josh Gates att lösa 

mysteriet med monstret i Van Meter. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Teamet Phil och Jess flyger från New York till Iowas huvudstad Des Moines.  Sen kör de österut mot Iowas City.  

Teamet anländer till Terry Trueblood Park där ska de träffa Joey Perales och Tia Stauffer. De skulle aldrig ha trott på något 

som monstret  i Van Meter före sitt skrämmande med en stor bevingad varelse 

-Joey Perales. Här såg vi den. Men gräset var mycket högre.  

-Teamet. Hur nära var den? 

-Joey Perales. På stigen.  

-Teamet. Ni var nära. 

-Joey Perales. Väldigt nära. Vi kom ner för att se på tjärnorna en klar natt. Vi gick nedför stigen. Ingen var ute. Vi hörde 

rasslande i gräset.  

-Tia Stauffer.Sen blevdet högre. Då såg vi den. Fladdermuslik men gigantisk. Den såg rak på oss. Vi sprang. Den var 

parallellt med oss. Vi kom till bilen. Vi tittade bakåt en andra gång . Då var den borta.  

-Teamet. Jag vet att ni bara ville därifrån, men såg ni några detaljer?  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Joey Perales. Den var lån, över 2 meter…  

-Tia Stauffer. Mycket längre än han. (Pekar på sin man/sambo). 

-Joey Perales. Den hade infällda vingar.  

-Teamet. Gav den ifrån sig några ljud, utöver rasslandet i gräset? 

-Joey Perales. Utöver gräset, nej. 

-Teamet. Nån färg? 

-Joey Perales. Svart. Den hade som ett fågelhuvud, med längre  näbb eller tryne.  

-Teamet. Om du säger nebb eller tryne med fågellikt huvud, var det en fågel?  

-Joey Perales. Den största fågel jag sett.  

-Teamet. Kan en fågel ha så stor huvud? 

-Tia Stauffer. Jag har jobbat på ett djurpark, forskat inom biologi, och inget…. Inget djur ser ut så.  

-Teamet.Har du jobbat jobbat på djurpark? Så du har sett exotiska djur? 

-Tia Stauffer. Jag har observerat djur mycket. Jag har skapat faktablad om djurbiologi och jag har aldrig sett något 

som liknar det jag sett.  

Joey Perales tatuering 
 

-Teamet, Phil.  Jag föreställer mig den här, (menar sin tatuering) och visar åt Joey. 

-Joey Perales visar sin tatuering. 

-Teamet, Phil. (Han beskriver Joeys tatuering: Fågellikt huvud, stora spetsiga axlar. Så pass spetsiga och höga – var vingarna 

läderaktiga som på en fladdermus?  

-Joey Perales. Jag ville skilldra mina upplevelser. 

Teamet. ”Glöm aldrig”.  

 

Vad Tia och Joey än såg, gjorde det varaktigt intryckt på dem båda. Och deras möte var inte långt ifrån Van Meter… 



 

 

 

 

 

 

 

 

Staden Van Meter är från 1869. Inte mycket har förändrats. Det finns en huvudgata och i närheten ligger nedlagda kolgruva 

och en tegelindustri. Teamet Phil och Jess får träffa Chad Lewis.  Chad är en forskare som studerar relationen mellan folks 

räddslor och tro. Han har skrivit flera böcker, inklusive en undersökning av vad som hände här hösten 1903. 

-Teamet. Hur blev du intresserad av mysteriet.  

-Chad Lewis, Jag hade skrivit böcker om udda nyheter från 1800- och 1900-talen. När jag kom hit trodde jag att det skulle 

bli kortvarigt. Det fina med staden är att den inte förändrats på hundra år.  

Precis här är platsen där terrorveckan ägde rum. Den första natten kom en lokal redskapssäljare hem vid ettiden. Något flög 

över gatan och försvann sen.  

-Teamet. Vad hände natt två?  

-Chad Lewis. En läkare sov. Någon eller något väckte honom. Han tar sitt vapen och tittar ut genom fönstret. Då ser han ett 

stort monster, en varelse men urskiljer inga detaljer. Den är enorm. Han skjuter faktiskt mot varelsen, men det påverkar den 

inte. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Två nätter senare, enligt nyhetsrapporter skjuter järnhandlare också mot besten. Men det verkar inte påverka. Nu har staden 

hög beredskap. Ute vid tegelfabriken, intill den övergivna kolgruvan har fabrikschefen hört konstiga ljud under flera nätter. 

Han tar mod till sig och går ungefär 200 meter till den övergivna kolgruvan. Han ser varelsen gå ner i kolgruvan och staden 

täpper snabbt till den. Där tar historien slut. 

Teamet. Har ingen försökt gräva upp den?  

 -Chad Lewis  Den här igenbommad sen den senaste iakttagelsen. Ingen har rösrt det. Nu vet man inte om man står på 

kolgruvan.  

 

Teamet. Om historien från 1903 är sann och man fångade nåt inne i gruvan genom att blockera ingången, kan det finnas 

fysiska kvarlevor där. Och iakttagelserna nyligen? Chad säger att precis som 1903 upplevdes flera möten vid den övergivna 

tegelfabriken. Vi vill gärna kolla upp tegelfabriken.  

Chad känner ägaren och han ordnade så att Teamet kunde genomsöka tegelfabriken utan resultat. Samma sak gällde 

kolgruvan också utan resultat. 

Den lokala prästen och fågelskådaren Mike Evans växte upp i Iowa. Han säger att det han såg på himlen några veckor sen inte 

påminde om något djur han någonsin sett. Den nya iakttagelsen kanske ger oss en ledtråd om var varelsen finns nu.   

-Teamet, Jessica. Vad hände den natten? 

-Mike Evans. Jag kom körande på vägen och tittade bortåt jag såg den på toppen av kullen. Den flög.  

-Teamet, Jessica. Hur såg den ut? 

-Mike Evans. Den hade konstig, lång kropp. Den hade svans och ett ansikte som på en reptil.  

Teamet, Jessica. Mer spetsig….? 

-Mike Evans. Ja, spetsig t tryna. Den var omkring två meter lång, med fladdermusliknande vingar. Jag väste upp med 

fågelskådning, jakt… 

 -Teamet, Jessica. Du kan se om något är ovanligt.  

-Mike Evans. Ja, jag växte upp här. Det här var inte normalt. 

-Teamet, Jessica. Vilket håll flög det åt?  

-Mike Evans. Mot sydost. Mot Lake Red Rock. Där finns en flog med klippor. Det finns mycket sumpmark där nåt sånt kan 

gömma sig.  

-Teamet, Jessica. Okey. Tack för den historien. Det var verkligen upplysande. 

-Teamet, Det var coolt att hitta gruvschacket, men inget av det vi såg  tyder på att monstret i Van Meter var verkligt. Vi har inget 

historisk att peka på. Och det finns inget biologiskt som passar in i beskrivningarna. Vi måste nog avskriva det här som ett 

historia, och inget mer. Det var ett felidentifiering. Det kanske var en fågel som råkade vara i området och folk visste inte vad de 

såg, utan antog att det var monstret. Den här är Teamets slutsats om Van Meter och dess hundra års monsters historia.. Man ser 

klart och tydligt att teamets tänkande är typiskt jordiskt. 

 

Studera man noggrann programmet, eller projektet Van Meter så vet man att Hela staden 1903 har stridit mot varelsen i form av 

en jättefågel och även hundratals mött monstret bl.a. i och utanför staden Van Meter. Vittnena berättar nästan en och samma sak 

om monstret, som verkar vara utomjordiskt. Det gick inte att fånga, skjuta, eller döda jättevarelsen som i sin tur betyder att den är 

utomjordisk varelse och senast 2017 mötte ögonvittnena igen den.. Enligt ögonvittnenas teckningar ser varelsen ut så här. Den är 

uppenbarligen utomjording. Den har en utomjordisk bevakning, dvs varelsen har kontakt med ett tillhörande UFO. Varelsen kan 

ändra sin kropps-frekvens och forsvinna i ögonblick. 



 

 

 

 

 

 2021. Ett annat projekt vid namn ”The Proof is out There”. Även sysslar bl.a. med Bigfoot, utomjordingar och ufo. Projektets 

ledare är Tony Harris, journalist i över 30 år. Även han har unika inslag i sitt program. Först ska vi titta närmare på Bigfoot 

och därefter UFO på solen.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Illinois. En svampplockare i skogen hör ett unikt ljud. Det låter som ett djur. Svampplockaren zoomar in och ut för att 

försöka se nåt, men han ser inget. Det är dags att gå och han lämnar skogen. Han lämnade ifrån sig videon till Tony Harris.. 

Ken Gerhard fältforskare tror att Bigfoot är en riktig primat och som andra primater, kan ge ifrån sig ett brett spektrum ljud.  

-Ken Gerhard. Det här skulle jag beskriva som ett skrik.som passar in i paradigmet om Bigfoot-världen. Bigfoot är ett socialt 

som kan skrika nära andra djur. djur.  De flesta djur ger ifrån sig ljud av några anledningar. En anledning är parning. Jag tror 

inte att det är ett parningsljud, utan ett stridsljud. Det här ljudet låter definitivt aggressivt. Vad det än är som låter försöker den 

skrämma iväg personer. En teori är att just den här Bigfoot försvarar sina jaktmarker. Bigfoot är en opportunistisk alltätare. Det 

betyder att den äter allt.  Det är helt rimligt att en alltätare. Som Bigfoot hittar en riktig matkälla på det här svampstället.  

-Tony Harris  Oftas ser folk Bigfoot i södra Illinois och på platser som Shawnee National Forest men det här hände tydligen i 

norr. Enligt en teori är Bigfoot en vandrande art. Det är svåra att hitta eftersom de alltid rör på sig. Om det finns är det möjligt 

att de är där men vi låter experterna ta över. 

- 

Kathy Strain 

Antropolog 
Dr. Ben Gottesman  

Ljudekolog 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                              Ljudet från dinosaurier 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Tony Harris.  Antropologen Kathy Strain undrar om vi hör en svartbjörn. Inhemska björnar har inte bott i delstaten i hundra 

år men eftersläntrare från Missouri och Wisconsin finns ju där. 

-Kathy Strain. Dock brukar de inte skrika under långa perioder. Deras morrande är koncentrerat. Men det här var väldigt 

högljutt och varande länge.    

 

-Tony Harris. Biologen dr Floyd Hayes undersöker andra möjligheter. 

-Floyd Hayes. Prärievargen eller vargen kan yla, men det låter annorlunda. Det låter som en hund som ylar.  Inga mindre djur, 

som rävar, låter så högt. Så de enda möjligheterna är antigen en människa eller den mystiska Bigfoot-varelsen. 

-Tony Harris. Vi lämnar över videon till ljudekologen dr Ben Gottesman. 

-Ben Gottesman. Ljudet varar i tio sekunder. I början är det ett väldigt gällt och högt skrik men sen slutar det med ett utdraget 

tonalt yl. 

-Tony Harris. Efter ytterligare utredning säger Gottesman att ljudet är ihålligt.  

-Ben Gottesman. Det är ett öppet skog, men ändå är ljudet dämpat. Så jag grävde och hittade följande ljudeffekt från ett 

program om dinosaurier.  

 

 -Ben Gottesman. Låter det bekant? Det låter likadant. Lyssna igen. Klipp på svamplockning inspelningen är en bluff. 

-Tony Harris. Vår dom är att det är en bluff. Det är inte riktiga Bigfoots-ljud. Det är ljudeffekter som har lagts till i klippet 

för att skapa en intenetsensation. Men det utesluter inte att Bigfoot kan älska svamp. 

 

I programmet påstås att ljudeffekten används från ett dinosaurieprogram. Det finns hundratals eller tusentals dinosaurie- 

program världen över. Från vilket dinosaurieprogram valdes den här ljudeffekten som jämförligt? Varifrån tog man ljudet i 

början eftersom detta ljud inte är det ursprungliga? Det finns ingen förklarning hur dinosaurieprogrammets ljudeffekt blev 

till. Kan det vara så att detta liknande ljud kan vara en tidigare okänd inspelning från en annan Bigfoot som senare lagdes till 

det dinosaurieprogrammet? 

 

Svamplockaren i skogen spelade in ljudet från ett okänt djur. Med en sådan inspelning kan man inte skaffa internetsensation.  

Se vidare sidorna ---   ---nedan. 



 

 

eller nån  

-Tony Harris.  Trots sina enorma storlek sägs legendariska Bigfoot-varelsen vara duktig att gömma sig. Hur då? Några 

möten i Kalifornien tyder på att det kan klättra i träd för att undgå upptäckt. 

-Tony Harris. Det är 2020 på en led i San Gabriel Mountians i södra Kalifornien. En vandrare ser nåt märkligt i närheten och 

börjar filma. Från en hög utskiktsplats ser vi ett klippigt berg i fjärran. Plötsligt zoomar kameran in på en städsegrön. Det 

verkar nåt eller nån stirra tillbaka.  



 

 

 

 

- Ken Gerhard. Det finns en figur här och det verkar vara en hominid. Vi ser ett huvud, axlar, två armar och kanske två ben. 

Shepnaden verkar sitta 5-6 meter upp i trädet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fältforskaren Cliff Barackman. Bigfoot har setts i norra delen av delstaten men även söderut. Södra Kaliforniens berg är 

otroligt avlägsna och oländiga. Området är perfekt för Bigfoot. Tre år tidigare rapporterades en annan iakttagelse. Bara tio 

mil härifrån, i San Barnradio-bergen vilket inte förvånar mig. Det finns några få trovärdiga rapporter om stora Bigfoot som 

varit uppe i träd eller ha setts hoppa ner från träd. De har axlarna, händerna, armarna. De är starka. De kan dra sig upp. 

Människor kan klättra i träd. Och Bigfoot är ju bara bättre byggda människor. Mycket mer aplika än, vi och vi är apor. 

 

-Tony Harris. En Bigfoot är per definition stor. Vissa säger att de kan väga 360 kg. Kan de klättra upp i ett träd utan att bryta 

av grenarna? Eller är det nåt annat? Våra experter får skala upp mysteriet.  

-Kathy Strain. Vid första anblicken av bilderna från San Gabriel Mountains ser jag att varelsen liknar den berömda, 

påstådda Bigfoot som fångades på film 1967. Jag tror att det vi ser i videon helt stämmer överens med formen av en Bigfoot. 

Ansiktsformen stämmer helt överens. – En mycket bra jämförelse. 

Professor Jeff Meldrum. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Floyd Hayes.. En arm verkar vara tjockare än den andra, som ni ser 

här. Det är möjligt att det är en optisk illusion. Det kan bero på en 

konstig skugga eller grenar eller stenar i bakgrunden.  

 

-Tony Harris. Det är ingen tvekan om att våra hjärnor ibland spelar 

oss spratt. Men om Bigfoots finns måste vi anta att dett finns mindre, 

lättare ungdjur som klättrar i träd. Vår bedömning är att det är ett 

oidentifierat djur. 

 

Experternas analys av temat väckte hos mig flera frågor om 

stillasittande vuxen Bigfoot i trädet.   

-Jeff Meldrum. Det är osannolikt att en vuxen Bigfoot skulle bete sig så här i träden. Det finns inga resurser som kan locka en 

vuxen upp dit. En alltätande primat i en tempererad skog på norra halvklotet hittar de flesta kolhydrater och socker under jord i 

formav rötter, rotknölar, jordstammar och så vidare. Varelsens position i trädet tyder på att den måste vara ganska liten. En 

Bigfoots förmåga att klättra i träd begränsas till stor del av storleken. Björnungar klättrar också i träd för att undvika fara. Men 

som vuxna klättrar åtminstone brunbjörnar inte i träd.    

Zoologen Roxy Furman 
.-Roxy Furman. Det här kanske är ett helt annat, mindre djur. Den är mest lik en schimpans.  

-Tony Harris. Det finns inga vilda schimpanser i Kalifornien, men det har funnits en känd schimpans i området.  

.-Roxy Furman. Schimpansen Moe rymde 2008 och har inte setts till sen dess.  

-Tony Harris. En intressant möjlighet. Men 

kronologin gör Moe-teorin långsökt. 

.-Roxy Furman. När schimpansen rymde var den 

42 år gammal. Det är redan på gränsen för en 

schimpans livslängd. Den här videon spelades in 

några år senare då schimpansen skulle ha varit runt 

60 år. Om schimpansen levde vid 60 års ålder vore 

det en chock för vetenskapen.  

-Tony Harris. Så det är osannolikt att det var Moe. 

-Floyd Hayes. Det enda vi inte ser är att det rör sig, 

vad det än är. Det verkar vara helt stilla. En arm 

verkar vara tjockare än den andra, som ni ser här. 

San Gabriel Mountians i södra Kalifornien. En vandrare tog bilden här, eller filmade området och en Bigfoot har kommit fram 

vid ett träd i skogen i samband med filmandet. Frågan är: Hur länge fanns Bigfoot vid trädet? Har någon vandrat igen i samma 

led igen sedan dess Bigfoot filmades? 



 

 

 

 

San Gabriel Mountians i södra Kalifornien. När man ser på bilden genast får man intrycket att en Bigfoot sitter i träd. 

Experterna ovan har analyserat bilden och hade olika mycket intressanta uppfattningar om den sittande Bigfoot. Kärnfrågan 

är att hur kan en vuxen Bigfoot som väger runt 360 kg sitta i trädet utan att grenarna brytts av. Jag började analysera bilden 

och fann jag att Bigfoot inte sitter i trädet utan står bakom trädgrenarna, åtminstone den ena. 

1 

2 

3 

4 

6 

Så här analyserar jag bilden av Bigfoot. Nr..1 visar Bigfoots högra armm och handen är lagd på en trädgren. Nr. 2 visar 

Bigfoots högra ben bakom trädgren och Nr..3 visar högerfoten som står på marken.  Nr. 4 visar Bigfoots vänstraben som han 

hålla på att lyfta över trädgrenen och Nr.6 visar Bigfoots vänstra arm och hand, och handen är placerad på hans vänstraben. 
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Vad jag förstår av bilen är att Bigfoot har kommit fram till dessa trädgrenar och han hoppar över grenarna. I detta läge står 

Bigfoot på ett ben och grenarna finns mellan benen som finns ett vitt hål/lucka däremellan enligt Nr. 5 som betyder att Bigfoot 

inte sitter. Alltså Bigfoot hålla på att hoppa över grenarna. På bilden syns att han med högra handen trycker ner grenen och 

samtidig lyfter han upp vänstra ben över grenen med handens hjälp. Den tar säkert sin tid för den tunga varelsen att hoppa över 

trädgrenarna på detta sätt. Det finns djur som kan koncentrera sig att vara orörd i viss situation och läge, även Bigfoot kan sitta 

still.   Så här bedömer jag denna unika, märkvärdiga bild. Visst är en kontrovers bild eller film.  

Men samtidigt det kan också vara så att Bigfoot sitter i träd som beskrivs ovan. 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Astrofotografen Andrew McCarthy 

Tony Harris. Nästa klipp är från en av våra bidragsgivare astrofotografen Andrew McCarthy. Han visste inte, så han skickade 

klippet till oss. Vi har aldrig sett nåt liknande. Centrala Kalifornien, våren 2021. Andrew  tog bilder på solen i bakgården för att 

fånga en ovanlig händelse en soleruption.  

-Andrew McCarthy. Dock såg jag nåt helt annorlunda och lika överraskade. Sju klotformiga föremål flyger över solens yta. 

De verkar röra sig koordinerat och flyger nästan i formation.  

-Tony Harris. Enligt proffset McCarthy är det inte nån egenhet på kameran.  

-Andrew McCarthy. Ibland när man tar bilder flyger dammkorn över kameran men det är inte vad det handlar om här. 

Föremålen flyger i formation och de bete sig inte som damm brukar på kameran. Det kan vara ett exempel på förstaklassig 

utomjordisk teknik. Eller så är det nåt jordiskt som jag inte förstår.  

-Tony Harris. McCarthy har tidigare hävdat att solen skulle vara en bra tankstation för rymdskepp.  

Andrew McCarthy. Solens korona är miljontals grader. Det är solens varmaste del. Det är en smart plats för rymdskapp att 

tanka på grund av all energi.   

 

 

-Alexis Brooks. Jag har en annan teori. Kan det vara levande varelser som bor på solen. Kan det vara skepp eller kännande 

varelser som kommer inifrån solen?  Om man betraktar historiska källor, skärskilt vår religiösa litteratur som talar om solen 

som en gud, Tabula Smaragdina av Thot allt prat om att solen är kännande och levande.  

Astronom William Herschel  



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Detta inslag i projektet ovan som berör ufo på solen är enastående, fantastiskt.. Det är mycket korrekt vad han, alltså Andrew 

McCarthy filmat och sett på solens yta. Bl.a. i vissa UFO-böcker kan man läsa att dessa utomjordingar från sina respektive 

lägen ser solen som en mörk/svart himlakropp. Dem kan promenera på dess yta och även befinna sig i dess inre, alltså i solens 

inre. Läsaren frågar sig hur kan det här vara möjligt. I detta frekvensläge eller vibrationsplan ser vi vårt slutet universums 

atomvärld. Bild 1 visar solen. Om man ändrar frekvensläget till den rätta frekvensnivå ser vi solen som ett svart himlakropp. 

Dår är möjligt att promenera bl.a. på solens yta eftersom på det frekvensläget känner man inte solens brinnande värme. Det är 

fullt möjligt att UFO kan flyga över solens yta och även landa på den. På det viset kan utomjordingarna promenera på solens 

yta  och även bosätta sig i dess inre. Så att Alexis Brooks och William Herschels uppfattningar om solen som beboelig 

himlakropp är riktig.  

En extra gratulation till astrofotografen Andrew McCarthy. Hans inspelning om sju (7) UFO som flyger över solens yta är 

inte bara fantastisk och unik utan också ett budskap från utomjordingarna. Solen, månen och stjärnorna finns skrivna i 

evangelierna och Uppenbarelseboken som gäller i ändens tid.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                     Nästa UFO program, kommer från Kanada 

Men inte bara de gamla.1795 upptäckte astronomen William Herschel Uranus och hans teori var att solen beboddes av varelser 

som har anpassat sig där. 
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Tony Harris. Ett bisarrt roterande föremål som verkar skina i rött och grönt. Vi stabiliserar bilden för att se tydligare. När 

bilden blir skarpare behöver man inte kunna franska för att förstå reaktionen. – Familjen. Vad är det?  Titta! Visst skiner den? 

.Så fint. Den blinkade!  - Tony. Familjen är säker på att de har sett nåt otroligt.  Titta här, ibland ser det ut som att det brinner. 

Det är nytt för oss. Är det en farkostbränsle som brinner upp på väg till rymden.?  Journalisten MJ Banias menar att Kanada är 

duktiga på ufon. 

Journalisten MJ Banias           
 

-MJ Banias. Kanada har en betydande ufo-historia. Vi är 

ett av få länder som samlar in ufo-data varje år och sen 

publicerar vi resultatet. Fler ufon har setts över Quebec än i 

resten av landet.  Vad det är än, så låter den inte. Man vet 

inte hur den kan sväva.           

 

Tony Harris. Hör upp nu. Nästa historia är vår första från Quebec, Kanada. Det är viktig på andra sätt också. Vi har sett 

UFON som är avlånga, cigarrformade vanliga tefat och till och med kuber. Men vi har aldrig sett nåt sånt här. En fransktalande 

familj njuter av en molnfri dag när de ser nåt på himlen och börjar spela in. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tim MCMillan. Det verkar vara nåt med en reflekterande yta. Det reflekterar solljus, precis som en spegel Allt det är väldigt 

typiskt för en blank, silverfärjad partyballong. Man kan nästan se en form. Det kan vara ett H. Det ser nästan ut som en häst. 

-Tony Harris. ´D´ Antonio och MCMillan tror att det är en ballong som reflekterar ljus vilket får det att se ut som eld. Men de 

kan inte förklara varför ljuset rött varför färgerna ändras varför formen är så konstigt.  

-Marc D`Antonio. Jag kan inte utesluta att det är ett ufo, men jag gissar på en ballong. 

-Tony Harris. Slutsats. Det avgörande ögonblicket för oss är när föremålet vänds åt sidan. Vi håller med på experterna. På 

grund av den konstiga formen ser det ut som en ballong som tappat luften. Men vad är det för bokstav? Det är därför en ”ufb”, 

oidentifierad, flygande bokstav. Det ser ut som ett N. 

Expert LT. Tim McMillan  
          Aviation/Military Analyst 

-Alexis Brooks. Det är ett märkligt föremål. Den verkar inte ha nån synligframdrivning. Den kanske kan motverka 

gravitationen för den hänger i luften ett långt tag. Det här kan vara nåt som inte hör till våt värld. 

- Tony Harris. Vi har rapporterat om ufon som setts vid skogsbränder som svävar vid vulkaner och flyger in i solens korona. 

Men det här är ett ovanligt fall där ufot ser ut att brinna. Vi frågade våra experter för att få vete mer.  

Videoanalytikern Marc D´Antonio  

 -Tony Harris. Videoanalytikern Marc D´Antonio undersöker klippet och kollar om metadatan är pålitlig. 

 -Marc D`Antonio. I fråga om klippet är fejkat eller iscensatt tror  jag inte att det är så. Jag tror att det är ett verkligt föremål. 

Föremålet har inga propellrar så vi utesluter att det är en drönare eller ett plan. Himlen är helt klar, så jag utesluter moln. Det 

har inget med vädret att göra. Vissa delar ligger i skugga och andra lyses upp av solen. Det är ett tredimensionellt föremål 

som lyses upp av solen.  ”Elden” kanske inte är flammor utan reflektioner på en blank yta enligt experten Tim McMillan.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Som också experterna menar att föremålet liknar en häst som är ett UFO i detta sammanhang. Hästliknande UFO faktiskt har 

förekommit i Kinas historia under kejsaren Daoguangs välde.  

Det verkar vara så att det forna hästliknande UFOs grupp, eller besättning besökte även Quebec, Kanada i ett modernare 

rymdskepp som också liknar en häst. Familjens inspelning om UFO/rymdskepp är mycket värdefullt. 

 

Ytterligare ett pålitligt projekt som belyser verkligheten.  

Nu närmar oss till slutet av detta tema, inslag alltså UFO som styr och utomjordingar jättarna. Låt oss nu återvända till Alaska 

igen och följa ytterligare ett mycket bra projekt vid namn: ”Alaska Monsters”, 2014.. 

 

Enligt ”Chen Jang Fu Zhi” en bok som skrevs under kejsaren Daoguangs välde levde ett hästliknande monster i sjön. Djuret 

beskrevs som vitt med röda prickar på ryggen. Det var en varelse som kunde flyga upp i skyn. Detta talar för att det delvis var 

ett USO och delvis ett UFO, det vill säga ett oidentifierat flygande undervattensobjekt. 

Se länken ”Att erövra rymden 18, Lucifer”, sidan 67 och sidan 78. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
Alaska – dit folk åker för att försvinna, eller så försvinner de. Där finns en gåtfull triangel, där Bigfoot håller till liksom andra 

underliga varelser. Nu ska ett luttrat vildmarksteam, med hjälp av den senaste tekniken utforska den triangeln, zon efter zon.  

 

 

 

Hairy Man är en enorm Bigfoot, 3 meter lång och 500 

kg tung med lysande ögon och mörkröd och svart päls. 

Armarna är så ånga att den kan klia sig på fotlederna 

utan att böja sig. Den kan gömma sig bakom träd och 

ta en utan utan att man ser den. 

2014 



 

 

 

Team, Alaska Monsters 



 

 

 

 

Teamet, Little Bear. Guys, vi ska hitta vår sydliga sasquatch, Hairy Man. Det blir en ny sorts Bigfoot. Vi skall in i zon 8- 

Earthquake Alley ligger där.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                     

-Teamet, Little Bear. I nordväst gränsar Eartthquake Alley till Tongass National Forest. Mycket är outforskat. Längs den södra 

den har vi Prince Williams Sound. Den enda staden i zon 8 är Valdez.  

-Teamet, Crusty. Hos Chugach på 1700-talet hittar vi de första ögonvittnesskildringarna. Ursprungsfolket Chugach trodde att 

den var så mäktig att den orsakade jordskalven som ofta inträffar i området.  

-Teamet, Little Bear. Det som skiljer Hairy Man från andra Bigfoot i Alaska är att den värnar om sitt revir och att den inte är 

rädd för människor. Det finns berättelser om att den gått in i lägger och föjt sönder dem.  

- Teamet, Face. När fiskaren kom in med sin fisk på Lake IIiamna tog den här varelsen deras mat. Den åt till och med upp deras 

hundar. Om Hairy Man vill äta nåt med hund i borde den köka hotdog. ….chilli-hotdog, saverkraut.hotdog,. Men inte riktiga 

hundar, nej! 

-Teamet, Little Bear. En annan sak som skiljer Hairy Man åt från andra Bigfoot är lätet. Vi vet inte om den kommunicerar så 

med varann eller om den försöker skrämma allt i området.  

-Teamet, Todd. Den värnar om stt revir, så den vill skrämma bort alla. 

-Teamet, Levi. Många läten tyder nog på att den är intelligent. Jun smartare man är, desto mer varierat språk.  

-Teamet, Little Bean. Det kan handla om kommunikation mellan fler.  

-Teamet, Chrusty. De kan vara en hel släkt där ute .  

-Teamet, Little Bear. Face har nog lite Hairy Man i sig.  

- Teamet, Face. Definitivt ! Så kan det vara! 

-Teamet, Little Bear Det är nästan sommar nu. Det är inte mörkt länge. Vi får kort tid på oss att jaga, så vi måste dra nytta av 

varje minut. 

- Teamet, Face. Kl. 4 är det ljust.  

-Teamet, Little Bear. Vi åker till zon 8 och jagar sydlig sasquatch: Hairy Man. Kom igen! Nu drar vi!  

 

 

Nu drar vi! 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Skyne. Det finns når här i skogen.  Ja, jag såg den, liksom min kompis Gary. Gary och jag var på älgjakt här och vi hade slagit 

läger. Jag skulle hämta ved när jag såg nåt. Det var en väldigt lång bjässe. Den rörde sig liksom så här. Och den var stor med 

enorma axlar. Jag gick tillbaka och hämtade Gary och sa: ”Jag såg nog nåt därute”. Då sa han: ”Vi går och kollar”. Vi gick dit 

och såg två stycken.  

-Teamet, Chrusty. Två?  Det var inte bara en varelse, utan två. Det är är nåt helt annat.  

-Skyne. Gary fick skjuta ett varningsskott som skulle skrämma dem till skogs. Sen försvann de. Det blev mörkt, så vi återvände 

till lägret. Några timmar senare hörde vi vrål. Vi blev livrädda båda två. Vrålen blev droppen. Jag glömmer aldrig vrålen. De 

var nästan övernaturliga. Aldrig.  Vi tog ficklamporna och vapnen och såv i bilen den natten. Nästa morgon återvände vi till 

lägret, för alla våra grejer var där. Men lägret var utplånat, helt sönderslitet. En sovsäck hängde i ett träd, strimlad. Allt var 

förstört  

-Teamet, Chrusty. Lägret verkar ha förstörts för att få bort dem. Ja, ni var inne i deras revir.  

-Teamet, Face. Ja, ni var inne i deras revir. De ville att ni ska sticka. 

-Skyne. De visade oss det med besked. 

-Teamet, Little Bear. Hairy Man värnar om sitt revir. Den brukar ge sig in i läger och utplåna dem., som om den vore rasande. 

-Skyne. Om man hör de vrålen glömmer man det aldrig. Aldrig.  

-Teamet, Face. En sak är säker. Hairy Man kommer inte att skrämma mig. Jag är ju själv en hårig man.  

-Teamet, Little Bear. Skyne, tack för att vi fick höra dig berätta. Vi ska spana här i natt. 

-Skyne. Lycka till, killar.  

Dem skakar hand med varandra. 

Teamet, Little Bear. Vi är i Valdez, Alaska, på jakt efter Hairy Man. Det blir en ny sorts Bigfoot. Det finns nåt här i skogen.  

Vår första ögonvittne här i zon 8 är friluftsmänniskan Skyne. Hon har bott här i Alaska hela livet. Och hon ska visst ha råkat på 

Hairy Man.  



 

 Teamet, Little Bear. Det har lite med mina anor att göra, så jakten blir ännu viktigare.  

Teamet, Face. Här är det. Vi är där Skyne råkade på Hairy Man. Hairy Man värnar om sitt revier och är nattaktiv. Vi ska skaka 

liv i den. Och Hairy Man vill inte ha folk på sitt revir.  

-Teamet, Chrusty. Vi kan föra oväsen som campare gör. Vi visar att vi är här.  

-Teamet, Little Bear. Crusty och Todd, ni har apparaterna. Face, ta din tvåsitsiga. Ta Levi med dig. Rhett och jag backar 

upp.Vi ska ut och vråla, precis som ni. Vi delar upp oss i tre team i natt och ger oss av åt tre håll. 

Teamet, Face. Vi ska tjoa och se om det blir nån reaktion och bekräfta att de är här. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Teamet, Todd. Ser ni träden som lutar mot varann? Jag anade en mörk skepnad mitt emellan dem. Den är borta nu. Hörde ni?  

-Teamet, Crusty. Jag hör bara grodor. Vi fortsätter. 

-Teamet. Todd o Crusty. Hallo, din best! Var är du? Kom igen, Hairy Man. Kom as! Få se lite bråk nu! Var är du gosse? Var 

är du? Säga nåt! Kom igen! Visa din håriga nuna! Kom igen! Jag vill spöa upp dig. Välkommen till granskappet!  

Teamet, Hairy Man, var är du? Vakna! Kom igen. Jag ska spöa upp dig! Kom an din luns! Hairy Man, Hairy Man. Vi är bara  

några gamla campare som roar oss, din jätteapa! Var är du din fuling? Jag vill spöa upp dig! Kom fram och lek, få se vad du 

går för!  

 

- Teamet, Todd. Kolla här! Den verkar ditslängd. Det finns ingen stubbe. Kolla trädet. Kolla vad skadat det är. Tänk vilken 

kraft det krävs för att knäcka det?   



 

 

 

  

 

 

 

    

 

 

 

 

Teamet, Crusty. Jädrar. Vad fasen var det? Varifrån kom den? Jag såg bara ett träd falla över mig. Vi letade efter Hairy Man, 

och så plötsligt tjoff! Ett träd precis framför mig. Det krossade mig nästan.  

-Teamet. Todd. Jag ser inget här inga spår, inga märken. Inget är skavt.  Vad fan?   

-Teamet, Crusty. Den är uppe i träden. 

-Teamet, Todd. Det lätt högt upp. Den rör sig.  

-Teamet, Crusty. Till Bear. Todd och jag letade efter spår där trädet föll. Plötsligt hör vi ett vrål. Den var ovanför oss. – Kom 

igen, lurvis, Bear, Face. – Vi stötte på Hairy Man.  

-Teamet Bear, Face. Jisses. Hur är det med är? 

-Teamet, Crusty. Todd. Bra. Vi letade efter den. Den kan klättra .Den var i träden.  

-Teamet Bear, Face. Vi kommer snart. -Todd sa att nåt rörde sig i öst. Vi måste dit och kolla vad det är. 

 

 

 

 

- Teamet, Todd. Trädet krossade nästan Crusty. Vi körde på stigen och skrek när trädet landade precis framför honom.  

Crusty  
Todd 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bear 

-Teamet, Bear. Det visar att han långa armar med tanke på den kastkraften.  

-Teamet, Todd. Vi muckade, och nog blev det bråk.  

-Teamet, Bear, Bra jobbat. Det gryr. Vi packar ihop och drar.  

 

-Teamet Face. Hairy Man kastade trädet mot Todd och Crusty, så platsen här är kanon för Todd och Rhetts fälla. Med den kan 

vi fånga Hairy Man. 

- Teamet, Todd. Hairy Man har gått in i läger och förstört tält. Vi räknar med dess nyfikenhet. De avskyr tält, så vi bygger ett 

stort tält, en tipi. Kolla. Här är mim plan. Tipi-fällan blir över 6 m hög och 7 m bred.  Vi bygger den av gran. Stammarna är 

långa och hårda. Perfekt. Vi ska rigga tipi-fällan på Hairy Mans stig. När den kliver in går utlösaren och porten stängs.  Då har 

vi den. – Men hur ska vi lyckas hålla kvar den där inne sen?  

-Teamet, Levi. Kanske en stark elstängsel?  

Rhett Todd 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Levi 

- Teamet, Little Bear. Vårt nästa ögonvittne är jagaren och äventyrare. Han heter Doug.  Och han säger sig ha haft dust med 

Hairy Man. Doug tror sig ha nåt som kan hjälpa oss hitta Hairy Man. Vi ska se. – Vad hände? 

-Doug. För en månad sen spanade jag inför en björnjakt när jag såg en viltstig som verkade skum.   

-Teamet. Face. Hur då? 

-Doug. Älgarnas stigar är smala. Och de är inte så nedtrampade. Björnstigarna är lite bräddare och lite mer nedtrampade.  Det 

här stigen var bred och väldigt nedtrampade. Jag tänkte: ”Intressant, jag kollar in den”. Efter 45 minuter på stigen hörde jag en 

vrål. Det lät lite skumt, som kattskrik. Lätet kände jag inte igen  i skogen, så jag fortsatte på stigen. Och då såg jag en jaktstuga, 

kanske från 60-talet. Den hade rasat in, men den verkade ha lite av sitt utrymme kvar.  När jag går in i stugan ser jag värsta 

lyan.  

-Teamet, Crusty. En lya? 

-Doug. Nåt hade sovit där, och precis när jag skulle kolla runt hörde jag skriket igen, men från det andra hållet. Då förstod jag 

att det fanns två av vad det nu var. Två saker vrålande, och jag stod emellan dem. Jag tänkte: ”Varelserna som låter bor här, och 

de vill inte ha mig här”.  ”De vill få bort mig”. Jag låg pyrt till, så när jag skulle sjappa hörde jag en mörkt vrål. Nackhåren 

reste sig på mig.  

-Teamet, Crusty. Så det kan ha varit tre varelser där?  

-Doug. Minst. Så jag sjappade, körde därifrån och lämnade Dodge. 

-Teamet, Levi. Vi har aldrig mött trevarelser samtidigt. Doug sa att han hörde flera läten där: gälla skrin från två håll och ett 

nörkt vrål bakom honom. Det kan vara flera varelser. Det här blir osäkert. Vår jakt blev just farligare. 

-Doug. Jag är ju äventyrare och jag spanade inför en jakt. Jag viste verkligen var jag befann mig. Om ni vill hitta den behöver 

ni den här.  

- Teamet, Levi. Todds fälla är robust, men det är en robust varelse också. Så jag kom på idén med en extra barriär: ett elstängel 

i tipin. Vi lindar ståltråd i den. Porten kan bli kontaktpunkten. När den åker ned strömsätts tipin. Det kräver massor med timme. 

Nu fixar vi det.  



 

                  Vad är det?  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Teamet. Vad är det? Vad sjutton är det. Ja! Det är en karta-  

Teamet. Levi. Doug ritade en karta som leder oss till stugan där Hairy Mans lya låg. Vilken information! Han har satt ett kryss 

där stugan låg. Skye stod där när vi träffade henne. 

-Teamet. Kartan var kanon. Ja, vilken konstnär! Ja, den var så detaljerad. Vi borde vara precis vid den nu.Vi går och kollar. 

Dougs karta är viktig information. Vi måste spana i området tryggt. Vi vill inte råka snubbla in i Hairy Mans lya. Vi är 800 m  

-Doug. Jag upplevde det här 3 km ditåt. Där den stiger slutar hittar ni den.  

Teamet. Levi. Jag vill tcka dig.  

-Doug. Ingen orsak.  

- Teamet, Little Bear. Vi vet att Hairy Man finns här, men Dougs karta sätter en nål i honom. Vi har allt som krävs  för att 

jaga Hairy Man. 

-Teamet. Tipin är en gammal konstruktion. De är hållbara och robusta. Och basen är rund. Det blir bra. Vi kommer att fånga 

den. Det ser bra ut. Det börjar likna nåt. 



 

 

 

 

 

 

 

 

övers 

-Teamet. Vi är 800 m därifrån. Räcker fjärrstyrningen så långt? - Ja. 

-Teamet. Den har flygit 400 m, halvvägs.   Håll ögonen 

öppna.  -Sakta in, så där?  Kanon. Lite söderut. Så? - Oj! 

Där har vi stugan. Dä är stugan. Kolla. Stugan? -  Va? - 

Är det där lyan? –Jag vet inte. Kan du flyga närmare? 

(Levi som styr.)  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Teamet. Levi. Vi kan se om filmen, så det är toppen. men ….- Vadå, den är uppe igen. Kameran försvinner liksom. – Vad 

fasen? Den slokanade. Den slutade sända. Den dog. Men det finns inge där. Den störtades av nåt.  Jag tänker inte hämta den:  

Hairy Man var där. Det måste ha varit Hairy Mans lya. Uppdraget slutfört. Vi hittade det vi ville. Vårt ögonvittne ledde oss till 

rätt plats. Vi är i hasorna. Jag är taggad. Den här besten tar vi. Vi har sett massor av spår. Okey. Vi har det som behövs. Här ska 

jagas..  

-Teamet. Levi. Jag ska försöka sväva in i stugan. Träd, träd, träd! – Seupp, se upp! Där hamnade den. – Men såg du stugan? – 

Den är precis som Doug beskrev den. – Vi fick reda på  Vi fick reda på vad vi ville, men ännu en drönare har störtat. Det var 

användbar information.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Teamet. Levi, Todd, Rhett.  Jag kom ut i morse med  Todd och Rhet för att montera fällans extrahinder.  Vi vet att Hairy Man 

är stor, stark, aggressiv. Den förstör gärna grejer. Så vi sätter in reservsystem så att den inte förstör fällan. Den är robust. Vi 

täcker den med granris. Vilken tipi! Tror ni att Hairy Man vill kolla in den? Jag hade sovit en natt i den. Inget varningsljus för 

plan upptill alltså? Den kan gå in här utan problem.  Det går ett elstängel i den. När porten faller rullar stocken ned och spärrar 

den. Hairy Man blir instängd!  En rörelsedetektor som hänger där. Hairy Man utlöser den när han går in. Den första inpulsen 

stänger av elektromagneterna. Då faller porten som en slägga. Det är steg ett. Samtidigt går den andra impulsen till 

batterisystemet där borta. Det gäller elstängslet strömförande. Det kommer att funka.  

Teamet. Face. För att locka hit den ännu mer ska jag hänga ett lockbete här.  

-Teamet. Vad är det där?  – Face. Lite lockbete. Stekt! Så ska det se ut. Så här gör den när den ser den…..Den kommer att käka 

den. Det är ett perfekt lockbete. De äter ju kött. – Crusty. Den känner lukten av den och går i fällan.  

-Teamet. Bear Little. Utöver fällan och elstängslet ska Levi rigga fotofällor så att vi kan bevisa med bilder att den finns.             –

-Teamet, Levi. Men det krävs så mycket el för att hålla kvar Hairy Man att batteriet bara räcker i 30 minuter. När det är dött och 

systemet är nere kan den riva den. Jag är 400 m från systemet. Då kan jag slå på det när vi vet att den kommer. Ska vi testa 

utlösningssystemet?  Först slå man på allt. Elektromagneterna funkar. Ta bort säkerhetsstocket. Elektromagneterer uppe porten. 

 

-Teamet. Levi. Vi behöver någon som utlöser den. Face är teamets hårigaste man. Jag utser honom som frivillig.  

 



 

 

 

 

 

 

-Teamet. Det fungerar! Kanon!  

-Teamet, Bear Little. . Todd och Rhett har byggt en perfekt fälla på rätt plats. Vi får invänta solnedgången. Då kommer Hairy 

Man fram. Vi ska den håriga varelsen!  

                                                               - Teamet. Levi installerar övervakningen  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Teamet, Bear Little. .Vår spaning häromnatten funkade. Så vi kan göra om det, men vi vill också att ni kollar in lyan. Den vill 

jag se. Face och jag ska fånga dess uppmärksamhet.  Levi? hör mig?  

-Teamet, Levi. Ja, kom. Jag har riggat två fotofällor. Den första sitter i fällans ingång. Den andra sitter 200 m bort, på den stig vi 

tror Hairy Man använder. Jag är 300 m från fällan. Kamerorna har ett reläsystem som meddelar mig om en bild tas. Då ser jag på 

mobilen om Hairy Man är här. Om den går förbi nån av dem blir den fotad.  

-Teamet, Crusty. Nattens jakt blir väldigt farlig. Face och Bear tar den tvåsitsiga. De kör längs stigarna och tjoar. Todd, Rhett 

och jag går rak på Hairy Mans lya. Vi ska locka fram den så att den jagar oss. Levi övervakar fällan och fotofällorna. Om han 

märker av minsta rörelse anropar han oss.  

Kom an Hairy Man! Hairy Man! Var är du? Kom igen, besten, Vi är här! Jag har en fälla åt dig, Hairy Man.  

            - Teamet, Todd. Crusty, Rhett  och jag ska smyga fram till lyan och se om nån är hemma. 140 m kvar. Det är nog 

hitåt enligt kartan. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   - Teamet, Todd.  Den är full md grenar. Den har proppats full inifrån. Vi kan kanske klättra in här. Det år hål i taket där.. Det 

har tryckts in. Det är färska grenar här uppe, Den använder träden. Därför är det grenar i fönstren. 

   - Teamet, Todd.  Crusty, Är det drönaren? – Crusty. Ja. Där är den. Den störtade. Kolla såg ni att nåt lyfte upp den och 

bar den? Det var vid stugan om man ska tro videon. Kolla. Kameran är borta. Behåll lugnet.  

   - Teamet, Todd.  Crusty, Crusty! Det är stugan.  –Crusty. Vi hittade stugan med det som kan vara lyan.  Vi följde kartan. 

Vi har sett den via drönaren.. Det måste vara den. Det är här han sa han såg den.  

   - Teamet, Todd.  Den är full med grenar. Den har proppats full inifrån. Vi kan kanske klättra in här. Det år hål i taket där.. Det 

har tryckts in. Det är färska grenar här uppe, Den använder träden. Därför är det grenar i fönstren. 



 

   - Teamet, Todd.  Jag ska försöka kika in.    -Plötsligt hördes ett vrål-  Få ut mitt ben!  - Vad var det?  - Jag vet inte. Den är 

den inne! Jäklar! Du tappade bössan. 

   - Teamet, Crusty. Det ser ut som en lya. . Todd klättrade upp på stugan. Det är hål i taket. Han tittade in och såg en lya.  Det 

här Det här måste vara Hairy Mans lya. Den var nog där inne och försökte klättra ut när vi var utanför. Den hoppade nog över. 

Den når ju dit. 

- Teamet, Todd. Skönt att den inte drog mig i baken.  Jag låg med ansiktet nedåt och röjde.  -Ut härifrån! Ut! Vad fan var det?  

   - Teamet, Ut härifrån! Ut! Vad fan var det? Det var precis här. Det är tomt. Vart tog den vägen? Den måste ha tagit stigen. 

Kom igen!. Ta den!  - Todd. Vi kollade stugan. Det var helt klar en lya. 



 

 

 

 

   - Teamet, Todd. När vi kikade runt kom Hairy Man tillbaka och dunkade i väggen. Nu jagar vi den. Jäklart!  Kolla Spåren! 

Man ser tåavtryck.  

- Teamet, Rhett. Där är fler. Den drar i väg.  

.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   -Teamet, Rhett. (ett vrål till) . Vad var det?  

   -Teamet. Crusty. Fortsätt Todd, allt väl? Kolla efter spår.  

   -Teamet. Todd. Genom att smuga sig på stugan och hitta lyan tänkte vi få Hairy Man jaga oss. Då kunde vi leda den till fällan. 

Nix! Vi jagar den, men vi ska ändå få den i fällan.  –Ett vrål till-  

  -Teamet. Rhett. Hörde ni? Den är i träden. Se upp.  

   - Teamet, Crusty. Hörde ni? Vad högt det lät. Den är precis ovanför. Den borde synas lätt, men träden är så täta. Jag ser inget. 

–Ett vrål till-  

   -Teamet Rhett. Jösses! Där är en till! Det är flera. De har omringat oss. Det är kört. Vi står här ute.  Vi måste dra.  

 

   -Teamet,Todd. Vi måste dra. Hitåt. Vi stickert. Vi måste söka skydd.  Ett fällt!  En stuga. Upp på övervåningen!  De är 

trädtopparna. Jag ser inget ute på fältet.  

   -Teamet Rhett. Ser du nåt, Todd? 

  -Teamet,Todd. Nej. Inget här.  

  -Teamet, Crusty. Vet ni hur långt bort Bear är?   

   Todd 

 
   Bear 

 
   Crusty 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Bear och Face i bilen 

 

   Bear och Face 
 

-Teamet, Todd. Ingen här. Ser ni dem?  Det börjar ljust där ute. De ger sig kanske in i skogen igen.  De kommer in!  

 Teamet, Todd. Bear. Håll ut. Todd! Vi är snart där! 

Teamet Rhett. Jag såg en på väg upp! Det är nåt nere i trappan.  

Teamet Crusty. Vart tog den vägen? Brädorna kanske skrämde i väg den. 

-Teamet, Todd. Bear. Todd här. Hör du mig? Vi stötte på dem. Vi var omringade. Vi är i en stuga i en glänta. Crusty tror att du 

träffade Doug här. Kom hit snabbt. Det låter som om de är i träden. Vi var omringade. Kom hit nu.  

-Teamet, Face. Jag vet var han är. Vi kör. 

-Teamet, Todd. Ingen här. Ser ni dem?  Det börjar ljust där ute. 

-Bear och Face anlänt i bilen  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Teamet, Todd. De omringade oss och vrålade. Vi skyndade upp hit. Vi hittade stugan och drog upp på övervåningen. Då kom 

en in. Den kravlade nästan uppför trappan.  

-Teamet. Face. Vad gjorde ni? 

-Teamet, Todd. De sparkade ned brädor på den.  Sen var det tyst.  

-Teamet. Face. Vart tog den vägen? 

-Teamet, Todd. Jag vet inte. Vi vet inte.  

 

 

-Teamet, Todd. Där är den. De är uppe i srygan!  

-Teamet Todd. Hitåt, Face. De gick in i stugan. 

Bear  

Levi  
 

-Teamet, Levi. Okej, Jag anropar Bear!  Det var fler än två. Det rör sig här. Ett fotofälla utlöstes precis.  

-Teamet. Crusty. Levi anropade oss. Fotofällan 200 m från fällan utlöstes. Vi får skynda dit. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Teamet, Levi.  Här är fällan. Vad ser du? Ser du nåt? 

-Teamet, Face. Vad fasen?  Varför är den öppen? Jag ser inget. Köttet hänger kvar.  

-Teamet Levi. Rör inte tråden. Fällan är aktiverad. Jag kollar detektorn. Vänta.  Det är på. Todd, Slå ab strömmen. Vi kom 

fram till fällan. Porten är inte nere. Den har inte utösts. Hairy Man måste ha lämnat stigen innan den nådde fällan.  

-Teamet. Face. Det är snart ljust. De är nattaktiva. Alaska är Midnattsolens land. På sommaren är natten kort. När det 

ljusnade drog Hairy Man till skogs.  

-Teamet Levi. Vi kommer att fånga den. Vi hittade ju lyan.  

Teamet Rhett. Vi jagade den.  

-Teamet. Face. Det är inte samma som min, för ni var på andra sidan.  

-Teamet Levi. Så snabb äe den inte. 

-Teamet. Face. Den har hela släkten här!  

-Teamet, Bear Little.Så de vrålade inte bara. De kommunicerade.  

-Teamet Levi. Todds team var omringat av Hairy Man, men min fotofälla utlöstes. De måste finnas massor av dem här 

-Teamet, Bear. Ett fotofälla utlöstes. Har du en bild?  

-Teamet Levi.. Jag har inte sett den. 

Teamet, Bear. Då kollar vi på den.  

Teamet Rhett. Synd att vi inte fångade Hairy Man. Hoppas Levi fick den på bild. 

-Teamet, Levi. Snabba ryck, Face! Ok. Fällan är aktiverad.  

Levi 
 

Face 
 



 

 
-Teamet, Levi. Den laddar ned direkt till mobilen, så vi borde få se den bums. – Vad stort! Vilka armar! Den är enorm. 

Verkligen! Och den öste verkligen på. Den lubbade.  

-Teamet, Crusty. När Levi visade fotot såg man ett enormt djur. Massiv överkropp, långa armar, täckt med päls. Hairy Man 

eller vadå? 

-Teamet, Face. Den jagade vi.(pekar på bilden). 

-Teamet, Crusty. Så det är inte Face som springer förbi? Han liknar Hairy Man! En sak är säker: Jag ska hit igen och jaga 

Hairy Man. Jag hyser ingen respekt för nån som inte nappar på en stek i en tipi!  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

-Teamet, Rhett. Hairy Man har inte fångatts in på flera sekel, för den är nattaktiv. Om vi hade haft några timmar mörker  till 

hade vi nog fångat Hairy Man.  -  Nu drar vi.  

 

 

Projekt Alaska Monsters som avser Bigfoot Hairy Man från 2014 kanske den bästa dokumentfilm. Projektets karaktär är 

teamets sammanhållning, kunskap i ämnet, bestämda program utan rädsla. Deras jakt efter Hairy Man var unik, Teamet 

hånade ut Hairy Man utan att visa rädsla för den. Slutligen Hairy Man och hans släkt som ringade in teamet, och det blev en 

fredlig uppgörelse. Projekt Alaska Monters också bevisar och förstärker att Bigfoot existerar.  

Se vidare nästa länk: Del 2, Att erövra rymden 21, UFO som styr, Expedition Bigfoot 

-Teamet, Bear. Vilken jakt! Vi åkte ut hit i zon 8 för att spåra Hairy Man. Vi hörde den. Vi hittade lyan. Det är nog en lya. 

Och vi har en bild på den. Inte bara Hairy Man som lever här utan hela släkten. Hairy Man, alltså sydlig Sasquatch existerar 

helt klart i zon 8. Jag tycker vi kommer igen och jagar dem en gång till.   


